
گزارش اخبارکیش از چرایی بی انگیزگی اقتصاد ایران

بخش خصوصی 
مکمل اقتصاد

آغاز عملیات اجرایی طرح بلوار شهرک سبز 
»میدان پرواز به دهکده ساحل« در کیش

پنج واحد صنفی در کیش به مراجع قضایی 
معرفی شدند

دریافت سه مجوز دانش بنیان از سوی سوی شرکت 
کاسپین کارمن منطقه آزاد انزلی

 شاید کمتر دست آوردی را بتوان با کشف و استخراج نفت در 
زمینه تحول و پیشرفت بشر مقایسه کرد. نفت به عنوان یکی از 
مهمترین عناصر ایجاد انقلاب صنعتی در کشورهای توسعه 
یافته توانسته است نقش بسیار پررنگی را در پیشرفت و ترقی 
کشورها ایفا کند. اما این مایع سیاه با اقتصاد ایران چه می کند؟

اشکان محمدزاده/ نفت امروزه یکی از نقاط بزرگ ضعف اقتصاد 
کشور محسوب می شــود. شاید بتوان ادعا کرد که تلخ ترین 
تجربیات سیاســی و اقتصادی ایران پس از پیدایش نفت رقم 

خوردند. بیماری هلندی سالهای ۱۳۵۳ تا ۱۳۵۶ ایران در دوره 
پهلوی دوم نخســتین تجربه فلاکت های نفتی بوده است که 
طی آن ورود ثروت بادآورده نفتی به اقتصاد کشــور و افزایش 
فزاینده هزینه های حکومت، منجر به یک تورم شدید و کاهش 
تولیدات کارخانه ها گشت. از سویی دیگر با ۴ برابر شدن قیمت 
نفت خام در اوائل دهه ۱۳۵۰، فرآیند وابســتگی به دلارهای 
نفتی شتاب گرفت. این وابســتگی به دلارهای نفتی توسط 

پهلوی دوم کلید خورد و از آن تاریخ ...
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رئیس مرکز توسعه سلامت کیش : 

بازدید بیش از 2هزار مرکز تهیه 
 و توزیع مواد غذایی، آرایشی 

و اماکن عمومی در کیش

مدیرعامل منطقه آزاد کیش مطرح کرد؛

 آخرین وضعیت جزیره کیش
  در مبارزه با کرونا و صدور 

مجوزهای جدید مشاوران املاک
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 کاهش شتاب رشد 
با عقب ماندگی شاخص هم وزن 

بازارسرمایه در نخستین روز از معاملات هفته بازهم به روند 
صعودی خود ادامه داد و شاخص کل با رشد 2۵ هزارواحدی 
در کانال یک میلیون ۵7۵ هزار واحدی قرار گرفت. موضوعی 
که اگرچه کارشناسان متفق القول این روند افزایشی را نتیجه 
افزایش نرخ ارز و رشد سهام شرکت های صادرات محور به همراه 
رویکرد تیم اقتصادی دولــت در زمینه حذف قیمت گذاری 
دستوری عنوان می کنند، اما رشد تنها ۱۰ درصدی شاخص 
هم وزن در مردادماه نشان دهنده عقب ماندگی در این شاخص 
بوده که احتمالا به تدریج بازار از سهام صادرات محورها به سمت 
سهام شرکت های کوچکتر که به لحاظ بنیادی شرایط بهتری 
دارند در حال تغییر است. بنابراین احتمالا بازار در شهریورماه  

قادر نخواهد بود روند رشدی مشابه مرداد را تجربه کند. 

خبرخبر
تیم اقتصادی خوبی در کابینه شکل 

گرفته است
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس، گفت: وجود 
همزمان دانش تخصصی به همراه تجاربی که در 
حوزه  اقتصادی یا فضاهای مشــترک و مشابه در 
میان اعضای کابینه موجود است، این امید را ایجاد 
می کند که شــاهد اتفاقات مناسبی در این دوره 
باشیم.سید کریم حسینی نماینده اهواز در مجلس 
شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره 
شروع به کار دولت سیزدهم و همچنین انتظاراتی 
که در حوزه اقتصاد نسبت به این دولت وجود دارد، 
گفت: کابینه دولت سیزدهم در یک نگاه کلی، یک 
کابینه قدر و توانمند است و ترکیبی از افراد با سابقه 

را در خود دارد. 

عضو اتاق بازرگانی ایران تشریح کردنـگـره

سرنوشت تحریم ها در دولت رئیسی چه می شود؟
عضو اتاق بازرگانی ایران شرایط اقتصاد کشور در صورت باقی ماندن 

یا کنار رفتن تحریم های آمریکا در دولت سیزدهم را تشریح کرد.
بهرام شکوری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: برای آنکه ما راهی برای 
برون رفت از شــرایط فعلی در اقتصاد ایــران پیدا کنیم، ابتدا باید 
شرایطی که در آن قرار داریم را به شکل جدی بسنجیم. اینکه اقتصاد 
و تجارت ما در سه ســال  گذشته چه مشکلات و محدودیت هایی 
داشته و در صورت تداوم این شرایط با چه محدودیت های دیگر دست 
و پنجه نرم خواهد کرد، سوالات مهمی است که باید به آن پاسخ داده 

شود.
وی با اشاره به برخی مشکلات کلان به وجود آمده از سوی تحریم ها، 
بیان کرد: در سال های گذشته ارتباط اقتصاد ما با نظام بانکی جهانی 
محدود یا عملا می توان گفت قطع شــده است. تحت تاثیر چنین 
شرایطی نه تنها بخش خصوصی که حتی دولت نیز پس از صادرات 

برای بازگشــت ارز حاصل از آن به کشور با مشکلات جدی روبه رو 
شده و پول های بلوکه شده قابل توجهی که در چند کشور مختلف 

باقی مانده نشانه ای از همین شرایط است.
عضو اتاق بازرگانی ایران با بیان اینکه ادامه دادن فعالیت اقتصاد کشور 
با شرایط فعلی کاری دشوار و بسیار پر هزینه خواهد بود، توضیح داد: 
هر چند بخش خصوصی در این ســال ها تــلاش کرد با حضور در 
بازارهای صادراتی و بازگشت ارز آن به کشور برخی از نیازها را تامین 
کند اما باید در نظر داشــت که ادامه دادن اوضاع به این شکل عملا 
غیرممکن است یا هزینه فراوانی خواهد داشت. به همین دلیل پیدا 
کردن راه حلی که بتواند ما را قدری از محدودیت های فعلی دور کند 
اهمیت بسیار زیادی خواهد داشت.شکوری با یادآوری سیاست های 
کلان اقتصادی کشــور، گفت: ما در سال های گذشته بارها بر لزوم 
برنامه ریزی بر یک اقتصادی درون زای برون نگر تاکید کرده ایم. برای 

رسیدن به این هدف کلان از طرفی باید مقدمات تولیدی لازم فراهم 
شــود و از ســوی دیگر با حضور در بازارهای صادراتی، بازار فروش 
گسترده ای برای محصولات ایرانی فراهم شود.وی خاطرنشان کرد: 
در چنین بستری نیز به وجود آوردن روابط گسترده اقتصادی با دیگر 
کشورها، رفع موانع داخلی و حمایت از تولیدکنندگان اولویت نخست 
کشور خواهد بود.به گزارش ایسنا، با رای اعتماد نمایندگان مجلس 
شــورای اسلامی، تمامی وزرای پیشــنهادی تیم اقتصادی دولت 
سیزدهم کار خود را رســما آغاز کرده اند.ابراهیم رئیسی – رئیس 
جمهوری – در روز پایانی بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی اعلام 
کرد که دولتش موضوع رفع تحریم ها و تداوم مذاکرات را پیگیری 
خواهد کرد اما در عین حال سفره مردم را با این حوزه گره نمی زند.

اقتصاد ایران از اردیبهشت سال ۱۳۹7 با خروج یک طرفه ترامپ از 
برجام، تحت تحریم های بین المللی آمریکا قرار گرفت.



سیاسی
روزنامه  سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

فرمانداری منطقه سینیک اعلام کرد که جاده بین المللی گوریس-کاپان که ارمنستان و ایران را متصل می کند، باز است.به گزارش 
ایلنا به نقل از اســپوتنیک، فرمانداری منطقه سینیک اعلام کرد که جاده بین المللی گوریس-کاپان که ارمنستان و ایران را متصل 

می کند، باز است.

»نارک بابیان« معاون فرماندار منطقه سینیک گفت که جاده بین المللی گوریس-کاپان که ارمنستان و ایران را متصل می کند و پیش 
از این توسط طرف آذربایجانی مسدود شده بود، باز شده است.پیش از این، سرویس امنیت ملی ارمنستان، باکو را متهم کرده بود که 

عصر چهارشنبه بخشی از جاده منتهی به ایران بین شهرهای ارمنستان کاپان و گوریس را مسدود کرده است.

یکشنبه
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مسیر ترانزیتی متصل کننده ایران و ارمنستان باز شد

یک عضو کمیسیون عمران مجلس:

 نوسازی ناوگان حمل و نقل 
و ساماندهی مسکن اولویت اصلی 

وزیر راه باشد
یک عضو کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اســلامی گفت: نوســازی ناوگان حمل و نقل و 
ســاماندهی وضعیت مسکن باید از اولویت های 

اصلی وزیر راه و شهرسازی باشد.
رحمت الله فیروزی در گفت وگو با ایسنا درباره این 
موضوع کــه وزیــر راه و شهرســازی باید چه 
اولویت هایی را در دستور کار خود قرار دهد، اظهار 
کرد: رســتم قاسمی دارای تحصیلات مرتبط با 
وزارت راه و شهرسازی است و در گذشته نیز ثابت 
کرده که مــرد میدان اســت و می تواند در این 
وزارتخانه بسیاری از مشکلات را حل کند. در وهله 
اول معتقدم وزیر راه باید مشکل مسکن در کشور 
را حل کند به طوری کــه همه مردم بتوانند به 
راحتی صاحب خانه شوند. باید تسهیلات مناسب 
را برای مردم در حوزه مسکن پیش بینی کند به 
طوری که ساخت مسکن به شکل انبوه و با قیمت 

مناسب در اختیار شهروندان قرار گیرد.
وی افزود: ظرفیت طرح اقدام ملی مسکن بسیار 
بالا است و وزیر راه و شهرسازی باید این طرح را 
ســاماندهی بهتری کند چرا که طرح اقدام ملی 
تأثیر زیادی در خانه دار شدن مردم دارد. قانونمند 
کردن وضعیــت مصالح ســاختمانی و نظارت 
صحیح روی قیمت آن می تواند مسکن سازی را 

رونق دهد.
نماینده مردم نطنز، قمصر و بادرود در مجلس، 
گفت: در حوزه حمــل و نقل جاده ای، دریایی و 
هوایی نخستین کاری که وزیر مربوط باید انجام 
دهد نوسازی ناوگان فرسوده حمل ونقل در این 
ســه بخش اســت. وزیر راه به خصوص باید در 
نوسازی ناوگان هوایی و خریداری هواپیماهای 
جدید و تأمین قطعات مورد نیاز برای هواپیماهایی 
که نیاز به تعمیر دارند تلاش مضاعف کند که برای 
تحقق این امر باید روابط خوبی با همتایان خود 
در سایر کشورها بر قرار و روی کشورهای واسطه 

تمرکز کند.
فیروزی تصریح کرد: یکی دیگر از کارهایی که باید 
انجام شود بازســازی جاده های کشور است که 
کیفیت خوبی ندارند و منجر به تصادفات زیادی 
می شــوند. این جاده ها نیاز به بازسازی و تعمیر 
اساسی دارند. تا زمانی که جاده های مناسب و با 
کیفیتی نداشته باشیم، نه تنها میزان تصادفات 
جاده ای کاهش نخواهد یافت، بلکه کشور از منظر 
یکــی از شــاخصه های تعیین کننده توســعه 
اقتصادی، همچنان دارای نقص و کاستی خواهد 
بود. کمیسیون عمران مجلس می تواند با تصویب 
قوانین اصولی و رفع قوانین دست و پاگیر وزیر راه 

را یاری کند.

یک پایگاه خبری آمریکایی در گزارشی نوشت

 جزئیات راهبرد ادعایی بنت 
علیه ایران

یــک پایگاه خبری آمریکایی با اشــاره به دیدار 
نخست وزیر رژیم صهیونیستی و رئیس جمهور 
آمریــکا گزارش داد، بنت در این ملاقات راهبرد 
ادعایــی خود علیه ایران را ارائه داده که به دنبال 
ضربــه به ایران از طریق اقدامات کوچک متعدد 

است.
به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه خبری آکسیوس، 
نفتالی بنت نخست وزیر رژیم صهیونیستی در 
جریان دیدار با جو بایدن رئیس جمهور آمریکا 
راهبــرد جدیــد علیه ایــران را کــه مقامات 
صهیونیستی آن را »مرگ با هزاران جراحت« می 

نامند، ارائه داد.
بنابر این گزارش، بنت در این ملاقات تلاش کرده 
است تا حس فوریت خود را درخصوص پیشرفت 
چشمگیری که برنامه هسته ای ایران به دست 
آورده و بازبینی سیاست اسرائیل در قبال ایران را 

مطرح کند.
آکسیوس در ادامه به نقل از مقامات صهیونیستی 
گزارش داد: این راهبرد شــامل مقابله با ایران از 
طریق ترکیب اقدامات کوچک بیشمار در جبهه 
های متعدد، از جمله نظامی و دیپلماتیک به جای 

یک حمله بزرگ و شدید است.
یک مقام صهیونیستی در این باره گفت که بنت 
تلاش کرده اســت، وضعیت کنونی میان رژیم 
صهیونیســتی و ایران را همانند شــرایط میان 
آمریکا و اتحاد جماهیر شوروی در جریان جنگ 

سرد توصیف کند.
به گزارش آکسیوس، نفتالی بنت به بایدن گفته 
اســت آمریکا و اسرائیل می بایست فعالیت های 
منطقه ای ایران را علاوه بر برنامه هســته ای این 
کشور محدود کنند و در همین راستا نیز از بایدن 
خواسته است تا نیروهای آمریکا را از عراق و سوریه 
خارح نکند. هیئت اســرائیلی هم درباره رویکرد 

بایدن در این زمینه ابراز خوش بینی کرده اند.
این پایگاه خبری همچنین گــزارش داد: بنت 
علاوه براین، مخالفت خود را با بازگشت واشنگتن 
به توافق هسته ای 2۰۱۵ اعلام و تاکید کرده است 
که تاثیــر این توافق به دلیــل وجود »بندهای 
غروب« و پیشــرفت های برنامه هسته ای ایران 
کم شده اســت. به گفته این مقامات، جو بایدن 
نسبت به چشم انداز بازگشت ایران به پایبندی 

به توافق هسته ای چندان خوش بین نیست.
به گزارش ایســنا، این در حالی اســت که رژیم 
صهیونیستی تنها دارنده زرادخانه هسته ای در 
منطقه به شمار می آید اما هیچ گاه به طور رسمی 
این مســئله را نپذیرفتــه و عضو هیچ معاهده و 
قرارداد بین المللی در رابطه با تسلیحات هسته 

ای نیست.

اخبار

یک کارشناس مسایل بین الملل گفت: ایران بر 
اساس گرایش های قومی و مذهبی و سیاسی 
نباید خودش را به تعامل با بخشی از این کشور 
محدود کند. ایران می تواند با همه گرایش ها و 
احزاب کار کند و این هم به نفع آنها و هم ایران 

است.
صباح زنگنه در گفت وگو با ایسنا درباره ضرورت 
تشــکیل »دولت فراگیر« در افغانستان که از 
سوی ایران نیز مورد حمایت و تاکید قرار گرفته 
است گفت: طالبان هم در این رابطه اعلام کرده 
است که آمادگی دارند یک دولت فراگیر تشکیل 
دهند. در عین حال چه طالبان این را بگوید چه 
نگوید، این یک خواسته عمومی در افغانستان 

است که بدون مشــارکت همه، هر قومی که 
بخواهد انحصاری قدرت را در دســت بگیرد با 
مشــکلات زیادی مواجه می شــود. از طرفی 
کشورهای دنیا و منطقه حتی در میان آمریکایی 
ها هم این سخن مطرح است و به عنوان علامت 

روشنی این خواسته بیان می شود.
وی با اشاره به سفر وزیر خارجه پاکستان به ایران 
در روزهای آتی با مثبت ارزیابی کردن این سفر 
گفت: از روز تاســیس دولت پاکستان، ایران 
حامی پاکســتان بوده و خواهــان آرامش و 
پیشرفت این کشور بوده و هست. ارتش و دولت 
این کشور و ســازمان های اطلاعاتی آن باید 
درک واقع بینانه ای از شرایط داشته باشند. اگر 

تصورشان این است که با حاکمیت یک طرف 
در افغانستان سود می برند، این تصور اشتباهی 
اســت. باید به همکاری با همه کشــورهای 
همسایه افغانستان بیندیشند. توسعه افغانستان 
و پاکســتان از مسیر حذف بقیه کشورها نمی 
گذرد بلکه از طریق همکاری منطقه ای می توان 
موفــق بود. به وعده هــای آمریکایی ها نباید 
دلخوش کنند و افغانســتان را وجه المصالحه 
برخــی از بلند پــروازی های یــک جناح در 

پاکستان قرار ندهند.
زنگنه اظهار کرد: ایران می تواند به افغانستان 
کمک کند. پاکســتان در ۴۰ســال گذشته 
متحمل فشــارها و مشکلات زیادی از جانب 

افغانســتان شده است اما باید واقع بینانه و به 
نفع ملت هــای منطقه همــکاری را جدی 

بگیرند.
این کارشــناس مســایل بین الملــل درباره 
مشارکت در بازسازی افغانستان در شرایط فعلی 
و دعوت از کشورهای مختلف خاطرنشان کرد: 
مساله بازسازی افغانستان همیشه از مسایل 
مهم و کلیدی بوده است. موضوع انتقال گاز و 
انرژی، توسعه راه های حمل و نقل مکمل هم 
هستند و نباید آنها را به عنوان رقیب تلقی کرد. 
با شــناخت کامل از ترکیب جمعیتی و توزیع 
جغرافیایی افغانستان، باید بگویم که توسعه 

افغانستان مدل های متنوعی نیاز دارد. 

زنگنه: چه طالبان سر کار باشد چه نباشد مرز ایران و افغانستان باید مرز همکاری باشد

 دستیار وزیر خارجه از تلاش برای ورود 
۳ میلیون دُز واکسن خبر داد

دستیار وزیر امور خارجه در پیام توییتری نوشت: افزون بر 
واردات فوق العاده 2/2 میلیون دوز واکسن با کمک وزارت 
بهداشت، در تلاشــیم ۳ میلیون دُز تا پایان هفته آینده از 

کوواکس وارد شود.
رضا زبیب دستیار وزیر امور خارجه و مدیرکل آسیا شرقی 
و اقیانوســیه وزارت امور خارجه در ایــن پیام تاکید کرد: 
امیدواریم بسته دیگر کوواکس) یک میلیون دُز استرازنکا( 
هم همزمان یا کمی دیرتر وارد شود. تاخیر بدلیل جنایت 

تحریم بود
وی در توییــت دیگری افزود:  ادعــای مغرضانه در مورد 
واکســن ووهان، دروغی بزرگ و کثیف است. سینوفارم تا 

امروز فقط یک واکسن کووید و یک قیمت دارد.
اینکه یک  برَِند واکسن کجا تولید شود، موضوعیت ندارد، 
چنانکه اســترازنکا هم از ۳ کشور وارد شد. تا امروز واردات 
از پکن بوده اما مثل همیشه، از هر جا وزارت بهداشت تایید 

کند، وارد می شود.
وی در جواب یک کامنت به توییت خود نوشــت:     جنایت 
تحریم قطعا موجب تاخیر در دریافت واکســن بوده است. 
اگر عوامل دیگری هم دخیل بوده باشــند، منافاتی با این 
موضــوع ندارد. چهار ماه تاخیر در صدور مجوز اوفک برای 
برداشــت از منابع بانک مرکزی در کره جنوبی اگر جنایت 

- تحریم نیست، پس چیست؟

رشیدی کوچی: زوایای طرح ساماندهی 
فضای مجازی با وسواس خاص بررسی شود

یک عضو کمیسیون امورداخلی کشور و شوراها در مجلس 
شورای اســلامی، تاکید کرد: باید تاثیرات طرح صیانت از 
حقوق کاربران فضای مجازی بر زندگی میلیون ها انســان 

عاشق وطن با دقت ارزیابی شود.
به گزارش ایســنا، جلال رشــیدی کوچی نماینده مردم 
مرودشت در مجلس شــورای اسلامی در صفحه شخصی 

خود در توئیتر، نوشت:
»از همکاران جوان موافق طرح  صیانت می خواهم با دقت 
و وســواس خاص به تمام زوایای این طــرح نگاه کنند و 
تاثیرات آن بر زندگی میلیون ها انســان عاشق وطن را در 

نظر بگیرند.
به ولله قسم اینها خائن، منافق، مزدور و ... نیستند.«

به گزارش ایسنا، چندی پیش نمایندگان مجلس شورای 
اســلامی با بررســی طرح صیانــت از حقــوق کاربران و 
ساماندهی فضای مجازی بر اساس اصل ۸۵ قانون اساسی 

در کمیسیونی مشترک موافقت کردند.
طراحان این طرح، صیانت از حقــوق کاربران، حمایت از 
کســب کارهای مجازی و رونق پلتفــرم های داخلی را از 
اهــداف این طرح مطرح کرده اما مخالفین این طرح آن را 
عاملی برای محدود ســازی و اخلال در دسترسی کاربران 

به پلتفرم های خارجی تلقی می کنند.

یک وکیل دادگستری:

دادن نمره منفی به قضاتی که آرایشان نقض 
می شود بسیار مفید است

یک وکیل دادگستری در واکنش به اظهار نظر رئیس دیوان 
عالی کشور مبنی بر درنظر گرفتن نمره منفی برای قضاتی 
که رای هایشــان نقض می شود، گفت: دادن نمره منفی به 
قضات کار بســیار مفیدی اســت زیرا یکی از ملاک های 

ارزیابی قضات می تواند آرای آن ها باشد.
محمود علیزاده طباطبایی در گفت وگو با ایسنا، در ارتباط 
با اظهارنظر رئیس دیوان عالی کشور مبنی بر این که »برای 
قضاتی که آراء آن ها مشمول ماده ۴77 شود و نقض گردد 
نمره منفی در نظر گرفته می شــود« گفت: متاســفانه در 
سیستم دادگستری، نظام ارزشیابی صحیحی وجود ندارد 
و این ارزیابی باید از ابتدا یعنی نظارت از مرحله دادســرا تا 

دیوان عالی کشور وجود داشته باشد.
وی افزود: بازپرسی که قرارهایش نقض می شود، قاضی که 
رای هایش در مرحله تجدید نظر نقض می شود و همینطور 
قضاتی که آرایشان در دیوان عالی کشور نقض می شود باید 
نمــره منفی بگیرند. به هرجهت نقض آرا به دلیل ایراداتی 
است که به رای وارد است ولی متاسفانه نظام ارزشیابی تا 
به حال در تشکیلات قضایی نبوده است و متاسفانه خیلی 
از قضاتی که آرایشــان نقض می شود روز به روز ارتقا پیدا 

می کنند و در مراجع بالاتری قرار می گیرند. 
این حقوقدان با بیان این که دادن نمره منفی به قضات کار 
بسیار مفیدی است گفت: یکی از ملاک های ارزیابی قضات 
می تواند آرای آن ها باشد بخصوص این که آرا منتشر شود 
و صاحب نظران بتوانند نســبت به آرا نظــر دهند و آرا را 
ارزیابی کنند و این کار در تشــکیلات قضایی کار بســیار 

مثبتی است.
علیزاده طباطبایی در پاسخ به این سوال که چرا تعداد آرایی 
که نقض می شود زیاد اســت گفت: یکی از دلایل آن این 
اســت که سر قضات بسیار شلوغ است و بی دقتی می کنند 
و دلیل دیگر آن است که آموزش آن ها کامل نیست. چهار 
سال در دانشگاه درس خواندند و آموزش در حین خدمت 
بــه آن صورت نداشــتند و نتیجه این می شــود که آرا با 
بی دقتی صادر می شــود. ممکن اســت این مساله خدایی 

نکرده ناشی از فساد در تشکیلات قضایی نیز باشد.
به گزارش ایسنا، رئیس دیوان عالی کشور  چندی پیش با اشاره 
بــه اظهارات رییس قوه قضائیه در مورد قضاتی که به صورت 
مکرر رأی خلاف بیّن شــرع صادر می کنند، گفت: بر اساس 
تدابیر اتخاذ شده، از این پس برای قضاتی که آراء آن ها مشمول 
ماده ۴77 شوند، و نقض گردد نمره منفی در نظر گرفته می شود 
و در صورت تکرار برخوردهای دیگری با آن ها صورت می گیرد.

خبر

رهبر انقلاب فرمودند: زمان شتابان می گذرد، از 
هر لحظه این چهارسال استفاده کنید.

رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار رئیس جمهور 
و اعضای دولت جدید، با تأکید بر لزوم استفاده 
کامل دولت از هر ساعت فرصت گذران خدمت 
بــه مردم، تمرکز دولت بر بازســازی »انقلابی، 
عقلانــی و خردمندانه« در همــه عرصه های 
مدیریتی کشور را ضروری خواندند و با اشاره به 
اولویت مســائل اقتصادی، نکات و توصیه های 
مهمی را درباره »مردمی بودن«، »عدالت ورزی«، 
»فسادستیزی«، »احیای امید و اعتماد مردم« و 

»انسجام و اقتدار و اشراف دولت« بیان کردند.
ایشان همچنین آمریکا را در صحنه دیپلماسی، 
گرگی درنده و وحشی خواندند و با اشاره به اوضاع 
به شدت متأثرکننده افغانستان گفتند: جمهوری 
اســلامی در همه احوال طرفدار ملت مظلوم و 
مسلمان افغانستان است و روابط ما با دولت ها، به 

روابط و رفتار آن ها با ایران بستگی دارد.
حضرت آیت الله خامنه ای در آغاز سخنانشــان 
همه اعضای دولت را به قدردانی عمیق از توفیق 
خدمت توصیه کردند و با تشکر از اقدام سریع و 
به موقع مجلس در بررســی صلاحیت وزیران 
پیشنهادی ابراز امیدواری کردند تشکیل دولت 
جدید، سرآغاز مبارکی برای ملت و کشور باشد.

ایشان با گرامیداشت یاد شهیدان رجایی و باهنر 
گفتند: مدت خدمت آن دو بزرگوار کم بود، اما در 
همین مدت نشــان دادند که با اخلاص و قصد 
خدمت به میدان آمده اند و از روش های مردمی 
و مجاهدت آمیز استفاده می کنند که این برای 

همه مسئولان درس بزرگی است.
رهبر انقلاب شرایط کشور را دشوار خواندند، اما 
تأکید کردند: اگر تلاش شبانه روزی، مجاهدانه و 
خســتگی ناپذیر را همــراه توکل و توســل به 
پروردگار ســرمایه خود قرار دهیــد، قطعاً بر 

مشکلات فائق خواهید آمد.
رهبــر انقلاب افزودنــد: همان گونه که به همه 
مسئولان گذشــته گفته ام فرصت چهار سال 
خدمت به سرعت تمام می شود و نباید گذاشت 
حتی یک ساعت از این فرصت که متعلق به مردم 
و اســلام است، هدر برود. البته ضمن پرکاری و 

پشتکار مدام، نباید به خانواده بی توجهی شود.
ایشــان، حرکت بر ریل انقلاب و ایجاد تحرک 
انقلابی در همه بخش های »مدیریت اقتصادی، 
سازندگی، خدمت رســانی، سیاست خارجی، 
فرهنگ، آمــوزش و دیگر بخش ها« را ضروری 
خواندند و در عیــن حال تأکید کردند: انقلابی 
بودن حتماً باید با عقلانیت و اندیشــه ورزی و 
خردمندی همراه باشــد و این شیوه جمهوری 

اسلامی از آغاز بوده است.
رهبر انقلاب در تبیین نخستین توصیه مهم خود 
به دولتمــردان، به جلوه های مختلف »مردمی 
بودن« اشاره کردند و افزودند: رفتن به میان مردم 
و گفت وگوی بی واســطه با آن ها از ابعاد بسیار 
خوب مردمی بودن است که آقای رئیسی دیروز 

با سفر به خوزستان آن را نشان داد.
حضرت آیت الله خامنه ای اتخاذ سبک زندگی 
مردمی، رفتار بی تکلف، دوری از اشرافی گری و 
پرهیز از نگاه از بالا به مردم را از دیگر جلوه های 
مردمی بودن برشمردند و گفتند: باید مشکلات 
و راه حل ها را با مردم در میان گذاشــت و ضمن 
پرهیز از بیان حرف های غیر واقعی و ناامید کردن 

مردم، از آن ها کمک فکری و عملی خواست.
عذرخواهی سریع از مردم در مواقع بروز اشتباه« 
و بیان گزارش صادقانه و بدون مبالغه از فعالیت ها 
به مردم، از دیگر روش هایی بود که رهبر انقلاب 
در بیــان جلوه های مختلف مردمی بودن به آن 

اشاره کردند.
ایشان با توصیه به رئیس جمهور و اعضای دولت 
برای مطالعه دقیق فرمان بسیار مهم امیرمؤمنان 
به مالک اشتر افزودند: در این فرمان تاریخی، ابعاد 
مختلف بیان شده چرا که براساس اسلام، رابطه 

حاکمیت با مردم باید برادرانه و دوستانه باشد.
حضــرت آیــت الله خامنــه ای در تبییــن 

»عدالت ورزی« به عنوان دومین توصیه اساسی 
خود به دولتمردان، اساس ادیان الهی و مبنای 
تشکیل حکومت را اقامه عدل خواندند و افزودند: 
ما در این زمینه عقبیم و باید خیلی تلاش کنیم.

ایشان تأکید کردند: هر مصوبه، لایحه و تصمیم 
دولت باید »پیوست عدالت« داشته باشد و کاملًا 
مراقبت شود که این دستور یا تصمیم و مصوبه، 

به طبقات محروم و به عدالت ضربه نزند.
حضرت آیت الله خامنه ای برخی روش های رایج 
مدیریتی را نافی عدالت دانســتند و افزودند: در 
توزیع یارانه ها و هر مسئله دیگر باید به گونه ای 
عمل کرد کــه فاصله طبقات محروم با طبقات 
برخوردار کم شود و هر چه ممکن است امکانات 
عادلانه توزیع شود.»فسادستیزی و مقابله دقیق 
و جدی با فساد« توصیه مهم دیگر رهبر انقلاب 
به رئیس جمهور و دولت جدید بود.ایشان گفتند: 
فسادستیزی مکمّل عدالت ورزی است، زیرا فساد 
و مظاهر آن از جمله ویژه خواری، برخورداری های 
بیجا و عزیزشدگان بی جهت، جزو بلا های مهم 
ضد عدالت هستند.حضرت آیت الله خامنه ای با 
اشاره به مقابله آقای رئیسی با فساد در منصب 
ریاست دستگاه قضا گفتند: این کار خوب، امید 
مردم و محبوبیت ایشــان را افزایش داد، اما باید 
توجه داشــت که جای اصلی مقابله با فســاد و 
فسادستیزی قوه مجریه است تا زمینه های فساد 
از بین برود و اگر با وجود این مراقبت ها، مواردی 
اتفاق افتاد آن گاه دستگاه قضا حتماً باید ورود و 

برخورد کند.
ایشــان دولت را به حل موضوع تعارض منافع 
شخصی و عمومی در همه دستگاه ها فراخواندند 
و افزودنــد: از جمله مظاهر فســاد، تخلفات در 
اجرای سیاســت های اصل ۴۴ است که اجرای 
صحیح آن می توانست اقتصاد کشور را حقیقتاً 
شکوفا کند، اما متأسفانه به طور صحیح اجرا نشد 

و فساد هایی در اجرای آن به وجود آمد.
رهبر انقلاب، سامانه های نظارتی و خدماتی را 
ابزار های خوبی برای اشراف و هوشمندی دولت 
در مقوله نظارت بر عملکرد دستگاه ها و مبارزه با 
فساد برشمردند و گفتند: مکرر توصیه کرده ایم 
که این سامانه ها را تهیه و به هم متصل کنند، اما 

این کار جلو نرفته است.
توصیه بعدی رهبر انقلاب، موضوع بسیار مهم 

»احیای اعتماد و امید مردم« بود.
حضرت آیت الله خامنه ای گفتند: اعتماد مردم 
بزرگترین ســرمایه دولت است که متاسفانه تا 
حدی آسیب دیده است و راه ترمیم آن، »یکی 

شدن حرف و عمل مسئولان« است.
ایشان افزودند: باید در وعده ها و صحبت ها بسیار 
مراقب بود و اگر وعده ای داده شــد، حتماً به آن 
عمل شود، زیرا دادن وعده و عمل نکردن به آن 

موجب سلب اعتماد مردم خواهد شد.
رهبر انقلاب اســلامی با اشــاره بــه قول ها و 
دستور های روز گذشته رئیس جمهور در سفر به 
اهواز، خاطرنشان کردند: باید دقت شود که این 

قول ها حتماً محقق شود.
حضــرت آیت الله خامنه ای تاکیــد کردند: اگر 
وعده ای دادید و بواسطه برخی مشکلات، امکان 
تحقق آن میســر نشــد این موضوع را به مردم 
توضیح دهید و از آنان عذرخواهی کنید تا اعتماد 

مردم خدشه دار نشود.
ایشان با اشــاره به کثرت قانون و طرح و برنامه 
گفتند: یکی از مشــکلات کشور، نبود پیگیری 
جدی اســت، بنابراین برای وعده ها، روز شمار 

تعیین شود تا پیگیری و در موعد محقق شوند.
رهبر انقلاب، »انسجام، اقتدار و اشراف دولت« را 
از دیگر مسائل مهم برشمردند و افزودند: انسجام 
دولت یعنــی از درون دولت حرف های مختلف 
بیــرون نیاید و در عمل نیز همه دســتگاه ها با 
انسجام اقدام کنند، زیرا هرگونه نبود انسجام و 
اقتدار در دولت حالت رها شدگی امور را در مردم 
القاء می کنــد و مانــع پیشــرفت برنامه ها و 

سیاست های دولت خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای، اشــراف را به معنای 
اطلاع دقیق از بخش های مختلف دولت دانستند 
و با اشاره به برنامه های آقای رئیسی برای ایجاد 
تحول در قوه مجریه خاطرنشــان کردند: لازمه 
تحول و حرکت به سمت پیشرفت، قانون گرایی، 
شــفافیت، انضباط مالی، جلوگیری از تعارض 
منافع و جدیــت در انجام تصمیم ها و مصوبات 

است.
ایشــان »جوان ســازی دولت« را یکی دیگر از 
الزامات تحول برشمردند و افزودند: جوان گرایی 
در بدنه و بخش های میانی دولت موجب خواهد 
شد احســاس انسداد در کشــور از بین برود و 
همچنین ذخیره ارزشمندی برای مدیران ارشد 

و مجرب آینده فراهم خواهد کرد.
رهبر انقلاب یکی از نکات مهم در مقوله تحول را 
»استفاده از خرد جمعی و عقلانیت« دانستند و 
گفتند: در باب تحول باید از دیدگاه های نخبگان 
خــارج از دولت بدون در نظر گرفتن بحث های 
سیاسی و جناحی استفاده شود.حضرت آیت الله 
خامنه ای تأکید کردند: این توصیه ها باید تبدیل 
به برنامه عملیاتی شود تا تحول امکان پذیر شود 
و گرنه صرف نصیحت و اکتفاء به یادداشت کردن 
فایــده ای ندارد.رهبر انقلاب ســپس به بیان 
ســرفصل اولویت های کاری کشور پرداختند و 
گفتند: مهمترین اولویت کشور ابتدا اقتصاد و بعد 
از آن، فرهنگ و رســانه و علم اســت. البته یک 
موضوع فوری هم وجود دارد که عبارت است از 
کرونا و سلامت مردم.ایشان با اشاره به تلاش های 
خوبی که در دولت گذشته در موضوع سلامت از 
جمله واکسن و واردات آن انجام شد، موضوعات 
مربوط به درمان، پیشگیری، مراقبت و غربالگری 
و واکسیناسیون عمومی را بسیار مهم برشمردند 
و گفتند: یکی از موارد ضروری، قرنطینه هوشمند 
و مراقبــت جدی در بخش مربــوط به مرز ها و 
جلوگیری از ورود گونه های جدید بیماری است.

رهبر انقلاب اسلامی به وظایف مردم برای مقابله 
با بیماری کرونا نیز اشــاره و خاطرنشان کردند: 
مردم باید چهار مسئولیت یعنی »ماسک زدن«، 
»رعایت فاصلــه«، »اهمیت به تهویه و گردش 
هوا« و »شستشوی دست ها با صابون« را قبول 
کنند و قطعاً رعایت این موارد در کاهش تلفات 

سنگین کنونی مؤثر خواهد بود.
حضرت آیت الله خامنه ای درخصوص موضوع 
اقتصاد به عنوان یکی از اولویت های اصلی کشور، 
»تورم بالا، کسری بودجه، مسائل معیشتی مردم، 
کاهش ارزش پول ملــی، کاهش قدرت خرید 

مردم، مسائل فضای کسب و کار و نظام بانکی« را 
از مشکلات مهم اقتصادی برشمردند و افزودند: 
باید برای حل هر یک از این مشکلات برنامه ریزی 
شود و در مرحله بعد، مسئولان اقتصادی دولت 
هماهنگ عمل کنند که این هماهنگی یکی از 

مصادیق انسجام دولت است.
ایشان گفتند: اینکه آقای رئیس جمهور، معاون 
اول را مسئول هماهنگی بخش اقتصادی دولت 
کرده اند، کار بسیار مهمی است و امید می رود به 
خوبی محقق شــود، اما اگر اختلاف نظری هم 
پیش آمد نباید آن را به میان مردم کشاند، زیرا 
تأثیر خود را بر محیط اقتصادی خواهد گذاشت.

رهبر انقلاب اســلامی توجه به پیشــران های 
اقتصادی و بــه حرکت درآوردن آن ها همچون 
بخش مســکن، صنایع فولاد، خودروسازی و 
بخش های انرژی و پتروشیمی را بسیار ضروری 
خواندند و بر لزوم هماهنگی متولیان این بخش ها 

تأکید کردند.
حضرت آیــت الله خامنه ای درخصوص کنترل 
نظام بانکی به موضوع خلق پول و تولید نقدینگی 
اشاره کردند و گفتند: صاحب نظران اقتصادی 
معتقدند خلق پول باید در نسبت با تولید انجام 
شود و اگر این نسبت وجود نداشت، جلوی خلق 
پول گرفته شود که اگر در این زمینه درست اقدام 
شود، نتیجه آن جلوگیری از تورم، رونق تولید و 

اشتغال و تقویت قدرت پول ملی خواهد بود.
ایشان در زمینه اقتصاد با تأکید بر همت، تدبیر و 
کار جهادی، دو نکته مهم را گوشزد کردند: ۱- 
برای حل مشکلات اقتصادی به دنبال راه حل های 
موقتی و مُســکّن نروید و پیگیــر راه حل های 
اساسی باشــید. 2- حل مشکلات اقتصادی را 
موکول به رفع تحریم ها نکنید و برنامه ریزی ها 
برای رفع مشکلات با فرض وجود تحریم ها انجام 

شود.
رهبر انقلاب اسلامی در ادامه با تأکید بر اهمیت 
مسئله »فرهنگ و رســانه«، ساختار فرهنگی 
کشور را دارای اشکال و نیازمند بازسازی انقلابی 
خواندند و افزودند: حرکت انقلابی یعنی حرکتی 
بنیانی، خردمندانه، عاقلانه و برخاسته از اندیشه 

و حکمت، نه حرکت بی هوا و بی حساب.
حضرت آیــت الله خامنه ای با اشــاره به نقش 
زیربنایی و نرام افزاری فرهنگ، بسیاری از خطا ها 
مانند اسراف، تقلید کورکورانه و سبک زندگی 
تجملاتی را ناشی از ریشه های فرهنگی دانستند 
و بــا تأکید بر ضرورت اصــلاح این انحراف ها با 
استفاده از ابزار های فرهنگی، گفتند: ابزار های 
فرهنگی و هنری مانند سینما، رسانه های صوتی 
و تصویری، مطبوعات و کتاب را واقعاً شــکوفا 

کنید.
ایشان با ابراز خرسندی از رویش لشکر عظیمی 
از جوانان علاقه مند در حوزه فرهنگ، بخش های 
فرهنگی دولت را موظف به حمایت هوشمند از 
این جوانان و طرح های ابتکاری آنان خواندند و 
خاطرنشان کردند: استعداد های جوان را کشف، 
و آزادی آن ها را در چارچوب قانون تضمین کنید، 
البته با فساد اخلاقی و فساد در زمینه فرهنگ نیز 

بدون رودربایستی مقابله کنید.
رهبر انقلاب اسلامی افزودند: راه اصلی مواجهه 
با جنگ نرم دشــمن، حمایــت از حرکت های 
صحیح در زمینه فرهنگ و تشویق آنها، و ایستادن 
در مقابل حرکت های غلط اســت، چرا عرصه 
فرهنگ و رسانه آوردگاهِ »صلاح و فساد، و حق و 
باطــل«، و عرصــه ی جنــگ فرهنگــی بــا 

گسترش دهندگان فساد در دنیا است.
حضرت آیــت الله خامنه ای در بخش دیگری از 
سخنانشــان، مســئله مهم و پر تأثیر سیاست 
خارجی را مورد توجه قرار دادند و با تأکید بر لزوم 
تحرک مضاعف در سیاســت خارجی، گفتند: 
جنبه اقتصادی در دیپلماسی باید تقویت شود و 
همچنان که در بســیاری از کشــور ها شخص 
رئیس جمهور دیپلماســی اقتصادی را دنبال 
می کند، باید دیپلماسی اقتصادیِ کشور با این 

نگاه تقویت شود.

رهبر انقلاب در دیدار با اعضاء هیئت دولت:

انقلابی بودن باید با عقلانیت همراه باشد
اعتماد مردم به دولت را ترمیم کنید
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روزنامه  سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با هدف ایمن سازی و سهولت تردد در بلوار شهرک سبز »میدان پرواز به دهکده ساحلی« از آغاز 
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شهرک سبز »میدان پرواز به دهکده ساحلی« جهت ارتقا سطح کیفی ارائه خدمات شهری و استاندارد سازی رویکرد اصلی این طرح 

محسوب می شود.این طرح در راستای دستیابی به اهداف و سیاست های کلان سازمان جهت ایمن سازی، تسهیل تردد و ارایه خدمات 
شایسته به ساکنان کیش و گردشگران تا مهر امسال به بهره برداری می رسد.عملیات اجرایی این طرح با هدف ارتباط بین میدان پرواز 

به بلوار دهکده ساحلی و بلوارگردشگری در دستور کار شرکت عمران، آب و خدمات کیش قرار گرفته است .
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آغاز عملیات اجرایی طرح بلوار شهرک سبز »میدان پرواز به دهکده ساحل« در کیش

بازدید بیش از 2هزار مرکز تهیه 
و توزیع مواد غذایی، آرایشی و 

اماکن عمومی در کیش
رئیس مرکز توســعه سلامت کیش از بازدید 
2هــزار و 2۴مرکز تهیه و توزیع مواد غذایی، 
آرایشی و بهداشتی و اماکن عمومی در کیش 

خبر داد
به گــزارش ایلنا؛ محمدرضــا رضانیا رئیس 
مرکز توســعه ســلامت کیش با بیان این که 
نظارت حداکثــری بر اماکن عمومی و مراکز 
تهیه و توزیع مواد غذایی در کیش از ابتدای 
آغاز اپیدمی تاکنون با جدیت تمام در دستور 
کار قرار گرفته اســت، گفت: با هدف کنترل 
و مقابله با گســترش شــیوع بیماری کرونا و 
نظارت بر رعایت ضوابط بهداشتی میان آحاد 
جامعه؛ مرداد امســال ضمن بازدید از 2هزار 
و 2۴ مرکز تهیه و توزیع مواد غذایی، آرایشی 
و بهداشتی و اماکن عمومی در کیش توصیه 
های لازم به متصدیان ارائه خدمات داده شد.

وی افزود: در این بازدید ها ۵ اماکن متخلف 
بــه مراجع قضایی معرفی و 7 مورد توســط 
بازرسان مرکز توســعه سلامت کیش پلمب 

شدند.
رضانیا گفت: در این مدت، نظارت مســتمر 
بازرســان بهداشــت محیط مرکز توســعه 
ســلامت کیــش؛ به میــزان ۳ هــزار و ۵7 
کیلوگرم مواد غذایی و آرایشی فاسد و تاریخ 

مصرف گذشته کشف و معدوم سازی شد.
رئیس مرکز توســعه سلامت کیش در ادامه 
افزود: 2۰مورد نمونه برداری از نان، ۱۵مورد 
نمونه برداری از مواد غذایی، 2۴ مورد نمونه 
برداری میکروبی از آب آشامیدنی، ۱7۱مورد 
کلرسنجی و ۸2۸ مورد سنجش با تجهیزات 
قابل حمل )پرتابل( بازرســی انجام شــده 

است.

پنج واحد صنفی در کیش به 
مراجع قضایی معرفی شدند

رییس مرکز توســعه سلامت گفت: بازرسان 
و ناطران بهداشــتی این مرکــز در یک ماه 
گذشته پنج واحد صنفی متخلف را به مراجع 

قضایی معرفی کردند.
به گزارش ایرنــا، محمدرضا رضانیا در جمع 
خبرنــگاران با اشــاره به اینکــه در یک ماه 
گذشــته این جزیره در وضعی قرمز کرونایی 
قرار داشت اظهار داشــت: در این مدت ۱2 
بازرس مرکز توســعه سلامت نظارت فعالیت 
واحدهای صنفی بــه منظور رعایت پروتکل 

های بهداشتی را تشدید کردند.
وی اضافــه کــرد: در نتیجه طرح تشــدید 
نظارتی این مرکز  بازرسان 2 هزار و 2۴ مورد 
بازدیــد از مراکز تهیه، توزیــع و توزیع مواد 
غذایی، آرایشی و بهداشتی و اماکن عمومی 

داشتند.
رییس مرکز توسعه سلامت افزود: در نتیجه 
این بازدیدها پنج واحد صنفی متخلف که به 
هشــدارهای بازرســان این مرکــز توجهی 
نداشــتند به مراجع قضایــی معرفی و هفت 

واحد نیز پلمب شدند.
رضانیا یادآور شد: همچنین در این مدت سه  
هــزار و ۵7 کیلوگرم مواد غذایی و آرایشــی 
فاسد و تاریخ مصرف گذشته کشف و معدوم 

سازی شده است.
وی گفت: بر اســاس مصوبات ستاد مبارزه با 
کرونا جزیره علاوه بر حضور مستمر و مداوم 
بازرسان بهداشــتی این مرکز، مراکز تجاری 
نیز موظف هســتند یک نفر بــه عنوان ناظر 
بهداشــتی بازارهــا برای نظــارت بر رعایت 
پروتکل های بهداشــتی توســط متصدیان 
واحدهای صنفی و مشــتریان آنها را به این 

مرکز معرفی کنند.
جزیره کیش از تیر تا امروز شــنبه ۶ شهریور 
در وضعیــت قرمز کرونایــی قرار گرفته و در 
ســه هفته گذشته به منظور کنترل این همه 
گیــری محدویت های کرونایی در آن اعمال 

شده است.
دورکاری 7۰ درصد کارکنان ادارات، نهادها 
و شــرکت های خصوصی و دولتی جزیره به 
مدت یک ماه از یک تا ۳۱ شهریور، قرنطینه 
اجباری پنج روزه با استفاده از مرخصی برای 
کارکنانی که به سفر رفته اند، تعیین ساعات 
کاری کارکنــان از هشــت صبح تا ۱۴ و ۳۰ 
دقیقه از جمله مصوبات شــورای ســلامت 

جزیره بود.
بر اســاس این مصوبات مقرر شــد ســاعات 
فعالیت بازارها و مراکز تجاری از ۱۰ صبح تا 
22 شــب، مشــاغل حوزه گردشــگری به 
اســتثنای جنگ هــا، موســیقی های زنده 
رستوران، غواصی و شناورهای تفریحی از ۶ 
شــهریور  بــا ۳۰درصد ظرفیــت و تا اطلاع 
ثانونی هتل های جزیره با ۵۰ درصد ظرفیت 
فعالیت کننــد و ممنوعیــت فعالیت اماکن 
ورزشــی و پلاژها تا دوازدهم شهریور ادامه 

دارد.
از ابتدای شــیوع پاندمی کرونا تا ساعت 2۴ 
جمعه پنجم شــهریور در ایــن جزیره هفت 
هــزار و ۸۳۴ بیمار مبتلا بــه ویروس کرونا 
)کوویــد ۱۹ و نوع جهش یافته انگلیســی( 
شناســایی شــده اســت که ابتلای هشت 

نفرآنان در روز گذشته تایید شد.
جزیره کیش با ۹2 کیلومتر مربع مســاحت و 
۴2 هزار نفر جمعیت در فاصله ۱۸ کیلومتری 
ســرزمین اصلی و در آب های نیلگون خلیج 

فارس واقع شده است.

اخبار 

مدیرعامل منطقه آزاد کیش می گوید: باید شــرایط استفاده از 
امکانات و امتیازات جزیره کیش برای همگان بصورت مساوی 

فراهم باشد.
جعفر آهنگران مدیرعامل منطقه آزاد کیش در گفت وگو با ایلنا 
درباره آخرین وضعیت  اقتصادی جزیره کیش گفت: وضعیت 
اقتصــادی جزیره کیش تابعی از ســرزمین اصلی اســت اما 
خوشبختانه وضعیت جزیره کیش نسبت به مناطق دیگر بهتر 
است هر چند بسیاری از فعالان اقتصادی در این جزیره به دلیل 
گسترش ویروس کرونا و تعطیلی ها و کاهش ورود گردشگر مثل 
سال قبل متضرر شده اند و ما چاره ای نداشتیم جز این که موضوع 
را مدیریت کنیم تا فعالان اقتصادی آسیب کمتری ببینند. اما به 
هر حال ما هم باید تابع تصمیم ستاد ملی مبارزه با کرونا باشیم 
چون حفظ جان گردشــگران و کیشوندان بر همه چیز اولویت 

دارد.
وی ادامه داد: :هم اکنون بعلت ســرعت بالای شــیوع ویروس 
کرونای دلتا مهم ترین مسئله رعایت پروتکل های بهداشتی برای 
کاهش سرعت انتقال ویروس و حفظ خط تاب آوری بیمارستان 

است.
وی با اشــاره به افزایش تعداد بستری ها در روزهای اخیر اشاره 
کرد چنانچه این روند افزایشی ادامه پیدا کند ، چاره ای نداریم 
جزاینکه از اعمال محدودیت هایی شدیدتر استفاده کنیم. چند 
روز پیش که تعطیلی کامل جزیره شــایعه شده بود بسیاری از 
صاحبان مشاغل کم درآمد جزیره با من تماس داشتند یا مراجعه 
کردند که با توجه به سطح بالای قیمت ها بخصوص اجاره حتی 
با اشک و آه از من می خواستند که تعطیل کامل نکنیم؛ خدا را 
شکر این درک در شورای سلامت جزیره همیشه وجود داشته و 

دارد که تا مجبور نشــدیم دست به تعطیلی نزنیم ... امیدوارم با 
رعایت بیش از پیش پروتکل ها از سوی همگان زمانی فرا نرسد 

که شرمنده بویژه اقشار کم درآم جزیره بشویم
 وی با تاکید بر اینکه باید شرایط استفاده از امکانات و امتیازات 
جزیره کیش برای همگان بصورت مساوی فراهم باشد گفت : در 
بحث صدور مجوزهای جدید برای مشاوران املاک و آژانسهای  
املاک  که با هدف ارایه گسترده تر خدمات حوزه املاک صورت 
می گیرد ، شیوه نامه برگزاری آزمون و اعطای مجوزهای جدید 
تا ماه آینده آماده می شود و آزمون با حضور واجدین شرایط برگزار 
خواهد شد و بعد از برگزاری آزمون هر کسی که بر اساس شیوه نامه 
و آزمونها بتواند امتیاز کافی را کسب کند می تواند مجوزهای لازم 
را دریافت کند .آهنگران ادامه داد: البته ما برنامه داریم که حداکثر 

به ۵۰ نفر مجوز کارشناسی املاک بدهیم.

مدیرعامل منطقه آزاد کیش مطرح کرد؛

آخرین وضعیت جزیره کیش در مبارزه با کرونا و صدور مجوزهای جدید مشاوران املاک

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در آیین آغاز طرح 
سومین دوره انتخاب روستای پاک قشم:

 جزیره قشم با وفاق و همدلی 
همه بخش ها به مقصد جدی گردشگری ایران و 

جهان تبدیل می شود
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: مهم ترین محور 
توسعه و رونق جزیره قشم، گردشگری است و با وفاق، همدلی 
و تشریک مساعی همه بخش ها در این جزیره می توان قشم 
را به مقصد جدی گردشگری کشور و حتی جهان تبدیل کرد.

به گزارش فرینا به نقل از خبرگزاري خبرآنلاین، علی درویش 
پور در آیین شروع داوری سومین دوره انتخاب روستای پاک 
قشم  در محل باغ گیاه  شناسی منطقه آزاد قشم با تبریک هفته 
دولت و گرامیداشــت یاد شهیدان رجایی و باهنر افزود: برای 
رســیدن به این هدف ما باید الزاماتی را فراهم کنیم که آماده 
کردن فضای مساعد و دلپذیر میزبانی در روستاهای جزیره از 

مهم ترین این الزامات بشمار می رود.
درویش پور خطاب به دهیاران حاضر در این آیین تصریح کرد: 
شما باید طوری روستای خودتان را مهیا، مجهز و زیبا کنید که 
لحظه لحظه حضور گردشــگران در روستای شما برای آنها 

جذاب، خاطره انگیز و ماندگارباشد.

 بازگشایی مجدد مراکز پذیرایی 
در جزیره کیش

مدیرنظارت بر مراکز و اماکن گردشــگری سازمان منطقه 
آزاد کیش از بازگشایی مجدد مراکز پذیرایی در کیش خبر 

داد
 علــی ابراهیمی معینــی مدیرنظارت بــر مراکز و اماکن 
گردشــگری ســازمان منطقــه آزاد کیــش در خصوص 
بازگشــایی مجدد مراکز پذیرایی کیــش، گفت: با ابلاغ 
مصوبات ســتاد تخصصی مقابله با بیماری کرونای منطقه 
آزاد کیش، فعالیت تمام واحدهــای زیر مجموعه جامعه 

پذیرایی از پنجم شهریور آغاز می شود.
وی افــزود: تمام مراکــز پذیرایی ملزم به رعایت شــیوه 
نامه های بهداشتی و حفظ فاصله گذاری اجتماعی«فاصله 
هــر میز ۴ متر و حداکثر ۴ نفر در هر میز« و همچنین باید 
تعیین ظرفیت پذیرش  درب ورودی مراکز پذیرایی نصب 

شود.
ابراهیمی با اشاره به ساعت فعالیت این واحدها در جزیره 
کیش افــزود: فعالیت تمام واحدهای مجموعه پذیرایی تا 
ساعت 2۳ تعیین شده و در صورت مراجعه بازرسان کمیته 
نظارت و مشــاهده هرگونه تخلف و عدم رعایت موارد یاد 
شــده با واحد متخلف برخورد و از فعالیت آنها جلوگیری 

می شود.

اطلاعیه واکسناسیون
بدینوسیله از کلیه عزیزانی که تا تاریخ ۸ مرداد ۱۴۰۰ )۸ 
مرداد و قبل از آن( واکســن ســینوفارم و برکت نوبت اول 
خود را در کیش دریافت کــرده اند، ولی تاکنون موفق به 
دریافت واکسن نشده اند،دعوت می شود برای تزریق نوبت 
دوم واکسن، با در دست داشتن کارت ملی و کارت واکسن 
خود در تاریخ ۶/۶/۱۴۰۰ از ســاعت ۱2-۹ صبح به تالار 

شهر مراجعه کنند.

 تسریع روند واکسیناسیون 
مطالبه بازاریان کیش

 ساعت فعالیت بازار ها و مراکز تجاری کیش طبق اعلامیه 
شورای سلامت کیش از ۱۰ صبح تا 22 شب تعیین شد.

باتوجــه به ضررهای هنگفتی که بازاریــان کیش از بابت 
تعطیلی های پی در پی داشــتند و شغلشــان در ارتباط 
مستقیم با مردم و مسافران و گردشگران است،درخواست 

تسریع روند واکسیناسیون را دارند.
 جامعــه بازاریان و بازرگانان کیش با انتخاب بازرســان بر 
رعایت دستورالعمل هاي بهداشــتي از سوي غرفه داران 

نظارت مي کند.
براساس مصوبه شوراي ســلامت کیش صنوفي که شیوه 
نامه های بهداشتی را رعایت نکنند، متخلف شناخته شده 

و به مدت ۱۵ روز مکان تجاري آن صنف پلمپ می شود.

پیام تسلیت جعفر آهنگران به مناسبت در 
گذشت مدیرعامل شرکت کشتیرانی کیش

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش در پیامی درگذشت 
امید جانمحمدی مدیرعامل شــرکت کشتیرانی کیش بر 

اثر ویروس کرونا را تسلیت گفت
به گزارش ایلنا؛ در پیام تســلیت جعفــر آهنگران رئیس 
هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش آمده 

است
انا لله و انا الیه راجعون

کلُّ مَنْ عَلیها فَان وَ یبقَی وَجْهُ رَبکَّ ذوالجلالِ والاکرامِ
درگذشت امید جانمحمدی مدیرعامل شرکت کشتیرانی 
کیش، کــه در عرصه صنعت گردشــگری و حمل و نقل 
دریایی خدمات ارزنده ای به ســاکنان کیش و گردشگران 

این منطقه ارائه کرده بود، تسلیت عرض می کنم.
فقدان این مدیر مدبر و پرتلاش در دوران اپیدمی کرونا که 
در اوج ثمربخشی برای ارائه خدمات ارزشمند به گردشگران 
و کیشوندان نقش بسزایی ایفا می کرد موجب تاسف و تالم 

شد.
اینجانب ضمن عرض تسلیت به خانواده محترم آن مرحوم، 
همکاران کشتیرانی و ســاکنان کیش از پروردگار متعال 
بــرای آن زنده یاد، رحمت و مغفرت واســعه الهی و برای 

بازماندگان صبر و شکیبایی مسئلت می نمایم.
جعفر آهنگران
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل

خبرخبر گزارش اخبارکیش از چرایی بی انگیزگی اقتصاد ایران

بخش خصوصی مکمل اقتصاد
 شــاید کمتر دســت آوردی را بتوان با کشف و 
استخراج نفت در زمینه تحول و پیشرفت بشر 
مقایســه کرد. نفت به عنوان یکی از مهمترین 
عناصر ایجاد انقلاب صنعتی در کشورهای توسعه 
یافته توانسته اســت نقش بسیار پررنگی را در 
پیشرفت و ترقی کشورها ایفا کند. اما این مایع 

سیاه با اقتصاد ایران چه می کند؟
اشکان محمدزاده/ نفت امروزه یکی از نقاط بزرگ 
ضعف اقتصاد کشــور محسوب می شود. شاید 
بتوان ادعا کرد که تلخ ترین تجربیات سیاسی و 
اقتصادی ایران پس از پیدایش نفت رقم خوردند. 
بیماری هلندی سالهای ۱۳۵۳ تا ۱۳۵۶ ایران در 
دوره پهلوی دوم نخســتین تجربه فلاکت های 
نفتی بوده است که طی آن ورود ثروت بادآورده 
نفتی به اقتصاد کشور و افزایش فزاینده هزینه 
های حکومت، منجر به یک تورم شدید و کاهش 
تولیدات کارخانه ها گشــت. از سویی دیگر با ۴ 
برابر شدن قیمت نفت خام در اوائل دهه ۱۳۵۰، 
فرآیند وابستگی به دلارهای نفتی شتاب گرفت. 
این وابستگی به دلارهای نفتی توسط پهلوی دوم 
کلید خورد و از آن تاریخ تا کنون تامین بودجه 
کشور همواره به دوش درآمدهای ارزی حاصل 
از فــروش نفت خام بوده اســت. علت بروز این 
بیماری های اقتصادی، اعتیاد و وابستگی شدید 
بودجه اقتصاد ایران در سطح کلان به درآمدهای 
نفتی است. البته این تجربیات، صرفاً مختص به 
اقتصاد ایران نبوده و همه کشورهای نفت خیز به 
نحوی از انحاء این پیشینه را تجربه کرده اند. علت 
آن اســت که کشورهای دارای اقتصاد متکی به 
نفــت، تحت تأثیر درآمد صادرات و قیمت نفت 
متأثر از عوامل خارجی هســتند و این تغییرات 
قیمت نفت در بــازار جهانی می  تواند باعث بی  
ثباتی در اقتصاد این کشــورها شود و مدیریت 
اقتصاد کلان را دشوار کند و حتی منجر به تورم 
یا رکود شود. بی تردید در خصوص ایران نیز این 
مســئله صادق است. به عبارتی، نفت به نحوی 
عامل اصلی رکودها و تورم های دهه های اخیر 

اقتصاد ایران بوده است.
اقتصاد ایران بی انگیزه

 رهبر انقلاب اسلامی، در اولین روز سال ۱۳۹2، 
در ســخنرانی عمومی در حرم مطهر رضوی به 

موضوع نفت پرداختند. بیانات ایشان بدین شرح 
بود: »من هفده هجده سال قبل به دولتی که در 
آن زمان ســر کار بود و به مسئولان گفتم کاری 
کنیــد که ما هر وقــت اراده کردیم، بتوانیم در 
چاه های نفت را ببندیم.« سالهاست که از تاکید 
مقام معظم رهبری بــر ایده اقتصاد مقاومتی و 
اقتصاد بدون نفت می گذرد. اما شوربختانه این 
آرمان ها به دلایل عدم جدیت مسئولین ذیربط 
و بی انگیزگی اقتصاد ایران تاکنون محقق نشده 

اند.
نتیجه ی دهه ها بی تدبیری، آسیب پذیری شدید 
نسبت به تحریم ها شده است. اقتصادی که در 
آن با بلوکه شــدن و یا کاهش درآمدهای نفتی، 
دولت های معتاد به صرف هزینه های گزاف، برای 
جبران کســری بودجه خود به چاپخانه بانک 
مرکزی رجوع کرده تا نقدینگی لازم برای هزینه 
های خود را از طریق تولید تورم، تامین کنند و 
این تعریف مناسبی از یک اقتصاد شکننده و معتاد 
به نفت است. به بیانی دیگر، بودجه نفتی اثری 
ذاتی بر تورم دارد، زیرا دلارهای نفتی موجب تورم 
پایه پولی می شوند و از سویی دیگر این ذهنیت 
را در دولت ایجاد کرده که قادر اســت به شکل 
نامحدودی بــر مخارج و هزینه هایش افزوده از 
منابع بادآورده ای که هیچ تلاشی برای کسب آن 
صورت نگرفته به هزینه کــردن ها ادامه دهد. 
درنهایت ســطح این هزینه ها و مخارج دولتی، 
حتی در زمان افول درآمدهای نفتی هم پابرجا 

مــی ماند و دولت هم که بــه دلایل اقتصادی و 
سیاسی قادر به حذف آن نیست ناچار به تحت 
فشار گذاشتن بانک مرکزی، پایه پولی را افزایش 
می دهد و به تبع آن تورم رشد می کند و این قصه 
سالهای تلخ گرانی ناشی از تحریم های نفتی در 
کشور است. تحریمی که قادر باشد تورم کشور را 
تا ۵۰ درصد افزایش دهد نشان از ضعف اقتصادی 
یک کشــور دارد. اقتصاد مقاومتی اما، در تلاش 
است تا این نقطه ضعف را تبدیل به یک فرصت 
کند. در ســال های اخیر دولت های کشــور به 
درآمدهای نفتی بالغ بر ۵۰ میلیارد دلار عادت 
کرده بودند و با آرامش خاطر اهداف و برنامه های 
خود را روی این رقم تنظیم می کردند. اما اقتصاد 
مقاومتــی بر آن تاکید دارد که دولت ها با فرض 
حذف کامل نفت از اقتصاد کشور، بودجه های 
خود را تنظیم کنند. ایــن راهکار اقتصادی به 
معنای بودجه منهای نفت، که توسط بسیاری از 
کشورهای توسعه یافته به کار گرفته شده است 
می تواند در تاریخ اقتصــادی ایران معجزه ای 
عظیم خلق کند. چرا که مشکل فقط به تحریم 
های فروش نفت محدود نمی شود. در هر اقتصاد 
وابسته به درآمدهای نفتی که تعدادشان نیز کم 
نیست، هر ناملایمتی در حوزه ی نفت قادر خواهد 
بود تا کشور را متحمل ضررها و آثار منفی فراوانی 
کند. به عبارتی دیگر، هر گونه کاهش درآمدهای 
نفتی امکان به چالش کشیدن اقتصاد کشور را 
افزایــش می دهد. کاهش درآمدهای نفتی می 

تواند از طریق کاهش قیمت نفت و نواســانات 
قیمتی به دلایل تکنیکال و فاندامنتال، اختلال 
در حمل و نقل دریایی و عدم پرداخت به موقع 
درآمدها در کنار تحریم ها کشور را درگیر رکود 
و تورم کند. تعبیر جالبی که مقام معظم رهبری 
مطرح کردند این بود که: »نفت مال ماست ولی 

اختیارش دست دیگران است.«
اقتصاد مقاومتی نیاز به بخش خصوصی 

دارد
تاکیــد دیگر اقتصاد مقاومتــی تقویت بخش 
خصوصی و ایجاد یک فضای رقابتی برای کسب 
و کارها است. اگرچه تا کنون راهکارهای متعددی 
برای جبران کسری بودجه در فقدان درآمدهای 
کافی نفت به کار گرفته شده است. راهکارهایی 
نظیر انتشــار اوراق بدهی و فروش سهام، حلّال 
نهایی مشــکلات نخواهند بود بلکــه تنها راه 
برونرفت از این وضعیت، به کارگیر و اجرای کامل 
اقتصــاد مقاومتــی و تاکید بر توســعه بخش 
خصوصی است. بسیاری از دولت ها در کشورهای 
نفت خیز دهه هاســت که به خاطر اطمینان به 
درآمدهای نفتی از بخش خصوصی چشم پوشی 
می کنند. در چنین کشورهایی که به علت شکل 
گیری فرهنگ کسب درآمد بی دردسر و بدون 
زحمت و غریبه بودن با مســئله رقابت و بخش 
خصوصــی، افزایش صادرات نفــت به معنای 
افزایش واردات از خارج کشور است. دولت ها در 
اقتصادهای نفتی با وجود ثرومتند بودن، میل به 
بزرگ تر شدن دارند در حالیکه اقتصاد مقاومتی 
با تاکید بر کوچک تر شدن دولت در تلاش است 
تا روح رقابت را در اتسمفر اقتصادی ایران نهادینه 
کند تا به تبع آن علیرغم افزایش ســطح تولید، 

صادرات غیر نفتی نیز افزایش یابد.
یکی از مهمترین ضرورت ها برای دولت سیزدهم 
اجرای اقتصاد مقاومتــی در قالب یک پروژه به 
صورت روشمند و دارای زمان بندی دقیق می 
باشــد. دولت آیت الله سید ابراهیم رئیسی باید 
اقتصاد مقاومتی را با در نظر داشتن افزایش تولید 
داخلی، سطح رقابت، توسعه بخش خصوصی و 
صــادرات به عنوان اولویــت اقتصادی خویش 
برگزیند. چرا که این تنها راه نجات اقتصاد کشور 

است.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در ادامه بازدیدهای میدانی 
خود از طرح ها و پروژه های اقتصادی منطقه از سه مجموعه فعال 

حوزه نفت و انرژی جزیره قشم بازدید کرد.
به گزارش فرینا به نقل از فکر اقتصادی، علی درویش پور در این 
بازدیدها که جمعی از مدیران این سازمان، وی را همراهی می 
کردند بر آمادگی سازمان منطقه آزاد قشم برای توسعه فعالیت 

ها و ایجاد رونق اقتصادی تاکید کرد.
درویش پور در بازدید از شــرکت نفت فلات قاره ایران منطقه 
عملیاتی قشم )پالایشگاه گورزین( گفت: حوزه نفت و گاز و به 
طور کل انرژی دارای اهمیت بالایی است و با توسعه صادرات در 
این حوزه می توان به ارزآوری و رونق اقتصاد کشور کمک کرد.

وی با تاکید بر اهمیت ایجاد اشتغال پایدار برای نیروهای بومی 
در طرح های بزرگ اقتصادی جزیره قشم، افزود: حضور فعال و 
اشــتغال نیروهای بومی و جامعه محلی از لحاظ امکان شرایط 
ماندگاری مردم، مشارکت در طرح ها و فعالیت های اقتصادی و 

افزایش کیفیت ساکنان جزیره بسیار مهم است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: با هدف گذاری و 
همکاری ســایر بخش های مرتبط جهت اجرای آموزش های 
تخصصی و تربیت نیروهای متخصص بومی، امکان اشــتغال 

آفرینی بیشتری برای ساکنان جزیره فراهم می شود.
درویش پور تصریح کرد: با برنامه ریزی دقیق باید برای جبران 
برخی عقب ماندگی ها در حوزه نفت و انرژی مانند بانکرینگ و 

توسعه صادرات فرآورده های نفتی، تلاش کرد.
وی و هیات همراه همچنین در بازدید از پالایشگاه نفت سنگین 
مجموعه پارس بهین پالایش قشم، اظهار کرد: ایجاد ارزش افزوده 
با هدف توســعه صــادرات فرآورده های نفتــی، می تواند نفع 

اقتصادی خوبی برای جزیره و کشور داشته باشد.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با بیان اینکه تهیه و تدوین 
برنامه ای مشخص از دورنمای صنعت نفت و گاز در جزیره قشم 
یک ضرورت انکار ناپذیر است، خاطرنشان کرد: باید با پرهیز از 
تصمبمات جزیره ای و ایجاد هماهنگی میان بخش های مختلف 
نقشه راه آینده صنایع نفت، گاز، پتروشیمی و انرژی قشم آماده 

شود.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در بازدید از 3 پروژه حوزه نفت و انرژی جزیره تاکید کرد؛

ایجاد ارزش افزوده با هدف توسعه صادرات فرآورده های نفتی در قشم

دریافت سه مجوز دانش بنیان از سوی سوی شرکت کاسپین کارمن منطقه آزاد انزلی
نادر نیکوروان، مدیرعامل شرکت کاسپین کارمن 
منطقه آزاد انزلی، از دریافت سه مجوز دانش بنیان 
برای محصولات تولیدی شرکت متبوع خود خبر 
داد.به گزارش فرینا،  نادر نیکوروان بابیان اینکه 
براســاس اعلام کارگروه ارزیابی و تشــخیص 
صلاحیت شــرکت ها و موسسات دانش بنیان، 
معاونت علمی و فناوری رییس جمهوراز تاریخ ۱2 
تیرماه ۱۴۰۰ این مجموعه به عنوان شرکت دانش 
بنیان تولیدی نوع 2 معرفی شــده اظهار داشت: 
براین اساس دستگاه عیب یاب خودرو در دو مدل 
Auto-I7۰۰ و New Lite Plus، دســتگاه 
 Carman Magic عیب یاب خــودرو در مدل
Plus و شبیه ساز آموزشــی ECU خودرو؛ از 

مجموعه تولیدات شرکت کاسپین کارمن منطقه 
آزاد انزلی مجوز دانــش بنیان بودن محصول را 
دریافت نموده است.مدیرعامل شرکت کاسپین 
کارمن منطقه آزاد انزلی با اشاره به اینکه دستگاه 
عیب یاب خودرو در دو مــدل Auto-I7۰۰ و 
New Lite Plus یک دستگاه رایانه ای صنعتی 
است که برای کارگاه های صنعتی و تعمیرگاه های 
خاص مورد استفاده قرار می گیرد افزود: دستگاه 
مزبور قابلیت خدمات رسانه ای عیب یابی تمام 
خودروهای دنیا به ویژه مدل های آسیایی را دارا 
 lcdمی باشد و از مســخصات این دستگاه ها با
هفت و ۳.۵ اینچی امکان به روز رســانی آنلاین 
دســتگاه است که براســاس آن مصرف کننده 

نیازمند مراجعه به کارخانه یا شرکت نمایندگی 
نمی باشد.وی دومین دســتگاهی که موفق به 
کســب مدرک دانش بنیان بودن شد را دستگاه 
 Carman Magic عیب یاب خــودرو در مدل
Plus اعلام کرد و گفت: علی رغم اینکه دستگاه 
مزبور به نرم افزار کارمن کره جنوبی وصل می شود 
اما یک محصول کاملاً ایرانی است که تحت برند 
شــرکت مزبور در حال خدمات دهی بوده و بازار 
مصرف آن کشــورهایی همچون هند است که 
دارای چنــد خوردوی ملی خاصی می باشــند، 
موضوعی که در ایران و عراق نیز صدق می کند و 
از توانایی ارائه خدمات به تولیدات داخلی و چنینی 
تولیدی در ایران برخوردار است.نیکوروان به روز 

رســانی آنلاین و سهم صادراتی 7۰ درصدی در 
محصولات تولیدی را از وجوه ممیزه این دستگاه 
بیان کرد.وی شبیه ساز آموزشی ECU خودرو را 
سومین محصولی عنوان کرد که موفق به دریافت 
مجوز دانش بنیان شده و درباره این سامانه چنین 
توضیح داد: این دســتگاه به منظور شبیه سازی 
فرایند آموزشــی عیب یابی خودروها طراحی و 
ساخته شــده تا از هزینه اضافه خرید قطعات به 
منظور ایجاد و شناسایی ایرادات خودرو جلوگیری 
شود، در واقع این محصول می تواند به صورت نرم 
افزاری کلیه ایرادهای خودرویی را به صورت شبیه 
سازی شــده به وجود آورده و ســپس اقدام به 

شناسایی نماید.



گردشگری ، فرهنگ و هنر
روزنامه  سیاسی، اقتصادی، اجتماعی
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مجسمه هایی تاریخی در تهران که 
ثبت ملی شده اند

این خبر پیرامون مجسمه هایی تاریخی در تهران 
که ثبت ملی شده اند، برای شما نگارش شد.

تندیس فردوسی در میدان فردوسی
با یکی از معروفترین میدان های تهران شروع می 
کنیم؛ میدانی که از قدیم الایام مرکز بسیاری از 
اتفاقات تهران بوده است؛ میدان فردوسی. خرداد 
۱۳۳۸ بود که در میدان فردوسی از اثر ابوالحسن 
صدیقی رونمایی شد و از آن زمان تاکنون مجسمه 
فردوسی همچنان در میدان ایستاده و به مردم نگاه 

می کند.
در آن زمان، تندیس فردوسی سومین مجسمه 
فردوسی در ایران بود که نصب شد. این مجسمه 
از جنس مرمر در اندازه بیش از ۳ متر ساخته شد. 
فرزند استاد صدیقی در مصاحبه ای گفت تخته 
سنگ زیر پای فردوسی از کوه الوند در همدان به 
تهران منتقل شد. این تخته سنگ که چندان تراش 
هم نخورده، نمادی از کوه قاف اســت. ایشــان 
همچنین بیان کرد که آن کودک کنار فردوسی 
در واقع زال )پدر رســتم( است که روی کوه قاف 

قرار گرفته است.
مجسمه نبرد گرشاسب با اژد ها در میدان 

حر
میرحسن ارژنگ همراه با پسرخاله اش غلامرضا 
رحیم زاده ارژنگ که استادش هم بود، کار ساخت 
مجسمه نبرد گرشاسب و اژد ها را آغاز کردند. این 
مجسمه ارزشمند به همراه شیر های خشمگین 
اطرافش سال ۱۳۱۵ در میدان باغشاه قدیم یا حر 
امروزی نصب شــدند. آنها از پیشگامان مجسمه 
سازی واقع گرا در ایران بودند. مفهوم این مجسمه 
در واقع نبرد میان خیر و شر است که در ابعاد بزرگ 
ساخته شد. گفته شد شیر ها هم در اطراف آن نماد 
محافظت هســتند. جنس داخل این اثر از بتن و 

بیرونش فایبرگلاس است.
تندیس امیرکبیر در پارک ملت

مجســمه ای از امیرکبیر که در پارک ملت نصب 
شــده از دیگر آثار استاد صدیقی است. شاید فکر 
کنید این تندیس تازگی ها نصب شده پس جدید 
است، اما داستان چیز دیگری است! این تندیس 
برنزی بیش از ۳ متری در سال ۱۳۵۶ به سفارش 
انجمن مفاخر ملی ایران در ایتالیا ساخته می شود، 
اما جریان انقلاب پیش می آید و انتقال آن به ایران 
۳2 ســال به تأخیر میفتد. نهایتا سال ۱۳۸۸ با 
پیگیری هایی که انجام می شود، وارد ایران و سال 

۱۳۸۹ در پارک ملت نصب می شود.
تندیس خیام در پارک لاله

پارک لاله از پارک های پر رفت و آمد تهران است. 
بخش ورودی اصلی پارک چند مجســمه وجود 
دارد که یکی از آنها خیام است. این تندیس بسیار 
زیبا از شاعر ایرانی سال ۱۳۵۱ به سفارش انجمن 
آثار ملی در ایتالیا توسط استاد صریقی ساخته شد؛ 
تندیســی که از جنس مرمر کارارا است و پس از 
ساخته شدن به ایران منتقل شد. این مجسمه به 
دلیل اینکه در دسترس است، دائما دچار آسیب 

می شود و بار ها مرمت شده است.
سردیس فردوسی در موزه سازمان کتابخانه 

و اسناد ملی
مجسمه فردوسی در کتابخانه ملی را شاید همه 
افراد ندیده باشند؛ چون به عنوان منظر شهری به 
ثبت نرسید، اما اگر به موزه کتابخانه ملی مراجعه 
کرده باشید حتما آن را دیده اید. این سردیس هنر 
دیگری از اســتاد ابوالحسن صدیقی است که در 
سرسرای قدیم و تاریخی کتابخانه ملی در خیابان 
۳۰ تیر نصب شــده بود، اما بعدا در ســاختمان 
کتابخانه ملی و موزه کتاب و میراث مستند قرار 

گرفته است.
مجسمه امیرکبیر در مدرسه دارالفنون

این مجســمه امیرکبیر هم اثر مهــم دیگری از 
ابوالحسن صدیقی است که سال ۱۳۱۰ از جنس 
گچ و به مناسبت بازگشــایی مدرسه دارالفنون 
ساخته شد. در آن زمان هنوز امکان ریخته گری 
در ایران نبود که آن را از جنس دیگری بسازد؛ لذا 
این مجسمه را هنرمندانه از جنس گچ ساخته و 

آن را در تالار مدرسه دارالفنون نصب کردند.

استاندارد سازی رشته های صنایع 
دستی با همکاری سازمان ملی 

استاندارد
براساس آخرین خبرهای بدست آمده، استاندارد 
سازی رشــته های صنایع دســتی با همکاری 

سازمان ملی استاندارد صورت می گیرد.
فرهاد فلاح، مدیرکل حمایــت از تولید صنایع 
دســتی وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی افزود: از سال ۱۳۸۸ معاونت صنایع 
دستی کشور با همکاری سازمان ملی استاندارد، 
اقدام به تهیه و تدوین استاندارد کیفیت ۱۸۰ رشته 
صنایع دستی کرد که همه آنها به تصویب سازمان 
ملی استاندارد رســید. این استانداردها بصورت 
تشویقی بوده و الزام اجرایی تا این تاریخ نداشت؛ 
اما در ســال ۱۳۹۸ برای اولین بار تولیدات هفت 
کارگاه چاقوسازی کرند غرب در کرمانشاه گواهی 

تشویقی استاندارد دریافت کردند.
مدیرکل حمایت از تولید صنایع دستی وزارت 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی، 
افزود: با توجه به اینکه ارائه گواهی استاندارد و 
الصاق نشان استاندارد بر روی محصولات صنایع 
دستی می تواند در افزایش صادرات نقش مهمی 
داشته باشد، این اداره کل در جلساتی با مدیرکل 
و کارشناســان دفتر تدوین اســتاندارد، لزوم 
اجباری کردن استاندارد بعضی از محصولات و 
رشته های صنایع دستی نظیر شیشه دست ساز، 
فیــروزه کوبی، خاتم، قلم زنی، قلم کاری و مینا 

را تائید کردند.

اخبار

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
بــا تاکید بر اهمیت فرهنگ در بهبود شــرایط 
اقتصادی گفت: اگر ریشه های فرهنگی فعالیت ها 

درست باشد اقتصاد هم سامان می گیرد.
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، سید عزت الله 
ضرغامی در حاشیه آیین تکریم و معارفه وزیران 
پیشــین و جدیــد وزارت میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در جمع خبرنگاران 
گفت: بــرای عملیاتی کردن برنامه هایی که به 
مجلس شورای اسلامی تقدیم کردم لازم است با 
مدیران کنونی وزارتخانه جلســات کارشناسی 
مفصل بگذارم و آخرین گزارش ها را از همکاران 
بگیرم، ســپس با توجه به بدنه کارشناســی و 
تخصصی خیلی خوبی که هم در وزارتخانه و هم 
در بخــش خصوصی و حوزه هــای نخبگانی و 
دانشگاهی و ســازمان های مردم نهاد سراسر 
کشور وجود دارد، که مزیت نسبی این سه حوزه 
است، جلساتی را تشکیل می دهم و با استفاده از 
راهنمایی های دکتر علی اصغر مونســان )وزیر 
پیشــین( موارد اعلامی در برنامه ام را با اشراف 

دقیق تر و باسرعت عملیاتی می کنم.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اظهار داشت: خوشحالم که این مسئولیت را از 
دکتر مونسان تحویل می گیریم زیرا با شناختی 
که از وی دارم در طول سال های گذشته در حوزه 
های مختلــف هر جا که بودند موفق و منشــا 
خدمات بودند. در طول چهار ســالی هم که در 
وزارت میراث فرهنگی حضور داشتند کارنامه 
واقعا پر افتخاری است، به رغم همه محدودیت 
هایی که این حوزه دارد؛ علمکرد ایشان موفقیت 

آمیز بوده است.
 ضرغامی افزود: متاســفانه ســه حوزه میراث 
فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در کشور 
مقــداری مهجور و مغفول مانده اســت و البته 
آنهایی هم که باید، ارزش آن را کمتر می دانند. با 
همه این مسائل اعداد و ارقام گزارش ها نشان می 
دهد در دوره وزارت دکتر مونســان در بسیاری 

بخش ها خدمات ماندگاری انجام شده است و با 
توصیه های ایشان، این مسیر را ادامه می دهیم.

مدیریت در جمهوی اسلامی ایران مانند دو 
امدادی است

وی اظهار داشت: مدیریت در جمهوی اسلامی 
ایران مانند دو امدادی است و هر فردی غیر از این 
عمل کند اشتباه می کند. همه ما در مجموعه 
جمهوری اسلامی در یک مجموعه قرار داریم، 
امروز هم آیت الله رئیســی، رئیس جمهوری در 
اولین جلسه هیات دولت، به همین مساله اشاره 
خوبی داشتند، بنابر این همه باید به هم کمک 
کنیم و این زنجیره مدیریت است که خط خدمت 

به مردم را تکمیل می کند.
ضرغامــی افزود: برای مقابله به کرونا هم برنامه 
دادم در آخرین جلساتی که در مجلس برگزار می 
شد، یک جلسه ویژه و جدا از آن برنامه ای که به 
مجلس ارائه شد، حدود 2۰ محور برای فعالیت 
های جدید تدوین شده اســت اما هنوز اطلاع 
رســانی نکردم، بعد از اینکه با همه مسئولان و 
دست اندرکاران هر سه حوزه میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی جلسات مشورتی 
برگزار کردم، برنامه و محورها را تشریح می کنم.

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

بیان کرد: همواره ســعی کردم بدون مشورت، 
کاری را انجام ندهم، ســه حوزه صنایع دستی و 
گردشگری و صنایع دستی خیلی به مشورت نیاز 
دارد. به امید خدا پیشنهادها و مشاوره ها را هم 
در زمینه مقابله با کرونا دریافت، تجمیع و برنامه 

نهایی را اعلام می کنم.
وی گفت: امیداورم کرونا ریشه کن شود، اما ظاهرا 
این بیماری همچنان تداوم دارد که در این صورت 
باید یک طرح دیگری داشــته باشــیم، البته 
واکسیناسیون عمومی به ما بسیار کمک خواهد 
کرد اگر سرعت بگیرد و ایمنی لازم ایجاد شود، 
کارهای زیادی می توان انجــام داد. در همین 
شرایط کرونایی هم پیشنهاداتی وجود دارد. باید 
آنرا با بدنه کارشناسی وزارتخانه مطرح و سپس 

با سرعت عملیاتی خواهم کرد.
بنا صنعت گردشگری با همه ابعاد اقتصادی، 

فرهنگی است
ضرغامی تصریح کرد: ریشه هر سه بخش وزارت 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
فرهنگی و بنای آن بر فرهنگ استوار است. اقتصاد 
هم، بر پایه فرهنگ است و اگر ریشه های فرهنگی 
فعالیت ها درســت باشد اقتصاد هم سامان می 
گیرد. این رویکرد را همیشــه در شــبکه های 

اجتماعی تبیین کردم، بسیاری از آسیب های 
اقتصای ما به دلیل نداشتن نگاه فرهنگی است، 
آســیب های فرهنگی است که اجازه نمی دهد 

اقتصاد پا بگیرد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
بنای گفت: بنا و ابتنا صنعت گردشگری هم که 
ابعاد اقتصادی مفصلی دارد، فرهنگی اســت، 
فعالیت های بســیاری از کشورها که با اعداد و 
ارقامی کــه در این حوزه دارنــد، اصولا بر پایه 
گردشگری است، اما در همان جا هم  این حوزه 

ارتباط وسیعی با حوزه فرهنگ دارد.
وی گفت: برخی فکر می کنند فرهنگ اعتقادی 
و کهن ما و دینی ما با موضوع گردشگری در ابعاد 
مختلف منافات دارد؛ من چنین اعتقادی ندارم، 
ایــن رویکرد البته خیلی کم اســت اما باید آنرا 
مدیریت کــرد. اتفاقا بســیاری از عرصه های 
گردشگری ایران به گونه ای است که اگر ارزش 
های فرهنگی خود را حفظ کنیم می تواند مزیت 
نسبی محسوب شود مهم این است که فرهنگ 
مان را با نیازهای اقتصادی کشــورمان عجین 

کنیم و با هم افزایی کار بهتر انجام می شود.
ضرغامی افزود: به سوالات محتوایی نباید پاسخ 
محتوایی بدهیم دوره این نوع پاسخ ها گذاشته 
است، مردم این نوع رویکردها و پاسخ ها را از ما 
قبول نمی کنند. پاســخ های ساختاری ممکن 
اســت فقط جوابی باشد که کسی حرفی نزند و 
توضیح شکلی را بپذیرند، اما اگر مشکلات مردم 
حل نشود به سوالات و مشکلات پاسخ های کهنه 

ساختاری بدهیم مردم از ما نمی پذیرند.
به گزارش گروه ایرنا، سید عزت الله ضرغامی که 
از ســوی آیــت الله ســید ابراهیم رئیســی، 
رئیس جمهــوری به عنوان وزیر پیشــنهادی 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به 
قوه مقننه معرفی شده بود، عصر روز چهارشنبه 
)سوم شــهریور( با 2۶2 رای موافق نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی، به عنوان دومین وزیر 

این وزارتخانه انتخاب شد.

رییس هیأت مدیره انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی ایران 
گفت: متولیان گردشگری کارنامه قابل دفاعی در سال های کرونا 
ندارند، بگویند چه کار مثبتــی در حمایت انجام داده اند و چه 
جایگاه و پایگاهی را ایجاد کرده اند؟ این همه سختگیریِ ستاد 
ملی کرونا برای گردشگری به چه خاطر بوده و چه نتیجه قابل 

قبولی داشته است؟
حرمت الله رفیعی در نقد عملکرد متولیان گردشگری در سال های 
کرونا در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: به تازگی معاون گردشگری 
اعلام کرده که ستاد ملی کرونا ورود گردشگران خارجی به ایران 
را وتو کرده، ســوال ما از متولیان این است از زمانی که ویروس 
کرونا در کشور و جهان شایع شده است، چه کار مثبتی در حمایت 
و برای صنعت گردشگری انجام شده است؟ کدام طرح گردشگری 
را ســتاد ملی کرونا وتو نکرده اســت که می گویند فقط ورود 
گردشــگران خارجی وتو شده است؟ چه حمایتی برای جبران 

زیان مالی و بیکاری گردشگری شده است؟
رییس هیأت مدیره انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرت هوایی 
و جهانگردی ایران بیان کرد: شاید مسؤولان و متولیان گردشگری 
کارنامه ای از موفقیت های بسیار خود برای حمایت از گردشگری 
هم ارائه دهند، اما شرایط به ویژه در یک سال و نیم اخیر به گونه ای 
پیش رفتــه که تقریبا بخش خصوصی، کارشناســان و حتی 

نیروهای داخل وزارتخانه رضایت ندارند.

رفیعی با اشــاره به آمار گردشگران ورودی در سال های پیش از 
کرونا، اظهار کرد: براســاس آماری که وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی منتشر کرده است، فقط نیم درصد 
اتباع خارجی که به ایران سفر کرده اند به عملکرد این وزارتخانه 
ربط داشته است، ۹۹.۵ درصد دیگر ارتباطی به اقداماتی که این 
وزارت انجام داده، مربوط نمی شــود. اگر دستگاهی نمی تواند 
اثرگذار باشــد چرا اصلا فعالیت می کند؟ چــرا حقوق دولتی 
می گیرد؟ چگونه می توان به این وزارتخانه و عملکرد آن بالید؟ 
این آمارها را خودشــان گزارش کرده اند، ما که از خودمان آمار 

نمی دهیم.
او افزود: نزدیک به دو ســال است که گردشگری ورودی ایران 
تقریبا متوقف شــده اســت، هیچ راه علاجی برای آن ندارند و 

طرح هایی هم که ارائه می دهند یا اشــتباه بوده است، یا بی اثر. 
درباره تورهای داخلی هم یک سال ونیم است که با تصمیم های 
اشتباه و سختگیری های بی اثر مواجه ایم. وزارت بهداشت درحالی 
با فعالیت گردشگری مخالف است که امروز ایمنی تمام مراکز 
بهداشتی زیر سؤال است و برای ساده ترین امور درمانی نمی توان 
با خیال آسوده به مراکز بهداشتی، بیمارستان ها و حتی کلینیک ها 
مراجعه کرد، ولی تا به حال نشده که ما گزارشی از انتقال ویروس 
از تاسیسات گردشگری و یا ایمنی پایین آن ها به لحاظ بهداشتی 
دریافت کنیم. اتفاقا تاسیسات گردشگری به خاطر این که از زمان 
شیوع ویروس کرونا زیر ذره بین بوده اند، شیوه نامه ها را درست 

رعایت می کنند.
رفیعی گفت: اگر اجازه می دادند گردشگری با برنامه پیش برود، 
سفرهای شخصی را مدیریت و کنترل می کردند، هم مردم ایمن 
ســفر رفته بودند و هم نشــاط جامعه فراهم شده بود و مردم از 
افسردگی و غم رها می شدند و هم صنعت گردشگری از این بحران 
طولانی خارج می شــد، ولی هیچ کسی از ایده های موجود که 
مشابه آن در کشورهای دیگر هم اجرا می شود، دفاع و حمایت 
نکرد. مدام دنبال حاشیه سازی و ایجاد چالش برای گردشگری 
بودند، فقط 2۰، ۳۰ نامه به مدیران استان ها فرستاده اند که تشکل 
گردشگری تشکیل شود، مگر تشکل خصوصی نداریم، چرا به 

جای حل مشکلات دنبال تشکیلات بودند؟

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان 
غربی با اشاره به انجام پروژه های باستان شناسی متعدد در این 
استان گفت: پروژه های عمرانی بدون هماهنگی با میراث آغاز 
می شوند و ما ناچار به انجام کاوش های نجات بخشی می شویم.

به گزارش خبرنــگار ایلنا،  جلیل جبــاری )مدیر کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری آذربایجان غربی( با اشاره 
به مصوبات ســتاد کرونا از تعطیلی موزه های استان خبر داد و 
گفت: بر اساس مصوبات اعلام شده و قرار گرفتن هتل ها و مراکز 

گردشگری در سطح یک و امکان ادامه فعالیت آنها در شرایط 
کرونایی، این مراکز فعال هستند و از قضا میزبان گردشگران و 
مسافرانی هســتند که به استان ســفر کرده اند. البته تعداد 
گردشگران استان نسبت به قبل از شیوع کرونا کاهش داشته 
چراکه در ســال ۹۸ ضریب اشغال هتل ها به حدود 7۰ درصد 
رســیده بود. درآمد هتل ها افزایش یافته بود و شــاهد حضور 
گردشگرانی از کشورهای همسایه از جمله آذربایجان و عراق 

بودیم.

نقد کارنامه گردشگری در سال های کرونا

چه کار مثبتی کرده اند؟

پروژه های باستان شناسی آذربایجان غربی نجات بخشی بود

مجموعه هگمتانه و قلعه ناصری به مزایده 
گذاشته شدند

براساس آخرین خبرهای بدست آمده، مجموعه هگمتانه 
و قلعه ناصری به مزایده گذاشته شدند.

در تازه ترین دور از مزایده های خود مجموعه های تاریخی 
زیــر را به صورت قرارداد ســرمایه گــذاری مرمت، احیا، 
نگهداری و واگذاری حق استفاده و بهره برداری مدت معین 
بــه متقاضیانی که بالاترین صلاحیــت فنی و اقتصادی را 

داشته باشند، واگذار می کند
خانه معبودی تبریز، کاروانسرای جانانلو کلیبر و مجموعه 
کردشت جلفا )اســتان آذربایجان شرقی(، خانه شریعت، 
خانه خادم باشی و خانه آصف )استان اردبیل(، خانه نجفی، 
عمــارت هفته و عمــارت حاج رئیس بوشــهر و قلعه زائر 
خضرخان تنگستان )استان بوشهر(، غار کتله خور گرماب، 
چلپی اوغلو ســلطانیه و حمام ســالار ســلطانیه )استان 
زنجان(، رباط ســنگ بســت فریمان و کاروانسرای مهر 
ســبزوار )استان خراســان رضوی(، ســاختمان بهداری 
سراوان، قلعه ناصری ایرانشهر، خانه زعیم ابویی و ساختمان 
دادگســتری و گاراژ ملک زاهدان و بانک ایران و انگلیس 
زابل )استان سیستان و بلوچستان(، هتل آپادانا مرودشت 
و خانه های صالحی، کازرونیان و عطروش شــیراز )استان 
فارس(، عمارت مشــیر دیوان و خانه پیرمرادی ســنندج 

)استان کردستان(.
حمام حاج شهباز خان، خانه حاج آخوند و خانه رنده کش 
)استان کرمانشاه(، کاروانســرای چشمک و کاروانسرای 
گوشه و خانه پور ابوالقاســمی خرم آباد و خانه مستجاب 
الدعوه بروجرد )استان لرستان(، کاروانسرای کهک دلیجان 
و خانه میرپنج ضیایی تفرش و کاروانسرای خشکه رود ساوه 
)استان مرکزی(، مجموعه هگمتانه و خانه ضرابی و حمام 
ارامنه همدان )استان همدان( و کاروانسرای شمس مهریز 

و خانه آقاییها )استان یزد(.
علاقمندان و واجدین صلاحیت و درخواست کنندگان می 
توانند اســناد مزایــده را از دبیرخانه کمیســیون مزایده 
صندوق احیا به نشــانی تهران، میدان بهارستان، خیابان 
اکباتان، عمارت مسعودیه، ساختمان صندوق احیا و شماره 
تلفن ۱7 - ۳۳۹۹2۰۱۶ - ۰2۱ یا پایگاه اینترنتی صندوق 
احیا و یا پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات دریافت کرده 
و حداکثر تا ساعت ۱۶ روز چهارشنبه مورخ ۱۰/ ۰۶/ ۱۴۰۰  
مدارک مربوطه را تکمیل و نســبت به تحویل پاکت ها به 

دبیرخانه اقدام و رسید دریافت کنند.
تاریخ گشایش پاکت الف و ب روز شنبه سیزدهم شهریور 
و پاکت ج روز شــنبه بیستم شهریور رأس ساعت ۹ صبح 

در محل دفترمرکزی صندوق توسعه و احیا خواهد بود.

دسته گل های دوهزارساله!
باستان شناســان با کاوش در یکی از شــهرهای باستانی 
مکزیک به دســته گل هایی برخوردند که به دوهزار سال 
پیش تعلق دارند.به گزارش ایسنا و به نقل از لایوساینس، 
حدود 2۰۰۰ سال پیش مردم شهر باستانی »تئوتیئواکان« 
چند شــاخه گل را کنار هم گذاشــتند، دســته گل هایی 
ســاختند و آن ها را زیر تکه چوب های شعله ور قرار دادند. 
حالا باستان شناسان در کمال تعجب موفق شدند بقایای 
این  دو دســته گل را در تونل زیر یکی از هرم های این شهر 
تاریخی که در شمال شــرقی »مکزیکوسیتی« واقع شده 
است کشف کنند.هرمی که این دسته گل ها در نزدیکی آن 
کشــف شده، وسیع است و در زمان ساخت حدود 2۳ متر 
ارتفاع داشته است. در این صورت این هرم از هرم »ابوالهول 
بــزرگ جیزه« واقــع در مصر نیز بلندتر بوده اســت.هرم 
 Temple of( »تئوتیئواکان« بخشی از »معبد مار پردار«
the Feathered Serpent( است.باستان شناسان این 
دســته گل ها را در عمق ۱۸ متری زمین و در عمیق ترین 
بخش تونل کشف کرده اند. در کنار این دسته گل ها چندین 
تکه ظرف سفالین به همراه مجسمه  »تلالوک«، ایزد باران 
و حاصلخیزی نیز کشف شــده است.»سرجیو گومز« که 
باستان شناس موسسه ملی انسان شناسی و تاریخ مکزیک 
اســت معتقد است این دســته گل ها بخشــی از مراسم  
تشریفاتی مرتبط با بارش و حاصلخیزی بوده اند که توسط 
مردم بومــی این منطقــه در تونل ها برگزار می شــدند. 
باستان شناسان امیدوارند با تشــخیص نوع گل های این 
دســته گل ها که از ۴۰ و ۶۰ شــاخه گل تشکیل شده اند 
بتوانند اطلاعات بیشــتری درباره این مراسم کسب کنند. 
باستان شناسان در محل کشف این دسته گل ها شواهدی 
از یک آتش  بزرگ و چندین تکه چوب ســوخته نیز کشف 
کرده اند. به نظر می رســد مردم ابتدا دسته گل ها را بر روی 
زمین گذاشــته و ســپس آن ها را با حجــم زیادی چوب 
پوشانده اند. به نظر می رسد حجم زیاد چوب ها دسته گل ها 
را از آسیب آتش دور نگه داشته است.تونلی که »گومز« و 
تیم او در آن مشــغول کاوش بودند در سال 2۰۰۳ کشف 
شده و تاکنون محل کشف هزاران اثر تاریخی از جمله آثار 
ســفالین، مجســمه و بقایــای حیوانــات بوده اســت. 
باستان شناسان هنوز در تلاش اند تا دریابند مردم باستانی 
چرا این تونل را ساختند و چطور از آن استفاده می کردند.

ضرغامی:خبر

آسیب های اقتصادی، ناشی از نداشتن نگاه فرهنگی است

استرداد بقایای گنجینه غارت شده به ایران
مجموعه ای از آجرهای تزئینی که قدمت آن  به 7۰۰ سال پیش از 
میلاد می رسد و از محوطه باستان شناسی در ایران به سرقت رفته 

بود به طور کامل به ایران بازگشت.
به گزارش ایسنا به نقل از آرت نیوزپیپر، اخیرا دو آجر بزرگ از این 
مجموعه به ایران بازگردانده شده اند و پیش تر در سال ۱۳۹۹ هم 
۴۹ آجر باستانی لعابدار به موزه ملی ایران تحویل مسترد شده بود. 
این ۵۱ آجر لعابدار کشف شده که اندازه اغلب آن ها تقریباً بیش از 
۳۰ سانتی متر مربع اســت، دارای انواع مختلفی از نقوش شامل 
شیرها و گاوهای بالدار با سر انسان، چهره های اساطیری، پرندگان 
شکاری، گوزن ها و طرح های گلدار یا هندسی هستند که از قلایچی، 
یکی از مهم ترین محوطه های باستان شناسی در غرب ایران واقع 
در شمال شهر بوکان در نزدیکی مرز عراق، به سرقت رفته بودند. 

قلایچی پایتخت پادشاهی ماناییان بود.
در دهه ۱۹7۰، کشاورزی از منطقه قلایچی که مشغول شخم زدن 

بود با این آجرهای تزئین شده برخورد کرد که احتمالاً متعلق به 
تالار ستون دار ارگ قلایچی است. این کشف منجر به حفاری های 
غیرقانونی بسیار مخرب شد و در برخی موارد از بولدوزر استفاده 
شد. سرانجام در سال ۱۹۸۵ یک حفاری رسمی نجات آغاز شد اما 
به دلیل تشــدید جنگ ایران و عراق  به سرعت متوقف شد. برای 
مدت ۱۴ سال تا ۱۹۹۹ هم حفاری های غیرقانونی انجام می شد 
تا زمانی که یک حفاری رســمی دیگر کلید خورد اما ماحصل آن 

تنها کشف قطعات کوچکی از آجرهای شکسته بود. 
در ســال ۱۹۹۱ یک فروشنده آثار باستانی ایرانی که در سوئیس 
زندگی می کرد با »جان کرتیس« مسئول بخش خاورمیانه موزه 
بریتانیا در آن زمان، برای فروش مجموعه ای از آجرهای باستانی 
قلایچی تماس گرفت. »کرتیس« به انباری در چیاسو در نزدیکی 
مرز ایتالیا سفر کرد و به فروشنده هشدار داد که ممکن است آجرها 
به طور غیرقانونی از ایران صادر شده باشند و توصیه کرد که باید 

آن ها را پس داد، اما این توصیه ها نادیده گرفته شد.
آجرها در این انبار باقی ماندند اما در سال 2۰۰۸ صاحبان انبارها 
پس از پرداخت نشدن صورت حساب انبار اقدام کردند. انبار برای 
توقیف محتویات مجوز گرفت و بــا پیدا کردن آجرها مقام های 
سوئیسی از موضوع باخبر شــدند. »کرتیس« همراه با »جرمی 
اسکات« وکیل مستقر در لندن با موزه ملی تهران تماس گرفتند 
و در نهایت تهران درخواست رسمی برای بازگشت این آثار را ارائه 

کرد.
کشف این آجرهای تزئین شده منجر به تجدید نظر در مورد تمدن 
مانایی شد چرا که نشان می دهد مردم آن هنرمندان بسیار ماهری 
بوده اند. طرح های آن ها همچون گاوهای بالدار با ســر انسان نیز 
حاکی از تاثیر گرفتن فراوان از آشوری ها است. قرار است با بهبود 
شرایط کرونایی، نمایشگاهی از این آجرهای باستانی تزئینی ابتدا 

در موزه حقیقی بوکان و سپس در موزه ملی ایران برگزار شود.



استان، علمی و فناوری
روزنامه  سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی هرمزگان گفت: تا یک ماه آینده ۶۰۰ هزار تن کالای اساسی وارد بنادر هرمزگان می شود و این محموله 
ها با حمل یکسره به سراسر کشور ارسال می شود.

مسعود دشوار گر افزود: کالاهای وارداتی برنج، روغن، گندم و شکر هستند که برای ثبات بازار و تعادل قیمت ها در نیمه دوم سال در 

بازار توزیع می شود.مدیر کل غله و خدمات بازرگانی هرمزگان با اشاره به اینکه اکنون یک کشتی ۶۳ هزارتنی گندم در حال تخلیه و 
ارسال به ۱2 استان کشور است، خاطرنشان کرد: با دستور استاندار هرمزگان کمیته ای چهارجانبه ای متشکل از استانداری،گمرک، 

بنادر، و شرکت بازرگانی دولتی بر روند تسریع کالاهای اساسی نظارت می کند.

یکشنبه
7 شهریور1400
5 شماره  1048

ورود ۶۰۰ هزار تن کالای اساسی به بنادر هرمزگان تا یکماه آینده

همزمان با چهارمین روز از هفته دولت،

 مرحله نخست طرح هادی 
 روستای زیارت بزرگ سیریک 

به بهره برداری رسید
همزمان با چهارمیــن روز از هفته دولت مرحله 
نخست طرح هادی روستای زیارت بزرگ سیریک 
با حضور استاندار هرمزگان و جمعی از مسوولان 

استانی و شهرستانی به بهره برداری رسید.
فرماندار ســیریک در حاشیه بهره برداری از این 
طرح گفت: هزینهاین طرح افزون بر هفت میلیارد 
و ۶2۰ میلیون ریال از محل اعتبارات داخلی بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی هرمزگان تامین شده است.

احمد جمالدینی افــزود: این طرح دارای ۹ هزار 
مترمربع زیرسازی، پنج هزار و ۸۱۵ مترمربع کف 
سازی و پیاده سازی و اجرای جدول با  سنگ مالون 

به طول ۸۹۰متر است.
وی بیــان داشــت: همچنین جداره ســازی و 
الگوسازی به طول 2 هزار  و ۶۰۰ مترمربع، جداره 
بتنی پیش ســاخته به طول یکهزار و 22۶ متر ، 
اجرای کانال با جدول های بتنی به طول ۱۵۵متر، 
اجرای سنگ لاشه ۵۰ مترمکعب و ۱۰۰ مترمربع 
بتن از دیگر اقدام های انجام شــده در این طرح 

هادی است.
همزمان با چهارمین روز از هفته دولت در مجموع 
پنج طرح عمرانی با هزینــه 2۵ میلیارد  و ۱۵2 

میلیون ریال در سیریک به بهره برداری رسید.

همزمان با چهارمین روز از هفته دولت،

عملیات اجرایی ناحیه صنعتی گروک 
سیریک آغاز شد

همزمان با چهارمیــن روز هفته دولت، عملیات 
اجرایی ناحیه صنعتی گروک با حضور استاندار 

هرمزگان آغاز شد.
فرماندار سیریک در حاشیه کلنگ زنی این طرح 
گفت:براســاس پیش بینی اولیه، تاسیســات و 
زیرساخت های صنعتی این طرح تا یکسال آینده 
بــه طور کامل با اعتبار ۳۳۰میلیارد ریال احداث 

می شود.
احمد جمالدینی افزود: با بهره برداری کامل از این 
طــرح، برای بیــش از ۵۰۰ نفر اشــتغال ایجاد 

خواهدشد.
وی بیان داشت: این طرح در مساحت ۳۰ هکتار 
در فاصله چهار کیلومتری شــهر ســیریک و در  

مجاورت جاده سیریک - میناب اجرا می شود.
همزمان با چهارمین روز از هفته دولت در مجموع 
پنج طرح عمرانی با هزینــه 2۵ میلیارد  و ۱۵2 

میلیون ریال در سیریک به بهره برداری رسید.

کاهش ۳.۵ درصدی موارد فوتی 
قطعی کرونا در هرمزگان

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان 
گفت: موارد فوتی قطعی ناشی از کووید نیز ۳.۵ 

درصد کاهش داشته است.
دکتر فاطمه نوروزیان در جمع خبرنگاران، افزود: 
در 2۴ ســاعت گذشــته ۱7 نفر دیگر به جمع 
جانباختگان کرونا در هرمزگان افزوده شــدند و 
شمار کل جانباختگان این بیماری در استان به دو 

هزار و ۱2۶ نفر رسید.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با بیان 
اینکه با بستری شدن 2۰2 نفر دیگر در 2۴ ساعت 
گذشته، شمار کل بستری ها به ۹۵۱ نفر رسید، 
اظهار کرد: اکنون ۱۴۱ نفر در بخش مراقبت های 
ویژه )آی. سی. یو( بستری هستند و حال 2۹ نفر 

از آن ها وخیم است.
نوروزیان با اشاره به کاهش ۳2 درصدی بستری ها 
نسبت به هفته گذشته، عنوان کرد: موارد انجام 
تست و غربالگری نســبت به هفته گذشته 22 

درصد افزایش داشته است.
وی با بیان اینکه موارد مثبت شناسایی ۳۱ درصد 
کاهش داشته است، اظهار کرد: درصد مثبت شدن 
تست ها نیز ۴ درصد نسبت به هفته گذشته کاهش 
داشته است که نشانه خوبی برای کاهش گردش 

ویروس در جامعه است.
نوروزیان با اشاره به اینکه موارد فوتی قطعی ناشی 
از کووید نیز ۳.۵ درصد کاهش داشــته اســت، 
تصریح کرد: مــردم یا رعایت شــیوه نامه های 
بهداشــتی از دوباره اوج گرفتن کرونا جلوگیری 

کنند.
سخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان 
خاطرنشــان کرد: این هفته در همه استان موارد 
بستری و مثبت در همه شهرستانهای استان روند 

کاهشی داشته است.

 تجلیل از کارکنان نمونه 
بهزیستی بندرعباس

همزمان با گرامیداشت هفته دولت و روز کارمند 
آیین تجلیل از کارکنان نمونه بهزیستی بندرعباس 

در محل دفتر مدیریت برگزار شد .
به گزارش روابط عمومی بهزیســتی هرمزگان ؛ 
همزمان با  هفته دولت و به  مناسبت روز کارمند ، 
علی جاودان رئیس اداره بهزیســتی شهرستان 
بندرعباس طی مراسمی ضمن تبریک هفته دولت 
و روز کارمنــد از زحمات و تلاش های تعدادی از 
کارکنان نمونه این اداره با اهدای لوح سپاس تقدیر 

و تجلیل به عمل آورد .
علی جاودان رئیس اداره بهزیستی شهرستان 
بندرعبــاس پــس از برگزاری این مراســم با 
حضــور در حوزه های مختلــف تحت نظارت 
ضمن تبریک روز کارمند  با تعدادی از کارکنان 
از نزدیــک دیدار و گفتگــو کرد و از زحمات و 
تلاش های شبانه روزی آنها در راستای خدمت 
رســانی به جامعه هدف تحت پوشش تشکر و 

قدردانی نمود.

اخبار 

نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان:

غرب گرایان از حوادث افغانستان عبرت بگیرند
نماینــده ولی فقیه در اســتان هرمزگان گفت: 
اتفاقات اخیر افغانستان نشان داد به آمریکایی ها 
نمی توان اعتماد کرد چراکه همه ما شاهد بودیم 
با مردم افغانســتان چه کردند. آمریکا هر جا به 
بن بست برسد، تمامی نوکرانش را به حال خود 

رها می کند.
حجت الاسلام والمسلمین محمد عبادی زاده در 
جمع خبرنگاران، اظهار کرد: در ایام نقش آفرینی 
امام سجاد)ع( در صحنه کربلا و همچنین در بین 
2 مناسبت که منتسب به شهادت ایشان است، 
قرار داریــم. ظلمانی تریــن دوران در زندگی 
معصومین)ع( دوران امام سجاد)ع( بوده است. 
وقوع حادثه عاشــورا و جو اختناق و خفقانی که 
بنی امیه بعد از عاشورا ایجاد کردند، شرایط را به 
گونــه ای رقم زد که جریان ولایت و مکتب اهل 
بیت)ع( قدرت نقش آفرینی در جامعه را نداشت.

وی افزود: در آن زمان نیروهای مؤثر و جریان ساز 
مکتب حیات بخش اسلامی در خط اهل بیت)ع( 
در جریان عاشورا به شهادت رسیده بودند. رعب 
و وحشــت حاکم بر جامعه نیز مجال اینکه یک 
جریان علنی توسط امام سجاد)ع( رهبری شود 
را گرفته بود. تا حدود ۴۰ سال بعد از عاشورا سکان 
امامت و ولایت به دستان مبارک امام سجاد)ع( 
بــود و آن حضرت باید مرحله گذر از یک دوران 
سخت را رهبری می کردند. امام سجاد)ع( شاهد 
یک تقابل جدی میان اسلام خالص و اسلام بدلی 
بودند.نماینده ولی فقیه در هرمزگان اضافه کرد: 
اسلام بدلی همان اسلام بنی امیه بود که در جامعه 
اســلامی جولان می داد و امام سجاد)ع( باید در 
تقابل این اسلام بدلی قرار می گرفت که به مراتب 

از قرارگیری در مقابل کفر سخت تر بود.
عبادی زاده با بیان اینکه امام ســجاد)ع( در اوج 
انحطاط جامعه جریان امامت و ولایت را به پیش 
می بردند، تصریح کرد: انحطاط فکری جامعه به 
حدی رسیده بود که به تعبیر امیرالمؤمنین)ع( 
حتی پوستین اسلام را نیز وارونه پوشیده بودند. 
امام سجاد)ع( در این مقطع کادر اسلام و شیعه 
و مکتب اهل بیت)ع( را بنیاد گذاشتند و یکی از 

روش هایی که دنبال کردند، رویکرد دعا بود.
وی عنوان کرد: در میان فرمایشات نورانی اهل 
بیت)ع( ادعیه ای که از امام سجاد)ع( وارد شده 
با سبک متفاوتی که دارد از هیچ امامی وارد نشده 
است. دلیل این تفاوت این است که امام سجاد)ع( 
از دعا به عنوان یک ابزار برای مقابله با دشــمن، 
افشاگری، طرح مســائل اجتماعی و سیاسی، 
کادرسازی، انسان ســازی و بیان حقایق نهفته 
اســتفاده کردند، چراکه ابزار علنــی برای آن 

حضرت میسر نبود.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان بیان کرد: صحیفه 
ســجادیه امــام چهــارم)ع( یــک گنجینه و 
دایرة المعارف بسیار ارزشمند برای ما شیعیان و 
همه ادیان و مذاهب است. چراکه زبان صحیفه و 
دعا، زبان فطرت بشــر اســت و فطــرت، دین 
نمی شناسد و می تواند همه را مخاطب خود قرار 
دهد. امروز با جرئت می توان گفت، اگر بخواهیم 
مکتب اهل بیت)ع( را در سراسر دنیا ترویج کنیم 
و دنیا کمتر در مقابل این معارف گارد بگیرد، باید 
به سراغ ادعیه نورانی اهل بیت)ع( به خصوص 

صحیفه سجادیه برویم.
عبادی زاده اظهار کرد: امام خمینی)ره( از صحیفه 
سجادیه به عنوان قرآن صاعد یاد کرده و فرمودند: 
»صحیفه کامله سجادیه، نمونه کامل قرآن صاعد 

است و از بزرگ ترین مناجات عرفانی در خلوتگاه 
انس است که دست ما کوتاه از نیل به برکات آن 
است؛ آن کتابی است الهی که از سرچشمه نورالله 
نشئت گرفته و طریقه ســلوک اولیای بزرگ و 
اوصیای عظیم الشأن را به اصحاب خلوتگاه الهی 

می آموزد«.
وی افــزود: رویکرد دیگر امام ســجاد)ع( برای 
کادرسازی در جامعه اسلامی، مسئله انفاق است. 
انفاقات امام سجاد)ع( از همه ائمه اطهار بیشتر و 
بسیار منحصر به فرد بود. چراکه در آن دوران فقر 
در جامعه گسترش یافته بود و امام از این طریق 
می خواستند شرایط را به گونه ای پیش ببرند که 
مــردم به خط و مکتب اهل بیت)ع( اتصال پیدا 
کنند. رویکرد دیگر ایشان گریه های حماسی و 
افشاگرانه ای بود که بنی امیه را رسوا می کرد. امام 
سجاد)ع( از هر فرصتی برای گریستن و گریز زدن 

به حادثه کربلا استفاده می کردند.
نماینــده ولی فقیه در هرمــزگان تصریح کرد: 
رویکرد دیگری که امام سجاد)ع( برای کادرسازی 
در جامعه اسلامی در دستور کار خود قرار دادند، 
خرید برده ها و غلامان، تربیت و سپس آزاد کردن 
آنان بود. امام از کادرسازی علمی نیز غافل نشدند 
و این نیروها در آینده هسته اصلی قیام علمی امام 

باقر)ع( و امام صادق)ع( را تشکیل دادند.

عبادی زاده در ادامه با اشاره به هفته دولت، عنوان 
کرد: دولت جدید، دولتی تحول خواه اســت  و 
مبنای این تحول باید بیانیــه گام دوم انقلاب 
اسلامی باشد که نقشــه راه آینده کشور است. 
عدالت در بیانیه گام دوم انقلاب مســئله بسیار 
مهمی است و مبارزه با فساد در ذیل این مسئله 
قرار می گیرد. هر چیزی که فاســد باشد، اعم از 
فساد فردی، اجتماعی و سیاسی، مغایر با عدالت 
است. نتایج این تحولات باید در سفره مردم ظاهر 
شود. ســفره مردم تنها به خورد و خوراک ختم 
نمی شود و منظور، مسکن، اشتغال و جلب اعتماد 

مردم به دولت است.
وی ادامــه داد: خطاب بیانیــه گام دوم انقلاب 
اسلامی بیشتر به جوانان و فرهیختگان است و 
همه باید نقش آفرین بوده و به دولت تحول خواه 
کمک کنند. دولت باید مسائل را اولویت بندی 
کند و مسائل فوری مانند کسری بودجه، ثبات 
بازار ارز، کنترل گرانی، مسئله کرونا، کمبود آب 
و برق را در محور توجه خود قرار دهد.  دولت باید 
خــود را برای نوشــتن برنامه هفتم در ســند 
چشم انداز 2۰ ساله آماده کند و فرهیختگان و 
نخبگان می توانند نقــش مؤثری در این زمینه 
داشته باشــند.وی اظهار کرد: در اتفاقات اخیر 
افغانســتان نیز عبرت هایی برای غرب گرایان و 
غرب گداهایی که به نظام های ســلطه وابسته 
هســتند، وجود دارد. عبرت اول آن است که به 
آمریکایی ها نمی توان اعتماد کرد چراکه همه ما 
شاهد بودیم با مردم افغانستان چه کردند. آمریکا 
هر جا به بن بست برسد، تمامی نوکرانش را به حال 
خود رها می کند.نماینده ولی فقیه در هرمزگان 
یادآور شد: عبرت دیگر این است که هزینه های 
آمریکا در افغانستان هدر رفت و این نشانه افول 
آمریکاست. با تمام پولی که هزینه کردند به تعبیر 
خودشــان بــه فــرار قهرمانانــه روی آوردند. 
آمریکایی ها برای اشغال افغانستان مجوز سازمان 
ملل، شــورای امنیت و ... را گرفتنــد اما برای 
فرارشان به هیچ کدام از مجامع بین المللی رجوع 

نکردند.

در شرایطی که نیروگاه های آبی کشور به دلیل کمبود بارش ها 
در سال گذشته وهمچنین سال جاری با کمبود تولید برق روبرو 
هستند از نیروگاه برق بندرعباس خبر می رسد که این نیروگاه 

با تمام ظرفیت در مدار تولید قرار دارد.
حسین ســلیمی در گفت و گو با ایســنا، عنوان کرد: نیروگاه 
بندرعباس به عنوان بزرگترین نیروگاه برق جنوب شرق کشور، 
نقش مهمی در تولید انرژی و پایداری شبکه برق کشور دارد و با 
توجه به نیاز کشور ،تقاضای مصرف بالای برق در زمان پیک بار 
تابستان ،خوشبختانه چهار واحد بخار و دو واحد گازی با ظرفیت 

کامل در مدارتولید برق قرار دارند. 
 وی افزود :براســاس اهداف از پیش تعیین شده و برای افزایش 
ظرفیت تولید انرژی الکتریکی تا محدوده توان نامی و همچنین 
افزایش راندمان و کاهش آلاینده های زیست محیطی تعمیرات 
اساســی واحــد دو بخار، تمامــی فرآیند این پــروژه زیر نظر 
کارشناسان، متخصصین و نیروهای پرتلاش و توانمند نیروگاه 

بندرعباس صورت گرفت.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس بیان کرد: با پایان یافتن  تعمیرات 
اساســی واحد 2 بخار نیروگاه و با بکارگیری این واحد ظرفیت 
تولید برق به 2۵ هزار و 2۰۰ مگاوات ساعت در روز افزایش پیدا 

کرد. 
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس ســاخت و بازســازی قطعات و 
تجهیزات مورد نیاز به دست کارکنان متخصص داخلی را از دیگر 
اقدامــات این نیروگاه در عرصه تعمیرات و نگهداری واحدها به 
منظور تداوم تولید دانســت و اظهار کــرد: نیروگاه بندرعباس 
نیروگاهی با قدمتی ۴۱ ساله است که این موضوع باعث شده تا 
صاحب نیروهای انســانی توانمند، بــا تجربه و تخصص های 
ارزشمندی شود که با تکیه بر همت و تلاش کارکنان شاهد رفع 
محدودیت ها و بهبود روند تولید بــرق این واحدها در نیروگاه 

باشیم.
سلیمی تصریح کرد: به منظور صرفه جویی ارزی و جلوگیری از 

هدر رفت منابع مالی در ســال های گذشته، بازسازی بیش از 
۱۱۰۰ قطعه و تجهیزات نیروگاهی به دســت متخصصان این 
نیروگاه انجام شد.مدیرعامل نیروگاه بندرعباس اضافه کرد: تداوم 
تولید و کاهش هزینه ها از جمله پارامترهای اصلی در بهره وری 
از نیروگاه های تولید برق هســتند و کارکرد بیشــتر قطعات 
نیروگاهی تحت شرایط سخت کاری از قبیل درجه حرارت و فشار 
کاری بالای ســیال باعث آسیب دیدگی و استهلاک بالای این 
قطعات می شود. مدیرعامل نیروگاه بندرعباس ادامه داد: یکی از 
افتخارات نیروگاه در سال های اخیر، خودکفایی در زمینه ساخت 
قطعات نیروگاهی است و این مهم در سایه حمایت از تولید داخلی 
در نیروگاه بندرعباس محقق شده است.این مقام مسول یادآور 
شــد: در این زمینه صرفه جویی های بسیار زیادی شده است و 
قطعات ســاخته شــده  برگ زرینی از افتخارات صنعت برق 
هرمزگان به ویژه شرکت مدیریت تولید برق هرمزگان و نیروگاه 

بندرعباس به شمار می رود.

فرمانده قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیــا در بازدید از بندر 
پارسیان گفت: بندر پارســیان یکی ازپروژه های مهم در به 

فعل رساندن ظرفیت های اقتصادی دریامحور است.
به گزارش خبرگزاری فارس از بندرعباس، سردار سید حسین 
هوش السادات در حاشیه بازدید از بندر منطقه ویژه پارسیان 
بیان داشت: امروز تمام مسئولان نظام جمهوری اسلامی برای 
عبور از مشــکلات اقتصادی باید همه در کنار هم و دست به 
دست بدهند تا مشکلات کشور رفع شود چرا که زمانیکه همه 
مسئولان در کنار هم جمع شویم دست خدا هم در پشتیبانی 

از ما خواهد بود.
وی اظهارداشت: امروز کشور دچار مشکلات اقتصادی است 
و در چندین سال پیاپی مقام معظم رهبری موضوع اقتصاد 

مقاومتی طرح فرمودند و قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا در 
استای تحقق منویات مقام معظم رهبری فعالیت می کند.

فرمانــده قرارگاه ســازندگی خاتــم الانبیا با بیــان اینکه 
اقتصادهای بزرگ دنیا در کنار دریا و با توسعه ظرفیت بنادر 
ایجاد شده است، تصریح کرد: کشور ما در دهه های گذشته 
از ظرفیت بزرگ دریا و اقتصاد دریامحور غفلت داشته  است 
و با خط مشــی مقام معظم رهبری طی سال های اخیر فعال 
سازی ظرفیت های بنادر بزرگ و کوچک در جنوب و شمال 

کشور در دستور کار قرار گرفته است.
وی اضافه کرد: بندر پارسیان یکی از مهمترین بنادر تخصصی 
کشــور است که در مرز میان سه اســتان مهم و استراتژیک 
هرمزگان، بوشهر و فارس قرار گرفته است. ظرفیتی که می 

تواند نقش اثرگذاری در توسعه اقتصادی کشور داشته باشد.
سردار هوش الســادات تصریح کرد: قرارگاه سازندگی خاتم 
الانبیا تلاش خواهــد کرد تا طبق برنامه زمان بندی فاز اول 

بندر پارسیان را در زمان مقرر آماده بهره برداری کند.
بــه گفته وی، ایمیدرو و به طبــع آن وزارت صمت و قرارگاه 
ســازندگی همکاری ها و تجربیات خوبی در کنار هم داشته 
اند که بندر پارســیان به عنــوان یک پروژه بزرگ بندری در 
کشــور می تواند الگوی توانمندی و تخصص جوانان ایرانی 

باشد.
وی افزود: تلاش خواهیم کرد این پروژه در اسرع وقت به بهره 
برداری برســد و امیدواریم تزریق مالی هم سرعت بگیرید و 

شاهد بهره برداری سریع این پروژه ها باشیم.

تولید برق مطمئن و پایدار در نیروگاه بندرعباس

بازدید فرمانده قرارگاه خاتم الانبیاء از بندر پارسیان

 سند چشم انداز تحول فرهنگی قشم 
تدوین می شود

رییس دانشــگاه آزاد اسلامی واحد قشم گفت: با مطالبه امام 
جمعه و کمک سایر نهادهای متولی، سند چشم اندازتحول 
فرهنگی این شهرستان با محوریت این واحد دانشگاهی تدوین 

می شود
 حمید رستمی جاز در گفت و گو با ایرنا افزود: پیش سند این 
چشــم انداز در حال تنظیم و آماده ابلاغ به سازمان هاست تا 

نسبت به تکمیل اطلاعات مورد نیاز اقدام شود.
رســتمی ادامه داد: یکی از مهمترین وظایف این سند که به 
دانشگاه سپرده شد بررسی چالش ها و اطلاعات موجود است.

وی تصریح کرد: از همه افراد صاحب فکر و علم به ویژه رسانه ها 
خواســتاریم تا با ارایه دغدغه های خود ما را در این امر یاری 

کنند.
امکان برگزاری مسابقات ملی در قشم وجود دارد

رییس دانشگاه آزاد قشم گفت: با توجه به سایت 7۸ هکتاری 
دانشگاه آزاد، آب و هوای مناسب و زیرساخت های گردشگری، 

امکان برگزاری مسابقات ملی در این جزیره وجود دارد.
وی افزود: بهترین سالن ورزشی استان هرمزگان در دانشگاه 
آزاد واحد قشم ساخته شده است که می تواند میزبان برگزاری 

این مسابقات باشد.
رستمی ادامه داد: این واحد دانشگاهی از نظر امکانات ساختاری 
و فیزیکی یکی از بهترین واحدهای جنوب کشور به حساب 

می آید.
مرکز تحقیقات شیلات و علوم دریایی در قشم ایجاد می شود

رییس دانشگاه آزاد قشم گفت: مرکز تحقیقات شیلات و علوم 
دریایی در قشــم از برنامه های در دســت اقــدام این واحد 
دانشگاهی است که در دو واحد بندرعباس و قشم راه اندازی 

می شود.
وی افزود: با نگاه کلان دانشگاه آزاد کشور، مقرر است آمایشی 
منطقه ای و سرزمینی انجام شده و بنا بر نیاز هر منطقه ، رشته 

و مهارت های جدید اضافه شود.
رســتمی تصریح کــرد: در این منطقه نیز علاوه بر توســعه 
رشته های تکمیلی و پزشکی، رشته های اقتصاد دریا و شیلات 
نیز به مجموعه رشته های این واحد دانشگاهی افزوده می شود.

وی تاکید کرد: علاوه بر این مراکز رشــد و شرکت های دانش 
بنیان در دانشگاه آزاد فعال شده تا امکان حمایت و تجاری سازی 

محصولات تولیدی در قشم ایجاد شود.
دانشگاه آزاد قشم دارای ۱2 هیات علمی رشته پزشکی و ۵۹ 

رشته غیر پزشکی و بیش از ۶ هزار دانشجو است.
شهرستان قشم شامل جزیره های قشم، هنگام و لارک با ۱۵۰ 
هزار نفر جمعیت از تنگه هرمز به موازات ســواحل اســتان 
هرمزگان به طول ۱۵۰ کیلومتر و عرض میانگین ۱۱ کیلومتر 

در آب های خلیج فارس گسترده شده است.

واکنش خانه مطبوعات هرمزگان به اقدامات 
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی

خانه مطبوعات و رســانه های استان هرمزگان در حمایت از 
جایگاه خبرنگاران و رسانه های استان، با انتشار بیانیه ای نسبت 
به رفتارهای دور از شأن و جایگاه رسانه و روابط عمومی از سوی 

دانشگاه علوم پزشکی استان، واکنش نشان داد.
در متن کامل بیانیه خانه مطبوعات و رســانه های اســتان 

هرمزگان آمده است:
“اثرگذاری و جایگاه خبرنگاران به عنوان یکی از ارکان اصلی 
اطلاع رســانی مورد تاکید بوده و حمایت افکارعمومی از آن 

همواره به اثبات رسیده است.
اکنون که در برهه حساســی قرار داریــم و جامعه از ضربات 
بیمــاری کرونا متاثر اســت، ضرورت و لزوم اطلاع رســانی 
همه جانبه برای آگاهی رســانی به مــردم، خصوصا در امور 
بهداشــتی و درمانی برای جلوگیری از کشتار بیش از پیش 

کووید ۱۹ احساس می شود.
متاسفانه طی روزهای اخیر در پاسخ به وظایف ذاتی خبرنگاران، 
از سوی روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی استان رفتاری غیر 
حرفه ای و برخوردی دور از شــأن و جایگاه رســانه و روابط 
عمومی ها را شــاهد بودیم. این اقدام در حق خبرنگاران که از 
ابتدا در صحنه اطلاع رسانی از آسیب های این ویروس منحوس 

حاضر بوده اند، کاری بسیار ناصواب و دور از حق بود.
اصل 2۴ قانون اساسی که حق آزادی بیان، حق آزادی قلم، حق 
پیگیری درخواســت ها و مطالبات مردم توسط رسانه ها را به 
رسمیت شناخته و بر آن اساس، جزو وظایف خبرنگاران است 
تا بتوانند به کشــف و بیان حقیقت بپردازند. بر همین اساس 
همه باید نسبت به این که رسانه ها حق نظارت، پرس و جو و 
بیان حقیقت را دارند، آگاه بوده و نباید در مقابل قانون ایستادگی 
کنیم.روابط عمومی نهادهای دولتی و غیردولتی که در جایگاه 
پل ارتباطی دســتگاه مربوطه با مردم از طریق رسانه ها قرار 
دارند، نباید به صرف انتقاد و مطالبه رسانه ای توسط»خبرنگار«، 
به خود اجازه دهند حقــوق منتقد را با بی حرمتی و رفتاری 
خلاف عرف و شأن آنها پایمال کرده و قانون را زیر پا بگذارند.

خانه مطبوعات و رسانه های استان هرمزگان ضمن تاکید بر 
حفظ شــأن، جایگاه و همچنین کرامت انسانی خبرنگاران، 
خصوصا در مواجهه با خبرنگاران منتقد، با ابراز تأسف از اهانت 
روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به دلیل بکار 
بردن  لفظ»*اوباش رســانه ای« * خطــاب به خبرنگاران 
هرمزگانی، خواستار عذرخواهی رسمی از خبرنگاران می باشد.

ضمن دعوت از همه مدیران دولتی و بخش خصوصی به سعه 
صدر بیشتر و تحمل و  نقدپذیری، از جامعه رسانه هرمزگان 
هم درخواست می شــود تا با حفظ آرامش فضای سیاسی و 
اجتماعی اســتان به دور از هیاهو، پیگیر حقوق خود بوده و 
مطمئن باشند که خانه مطبوعات و  رسانه های هرمزگان حامی 
حقوق و جایگاه رســانه ای آنان خواهد بود.قطعا این موضوع  
توسط خانه مطبوعات و رسانه های هرمزگان نیز مورد بررسی 
و پیگیری قرار خواهد گرفت و نتیجه آن به صورت شــفاف 

اطلاع رسانی خواهد شد.

خبر

مدیر درمان تامین اجتماعی استان هرمزگان خبرداد

اختصاص ۶۰ درصد ظرفیت بیمارستان خلیج فارس به بیماران کرونایی
مدیر درمان تامین اجتماعی اســتان هرمزگان 
گفــت: در حال حاضــر ۶۰ درصــد ظرفیت 
بیمارســتان خلیج فتارس جهت ارائه خدمات 

بیماران کرونایی اختصاص یافته است
دکتر مریم امیری در گفت و گو با ایسنا، افزود: در 
دوران شــیوع ویروس کرونــا در هرمزگان در 
بیمارستان خلیج فارس ۱۰۰ تخت بیمارستانی 
برای ارائه خدمات بســتری به بیماران کرونایی 
اختصاص یافت و ۶ تخت نیز جهت ارائه خدمات 

مراقبت های ویژه در نظر گرفته شده است.
وی با بیان اینکه در حال حاضر ۶۰ درصد ظرفیت 
بیمارســتان خلیج فارس جهت ارائه خدمات 
بیماران کرونایی اختصاص یافته است، عنوان 

کرد: همچنین جهت ارائه خدمات ســرپایی به 
بیمــاران کرونایی بخش دیگری را با ظرفیت ۹ 
تخت در نظر گرفته ایم که بیماران کرونایی برای 
دریافــت دارو و روند درمان موقتی به آن بخش 
مراجعــه می کنند که این بخــش همه روزه از 
ســاعت ۸ صبح تا ۱2 شب به حدود ۱۳۰ بیمار 

ارائه خدمات می دهد.
امیری با اشاره به اینکه تاکنون تعداد 7 هزار بیمار 
کرونایی بــه مراکز درمانــی تأمین اجتماعی 
مراجعه کرده اند، خاطرنشان کرد: از این تعداد ۳ 
هزار نفر بستری و مشمول ارائه خدمات درمانی 
شــده اند.مدیر درمان تامین اجتماعی استان 
هرمزگان دربــاره طرح های کاهش هزینه های 

درمانی بیمه شدگان سازمان در بستری اظهار 
کرد: در ســال جاری طرح کاهش هزینه های 
درمان در بخش بستری توسط سازمان مصوب و 
به استان  ابلاغ شد که بر اساس آن هر کجا سازمان 
تامین اجتماعی بیمارستان ملکی ندارد، تمامی 
خدمــات درمانــی در تعهد بیمه شــدگان در 
بیمارستان های دولتی توسط سازمان پرداخت 
خواهد شــد و بیمه شدگان همان فرانشیز ۱۰ 
درصــدی را هم دیگر نمی پردازند.وی افزود: در 
شهرســتانهایی که مراکز ملکی سازمان تامین 
اجتماعی وجــود دارد نیز ســازمان به منظور 
حمایت و دسترســی بهتر مستمری بگیران، 
هزینه تمامی خدمات بســتری در تعهد بیمه 

شدگان بالای ۶۵ سال در بیمارستان های دولتی 
و دانشگاهی توسط سازمان پرداخت می شود و 
آنان نیز از پرداخت ۱۰ درصد فرانشــیز به این 
مراکــز معاف هســتند.امیری از طرح حماتی 
سازمان تامین اجتماعی از بیمه شدگان مبتلا به 
ویروس کرونا خبر داد و عنوان کرد: طبق نامه ی 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با توجه به 
شیوع روز افزون ابتلا به ویروس کرونا و درگیری 
اکثر بیمه شدگان با مباحث درمان جهت حمایت 
از بیمه شدگان سازمان تامین اجتماعی تمامی 
هزینه های خدمات بســتری و بستری موقت 
ناشــی از درمان کرونــا را در مراکــز دولتی و 

دانشگاهی پرداخت می کند.



اقتصادی
روزنامه  سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

مدیر نظارت بر بورس های سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد که فروش سهام عدالت با توجه به شرایط حاکم بر بازار به صورت 
بلوکی انجام خواهد شد.به گزارش ایسنا، سیدمهدی پارچینی، اعلام کرد که طی مدت اخیر با ارائه گزارش های جذاب توسط شرکت 
های حاضر در ســبد  ســهام عدالت، شاهد افزایش تقاضای خرید در این دسته از شرکت ها بودیم، از طرفی برخی از دارندگان سهام 

عدالت اقدام به ثبت تقاضای فروش در سامانه مربوطه کرده بودند. وی افزود: لذا با توجه به شفاف شدن وضعیت حاکم بر اقتصاد و فضای 
سیاسی کشور مقرر شد، تا در صورتی که سهامداران قصد بهره مندی بیشتر از منافع آتی دارایی های خود را دارند جهت حفظ منافع 

این دسته از سهامداران فرصتی به منظور بازنگری درخواست های فوق داده شود. 

یکشنبه
7 شهریور1400

6 شماره  1048
فروش سهام عدالت به صورت بلوکی

فرار کارکنان سکوهای نفتی خلیج 
مکزیکو در آستانه وقوع طوفان

شرکت های انرژی آمریکایی در آستانه وقوع یک 
طوفان قدرتمند، تخلیه هوایی کارکنان سکوهای 

نفتی خلیج مکزیکو را آغاز کردند.
به گزارش ایسنا، طوفان گرمسیری آیدا در دریای 
کارائیب می چرخد و پیش بینی می شــود روز 
جمعه به ســمت منطقه اصلی تولید نفت خلیج 
مکزیکو حرکت کند. ایالت لوییزیانا وضعیت فوق 
العاده اعلام کرده و از ساکنان خواسته است برای 

یک طوفان بزرگ آماده شوند.
مرکز ملی طوفان آمریکا پیش بینی کرد طوفان 
آیدا به بخش مرکزی منطقه گلف کاســت وارد 
خواهد شــد و با خود بادهای شــدید و بارندگی 
ســنگین را به همراه می آورد. این طوفان ممکن 
است به گردبادی با درجه ۳ تبدیل شود که سرعت 
وزش بادهای همراه آن به ۱7۸ کیلومتر در ساعت 

می رسد.
به گفته معامله گران، قیمت بنزین منطقه گلف 
کاست آمریکا به دلیل نگرانی ها پیرامون طوفان 

در دو روز گذشته افزایش پیدا کرده است.
شرکتهای بریتیش پترولیوم، بی اچ پی، شورون، 
اکوئینور و  رویال داچ شل کارکنان سکوهای نفتی 
خود را تخلیه کرده اند. بی اچ پی و شورون کارکنان 
غیرضــروری خود را تخلیــه کردند در حالی که 
اکوئینور اعلام کرد آماده می شود کارکنانش را از 

سکوی تایتان تخلیه کند.
بی اچ پی، بریتیش پترولیوم و شــل اعلام کردند 
توقف تولید سکوهای فراساحلی را آغاز کرده اند. 
شورون روز پنج شنبه اعلام کرد تولیدش در سطح 
معمــول مانده اســت در حالی که شــرکتهای 
اوکســیدانتال پترولیوم و هس کورپ وضعیت 
جوی را زیر نظر دارند.چاههای نفت فراســاحلی 
خلیج مکزیکو در تولید نفت آمریکا ۱7 درصد و در 
تولید گاز طبیعی پنج درصد سهم دارند. بیش از 
۴۵ درصد از ظرفیت پالایش نفت آمریکا در گلف 
کاست واقع شده است.شرکت اکسون موبیل اعلام 
کرد پالایشگاه باتون روژ لوییزیانا با ظرفیت ۵2۰ 
هزار بشکه در روز را برای وضعیت فوق العاده آب 
و هوایی آماده می کند اما فعالیت این پالایشگاه 
روز پنج شــنبه به شــکل عادی در جریان بود.

سخنگوی فیلیپس ۶۶ اعلام کرد فعالیتهای این 
شــرکت در پالایشگاههای لیک چارلز و الاینس 
لوییزیانا بر اساس وضعیت طوفان تنظیم خواهد 
شد.بر اســاس گزارش رویترز، آماده سازی برای 
ورود نهمیــن طوفان امســال در فصل طوفان 
آتلانتیک تقریبا چهار سال پس از روزی که طوفان 
هاروی منطقه گلف کاســت را درنوردید و باعث 
وقوع ســیل سنگین در تگزاس و میلیاردها دلار 

خسارت شد، انجام می گیرد.

اخبار

به گفته دبیر هیات مدیره اتحادیه طلا و جواهر تهران، به دنبال 
افزایش 2۵ دلاری قیمت هر اونس جهانی طلا به سبب مسائل 
سیاسی-اقتصادی دنیا و مهمتر از آن، نوسانات به شدت افزایشی 
نرخ ارز در داخل، بازار سکه و طلا هم در اولین روز فعالیت رسمی 
خود پس از تعطیلات کرونایی، تکانی بزرگ خورد و این روند تا 
پایان هفته ادامه داشت؛ بگونه ای که سکه ۱۵۰ هزار تومان و هر 

گرم طلا ۱۸ عیار نیز حدود 2۳ هزار تومان دیگر گران شد.
به گزارش ایسنا، که مصادف با اولین روز بازگشایی بازارها و اصناف 
پس از تعطیلات شش روزه کرونایی بود،  قیمت  سکه و طلا در 
بازارهای داخلی افزایش ناگهانی پیدا کرد و به گفته رئیس اتحادیه 
طلا و جواهر تهران، به دنبال نوسانات افزایشی نرخ ارز در داخل 

در کنار افزایش قیمت اونس جهانی طلا، قیمت سکه و طلا در 
بازارهای داخلی نیز دنباله رو نرخ ارز شد و در اولین روز فعالیت 
رسمی خود پس از تعطیلات، جهش قابل توجه از خود نشان داد 

و سکه پس از مدت ها، مرز ۱2 میلیون تومان را هم رد کرد.
در حالی که انتظار می رفت طی این مدت از التهابات بازار کاسته 
شود اما تا پایان هفته نیز تب وتاب افزایش قیمت ها ادامه داشت 
و قیمت ها تا آخرین معاملات هفته نسبت به روز آغاز هفته جاری، 
روند افزایشی خود را ادامه داده بود.در این رابطه نادر بذرافشان- 
دبیــر هیات مدیره اتحادیه طلا و جواهر تهران- در گفت وگو با 
ایسنا، در تحلیل وضعیت کلی هفته اخیر بازار سکه و طلا داخلی، 
اظهار کرد: در طول هفته ای که گذشت، شاهد افزایش 2۵ دلاری 

اونس جهانی بودیم؛ از سوی دیگر نرخ ارز در داخل نیز نوسانات 
افزایشی داشت؛ لذا قیمت سکه و طلا در داخل نیز تحت تاثیر 

افزایش نرخ ارز، همچنان افزایشی پیش رفت.
افزایش میزان تقاضا، اندک بود

این مقام صنفی در رابطه با میزان تقاضا برای خرید سکه و طلا 
در پی افزایشی شدن بازار، تصریح کرد: در این هفته با بازگشایی 
بازار رسمی پس از قریب به یک هفته تعطیلی و روند افزایشی 
قیمت ها، میزان تقاضا برای خرید سکه و مصنوعات طلا نسبت 
به هفته های پیش از تعطیلات اندکی می توان گفت که بیشتر 
شد اما آنچنان قابل توجه نبود که بخواهد سبب التهاب شدید 

بازار شود.  

افزایش 150 هزار تومانی قیمت سکه پس از تعطیلات کرونایی

سهم ۸2.۵ درصدی بنزین از صادرات فرآورده های نفتی در سال ۹۹

عضو اتاق بازرگانی ایران تشریح کرد

سرنوشت تحریم ها در دولت رئیسی چه می شود؟

آمارهــای شــرکت ملی پالایــش و پخش 
فرآورده های نفتی نشان می دهد که در سال 
۹۹ در مجموع ۸.۵ میلیون تن فرآورده نفتی 
صادر شده که هفت میلیون تن آن مربوط به 
بنزین بوده که نشــان دهنده ســهم ۸2.۵ 
درصدی بنزین از صادرات فرآورده های نفتی 

است.
به گزارش ایرنا، زمانی بنزین پاشــنه آشیل 
اقتصاد ایران بود تا آنجا که تحریم ها بر فروش 
بنزین بر ایران معطوف بود. با توجه به اهمیت 
تامین این سوخت، طرح های پالایشی و بهبود 
کیفیــت و همچنیــن افزایــش ظرفیت 
پالایشگاه های قدیمی کشور در دستور کار 
قرار گرفت و ایران توانســت در ســال ۹7 از 
واردات بنزین بی نیاز شده و در سال ۹۸، مجوز 

صادرات فرآورده های نفتی را دریافت کند.
بــا ورود ایران بــه جمــع صادرکنندگان 
فرآورده های نفتی، بخشی از درآمدهای نفتی 
که به دلیل تحریم ها از دسترس ایران خارج 

شده بود، از این محل جبران شد.
اگرچه ایران از سال ۹۸، صادرات فرآورده های 
نفتی از جمله بنزین و گازوئیل را آغاز کرد اما 
سال ۹۹، بیشــترین حجم صادرات به ثبت 

رسید.
آمارهــای شــرکت ملی پالایــش و پخش 
فرآورده های نفتی که به تازگی منتشر شده، 
نشان می دهد در ســال ۹۹، این شرکت در 
مجموع توانسته ۸.۵ میلیون تن فرآورده نفتی 

را صادر کند.
این عــدد البته فــارغ از صــادرات دریایی 

فرآورده های نفتی مانند نفت کوره است که 
توسط شرکت ملی نفت ایران انجام می شود.

صادرات ۸.۵ میلیون تــن فرآورده نفتی در 
حالی به ثبت رسیده که سهم بنزین از آن 7 

میلیون تن معادل ۸2.۵ درصد بوده است.
در مجمــوع صــادرات فرآورده های نفتی 
درآمــدی ۵7 هزار میلیــارد تومانی را برای 
کشور به همراه داشته که در عبور از تحریم ها 
و همچنین مقابله با کرونا نقش مهمی بازی 

کرده است.
حجم بالای صــادرات فرآورده های نفتی در 
سال گذشــته، آن هم در شرایط تحریم در 
حالی انجام شد که به طور متوسط روزانه ۱۱۰ 
میلیون لیتر بنزین در کشــور تولید شده و 
میانگین مصرف بنزین در سال ۹۹، معادل 7۴ 
میلیون لیتر در روز بوده و این مازاد ۳۶ میلیون 
تنی فرصت بی نظیر صــادرات را برای ایران 

فراهم آورده است.
در مجموع، وجود زیرساخت های مناسب و 
قیمت و کیفیت فرآورده های نفتی ایران باعث 
شد تا کشــور بتواند به جایگاه ویژه  ای بین 
کشورهای صادرکننده فرآورده های نفتی در 

جهان و منطقه برسد.
اگرچه بیشترین صادرات ایران به کشورهای 
همسایه شامل کردستان عراق، افغانستان، 
پاکستان، ارمنستان، جمهوری آذربایجان، 
ازبکستان، امارات و ... بوده اما تنها محدود به 
منطقه جغرافیایی نبــوده و ایران به برخی 
کشورهای عربی و آفریقایی، سنگاپور و حتی 

ونزوئلا نیز بنزین صادر کرده است.

عضو اتاق بازرگانی ایران شرایط اقتصاد کشور 
در صورت باقی ماندن یا کنار رفتن تحریم های 

آمریکا در دولت سیزدهم را تشریح کرد.
بهرام شکوری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
برای آنکه ما راهی برای برون رفت از شرایط 
فعلی در اقتصــاد ایران پیدا کنیم، ابتدا باید 
شرایطی که در آن قرار داریم را به شکل جدی 
بسنجیم. اینکه اقتصاد و تجارت ما در سه سال  
گذشــته چه مشــکلات و محدودیت هایی 
داشــته و در صورت تداوم این شرایط با چه 
محدودیت های دیگر دست و پنجه نرم خواهد 
کرد، سوالات مهمی است که باید به آن پاسخ 

داده شود.
وی با اشاره به برخی مشکلات کلان به وجود 
آمــده از ســوی تحریم ها، بیان کــرد: در 
سال های گذشــته ارتباط اقتصاد ما با نظام 
بانکی جهانی محدود یا عملا می توان گفت 
قطع شده است. تحت تاثیر چنین شرایطی 

نه تنها بخش خصوصی که حتی دولت نیز 
پس از صادرات برای بازگشت ارز حاصل از 
آن به کشور با مشکلات جدی روبه رو شده 
و پول های بلوکه شــده قابل توجهی که در 
چند کشــور مختلف باقی مانده نشانه ای از 

همین شرایط است.
عضو اتــاق بازرگانی ایران با بیان اینکه ادامه 
دادن فعالیت اقتصاد کشــور با شرایط فعلی 
کاری دشوار و بســیار پر هزینه خواهد بود، 
توضیح داد: هر چند بخش خصوصی در این 
ســال ها تلاش کرد با حضــور در بازارهای 
صادراتی و بازگشت ارز آن به کشور برخی از 
نیازها را تامین کند اما باید در نظر داشت که 
ادامه دادن اوضاع به این شکل عملا غیرممکن 
است یا هزینه فراوانی خواهد داشت. به همین 
دلیل پیدا کردن راه حلی که بتواند ما را قدری 
از محدودیت های فعلی دور کند اهمیت بسیار 

زیادی خواهد داشت.

وزیر راه و شهرسازی:

ایجاد تحول و تحرک در حمل و نقل و مسکن 
ضروری است

وزیر راه و شهرســازی گفت: در حوزه مسکن و حمل و نقل با 
توجه به شــرایط موجود در کشور باید تحرک و تحول ایجاد 

شود.
به گزارش ایرنا از پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی، »رستم 
قاســمی«د ر نشست شورای معاونان ضمن تاکید بر نهضت 
خانه سازی و ارتقای زیر ساخت ها و خدمات شقوق مختلف 
حمل ونقل، افزود: با توجه به کسری بودجه دولت باید به دنبال 
روش های جدید تامین منابع برویم و جذابیت های لازم را برای  

سرمایه  گذاران بخش خصوصی فراهم کنیم.
وی ادامه داد: با توجه به دســتور رییس جمهوری برای رونق 
مسکن، برنامه هایی که توسط دولت دوازدهم آغاز شده ادامه 
خواهد یافت. همچنین، طرح جهش تولید مسکن که نیز در 
مجلس به تصویب رسیده است مزیت هایی دارد که با اجرایی 
و عملیاتی شــدن آن نهضت تولید مسکن در کشور، سرعت 
می گیرد. انجام این مهم با تامین منابع مالی و موضوع زمین 

پیگیری خواهد شد.
عضو کابینه دولت سیزدهم با تاکید بر اینکه در حوزه مسکن و 
حمل و نقل با توجه به شرایط موجود در کشور باید تحرک و 
تحول ایجاد شود، گفت: نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
اعلام آمادگی کرده اند تا لوایحی را برای تسهیل در رونق تولید 
مسکن و همچنین موانع موجود برای توسعه بخش حمل و 

نقل به تصویب برساند.
قاســمی ضمن تاکید بــر کار شــبانه روزی در وزارت راه و 
شهرســازی ادامه داد: انتظار است تا همکاران در وزارت راه و 
شهرسازی برای سه موضوع تدوین پیش نویس بودجه ۱۴۰۱، 
تدوین  لوایح مورد نیاز، همچنین طرح موضوع ها و مشکلات 
احتمالی در جلسه شورای عالی مسکن ، تلاش ویژه ای معطوف 

کنند.
وزیر راه و شهرسازی بر رفع موانع موجود بر تولید مسکن که 
بخشی از آنها افزایش قیمت مصالح ساختمانی است، تاکید 
کرد و خاطرنشــان ســاخت: دولت انگیزه و مسئولیت برای 
ســاخت مســکن و رونق تولید را دارد. همچنیــن دولت از 
راهکارهایی که سبب ارزان سازی سهم مردم برای آورده ها در 

اجرای طرح های مسکن می شود؛ استقبال می کند.
قاسمی بر خلق درآمد و ثروت و انجام به موقع کارها با همکاری 

و همفکری معاونان و کارشناسان، تاکید کرد.

سارقان در یک شب ۴ میلیارد ریال به تاسیسات 
برق رفسنجان خسارت زدند

مدیر امور برق شهرستان رفسنجان با اشاره به اینکه سارق یا 
سارقان در بامداد 2 روز پیش حین ارتکاب جرم در پسُت برق 
موجب خاموشی ۵ ســاعته بیش از ۶۰۰ مشترک خانگی و 
کسب و کارهای مختلف شدند، میزان خسارتی که به پست 

برق وارد شده را ۴ میلیارد ریال برآورد کرد.
به گزارش ایرنا قطع چندســاعته برق در مناطقی از شــهر 
رفسنجان که از نیمه شــب رخ داده بود، خبرساز بود تا آنکه 
مســئولان برق علت را سرقت و خرابکاری سارق یا عده ای از 
سارقان اعلام کردند؛ افرادی که هم خواب شهروندان را گرفتند 
و هم به بیت المال و اموال شهروندان و هموطنانشان خسارت 

زدند.
سرقت برق سال گذشته نیز در رفسنجان سبب آتش سوزی 

در یک منزل مسکونی شده بود.
محمدرضا یوسفی مدیر امور برق شهرستان رفسنجان در گفت 
و گو با ایرنا و در تشریح رویداد مربوط به سرقت اخیر سیم برق 
اظهار کرد: از نیمه شــب طــی 2 روز پیش برق بیش از ۶۰۰ 
مشترک منطقه خیابان چهارراه آذر در مرکز شهر از ساعت ۵ 
ونیم صبح تا ۱۰ و نیم صبح قطع بود و با مانوری که انجام دادیم 
مشخص شد در این منطقه سارقان کابل فشار قوی پست برق 

را سرقت کرده اند.

افزایش مجدد آلایندگی صنعت برق
آلایندگی جهانی ناشــی از تولید برق به سطح پیش از شیوع 
ویروس کرونا بازگشــته زیرا تولید نیــروی پاک برای تامین 

تقاضای رو به رشد برای برق کافی نبوده است.
به گزارش ایسنا، اندیشکده اقلیم و انرژی »امبر« در گزارشی 
اعلام کرد انتشار دی اکسید کربن صنعت برق در سطح جهانی 
در نیمه اول ســال 2۰2۱ پنج درصد بالاتر از نیمه اول سال 
2۰۱۹ بود که هنوز پاندمی کووید ۱۹ اتفاق نیافتاده بود. تقاضا 
برای برق در سطح جهانی به میزان پنج درصد رشد کرد. اوایل 
سال گذشته تقاضا برای برق سه درصد کمتر از سال 2۰۱۹ 
بود و آلایندگی هفت درصد کاهش پیدا کرده بود اما این کاهش 

به دلیل قرنطینه در تقریبا همه اقتصادهای جهان بود.
طبق گزارش این اندیشکده، هیچ کشوری در جهان به احیای 
سبز صنعت برق خود دست پیدا نکرده است. آمریکا، اتحادیه 
اروپا و ژاپن سال گذشته شاهد انتشار کمتر دی اکسید کربن 
از سوی صنعت برق در مقایسه با سطح پیش از شیوع ویروس 
کرونا بودند و نیروی بادی و خورشــیدی جای زغال سنگ را 
گرفت اما این اتفاق در فضای رشــد سرکوب شده تقاضا روی 
داد.دیو جونز، سرپرســت برنامه جهانی »امبر« در بیانیه ای 
گفت: رشد دوباره آلایندگی در سال 2۰2۱ باید زنگ خطر را 
در سراسر جهان به صدا در بیاورد. افزایش انتشار دی اکسید 
کربن علامت خطر بزرگی اســت که جهان از مسیر کنترل 
گرمایش منحرف شــده است.بر اساس گزارش اویل پرایس، 
آژانس بین المللی انرژی اوایل سال میلادی جاری پیش بینی 
کرد انتشــار دی اکسید کربن مربوط به انرژی جهانی امسال 
دومین افزایش بزرگ را در تاریخ تجربه خواهد کرد که تحت 
تاثیر افزایش دوباره استفاده از زغال سنگ در بخش نیرو خواهد 
بود. فاتح بیرول، مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اظهار کرده 
بود این هشدار جدی است که احیای اقتصادی از تبعات بحران 

کووید ۱۹ در حال حاضر برای اقلیم ما پایدار نیست.

خبر

وزیر نیرو با بیان اینکه در خصوص آب شــرب و 
کشــاورزی در استان خوزســتان مساله کمی 
پیچیده اســت، گفت: اکنون آب از طریق طرح 
آبرســانی غدیر به ۱۸ شــهر استان خوزستان 
رسیده است اما کیفیت آب به ویژه در سال های 
کم بارش مناسب نیست بنابراین پیش بینی شده 

بود منبع و مخزن آب به سد دز تغییر پیدا کند.
علی اکبر محرابیان امروز، پنجم شهریورماه در 
جریان سفر به خوزستان با تبریک هفته دولت 
اظهار کرد: امروز در اولین سفر رئیس جمهور به 
خوزستان به همراه برخی از اعضای هیات دولت، 
از نزدیک از اجرای برخی طرح های آب و فاضلاب 

به خوزستان بازدید کردیم.
به گزارش ایسنا، وی افزود: در سال های گذشته 
سرمایه گذاری های زیادی در حوزه آب و فاضلاب 
خوزستان انجام شده است ولیکن مردم قهرمان 
این اســتان، گلایه های بحقی در این دو حوزه 

دارند.
وزیر نیرو گفت: علت اصلی گلایه مردم این است 
که بســیاری از طرح های آب و فاضلاب تکمیل 
نشده اند و مردم نمی توانند به طور کامل از مزایای 

این طرح ها استفاده کنند.

وی با بیان اینکــه موضوع فاضلاب که موضوع 
مشترک اغلب شهرهای استان خوزستان است، 
افزود: با توجه به سطح بالای آب در این شهرها، 
دفع فاضلاب به خوبی انجام نمی شود بنابراین 
باید در تمام شهرها، تصفیه خانه های مدرن و به 

روز به همراه شبکه های دفع آب داشته باشیم.
محرابیان گفت: در سال های گذشته در اهواز در 
شــرق کارون، تصفیه خانه ای با سرمایه گذاری 

سنگین اجرا شده اما شبکه دفع فاضلاب به طور 
کامل اجرایی نشده است و در مراحل ابتدایی قرار 
دارد. در بازدید امروز رئیس جمهور از این طرح، 
مشاهده شد که سرعت و پیشرقت کار کند است 
که مقرر شد منابع لازم زودتر تزریق شود تا این 
کار با سرعت انجام و مدت اجرا حداقل ۵۰ درصد 
کاهش یابد. در این راستا کارگاه های متعددی در 
اهواز ایجاد خواهد شــد تا سیســتم فاضلاب 

سریع تر بهره برداری شود و فاضلاب شهر توسط 
این شبکه به تصفیه خانه برسد.

وی بیان کرد: در خصوص آب شرب و کشاورزی 
مســاله کمی پیچیده تر است. اکنون سه طرح 
بزرگ آب در خوزستان داریم. طرح غدیر که آب 
شرب و بعضا کشاورزی 2۶ شهر استان خوزستان 
را تحت پوشش قرار می دهد و فاز اول این طرح 
برای تامین آب از ســد کرخه انجام شده است. 
اکنون آب از طریق طرح آبرســانی غدیر به ۱۸ 
شهر استان خوزستان رسیده است اما کیفیت 
آب به ویژه در سال های کم بارش مناسب نیست 
بنابراین پیش بینی شده بود منبع و مخزن آب به 
ســد دز تغییر پیدا کند.وزیر نیرو افزود: در حال 
حاضر طرح آبرسانی غدیر تقریبا متوقف است و 
بر اساس بازدید و بررسی های انجام شده، مقرر 
شــده است با روش میانبر هر چه سریع تر آب با 
کیفیت دز را به ایستگاه پمپاژ ام الدبس برسانیم 
و آب را وارد شــبکه کنیم.وی گفت: دو شبکه 
آبرسانی دیگر نیز در شمال شرق و جنوب شرق 
داریم که امیدواریم سرعت بیشتر پیدا کنند و هر 
چه سریع تر شاهد رفع مشکلات مردم در زمینه 

آب و فاضلاب باشیم.

وزیر نیرو: 

مساله آب شرب و کشاورزی در خوزستان پیچیده است

روابط عمومی و اموربین الملل شهرداری بندرعباس

برآورد اولیهعنوان پروژهردیف
)ریال(

سپرده شرکت در 
مدت انجام کارمناقصه)ریال(

6 ماه20،000،000،0000300،000،000اصلاح زیر سازی ، تراش و روکش آسفالت معابر سطح شهر1

6 ماه20،000،000،0000300،000،000بهسازی آسفالت محلات سطح شهر2

6 ماه20،000،000،0000300،000،000اجرای نوار حفاری 3

6 ماه30،000،000،0000450،000،000نوار حفاری محدوده منطقه4

3 ماه29،310،000،000440،000،000احداث کانال و درپوش بلوار ثارالله5

3 ماه17،000،000،000255،000،000 ادامه احداث کانال پل شهدای غواص بلوار جمهوری6

3 ماه10،000،000،0000150،000،000احداث کانال دکتر ابراهیمی7

3 ماه22،401،155،550340،000،000پیاده رو سازی نیروی دریایی هدیش8

 )) آگهی مناقصه عمومی((
شهرداری منطقه چهار بندرعباس در نظر دارد پروژه ذیل را از طریق مناقصه عمومی به شرکت های واجد الشرایط و دارای گواهینامه 
صلاحیت پیمانکاری معتبر واگذار نماید شرکتهای واجد الشرایط می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر و دریافت اسناد مربوطه 
حداکثر ظرف مدت هفت روز از تاریخ نشر آگهی به آدرس : بلوار جمهوری اسلامی- بعد ازکوی پلیس شهرداری منطقه چهار از 

تاریخ 1400/06/7  لغایت1400/06/15 مراجعه نمایند.
1-شهرداری در رد یا قبول یک و یا کلیه پیشنهادها مختار است.

2- چنانچه برندگان مناقصه از انعقاد قرارداد خودداری نمایند به ترتیب اولویت سپرده شرکت در مناقصه آنها به نفع شهرداری 
ضبط خواهد شد.

3- آخرین مهلت جهت ارائه پیشنهادها پایان وقت اداری شنبه مورخ 1400/06/20 و تاریخ  بازگشایی ساعت 8:00 روز یکشنبه  
مورخ  1400/06/21 در محل شهرداری منطقه چهار می باشد.

4-حضور پیشنهاد دهندگان یا نمایندگان قانونی آنها در روز بازگشایی پاکات مجاز می باشد بدیهی است عدم حضور مانع از 
تشکیل و تصمیم گیری کمیسیون نمی باشد.

5-بهای پیشنهادی باید از حیث مبلغ مشخص ،معین و بدون ابهام بوده و در پاکات لاک و مهر شده تسلیم شود.
6-برنده مناقصه مکلف است ده درصد مبلغ کل قرارداد را به عنوان ضمانت حسن انجام معامله در موعد مقرر به شهرداری تودیع 

نماید.
7- شرکت در مناقصه و دادن پیشنهاد به منزله قبول شرط و تکالیف شهرداری موضوع ماده 10آئین نامه مالی شهرداری می باشد.

8 – به  ازاء هر روز تاخیر در اجرای مبلغ 5/000/000 ریال به عنوان جریمه از مطالبات برنده مناقصه کسر می گردد.
9- مبلغ پیش پرداخت در قبال ارائه ضمانت نامه بانکی معتبر تا سقف حداکثر 25 درصد با تائید شهرداری منطقه سه قابل پرداخت 

می باشد.
10- شهرداری می تواند در صورت ضرورت حداکثر تا 25 درصد حجم قرارداد را با همان مبلغ اولیه قرارداد کسر یا اضافه نماید و 

پیمانکار دراین خصوص اعتراضی ندارد .
11-هزینه نشر آگهی از برنده مناقصه دریافت می گردد.

12-میزان سپرده  شرکت در مناقصه به مبلغ تعیین شده در جدول ذیل به صورت واریز نقدی یا ضمانت نامه معتبر بانکی به حساب 
سپرده های شهرداری عهده بانک ملی به شماره حساب 0105942490004 ضمانت نامه معتبر بانکی دارای حداقل سه ماه اعتبار 

می باشد. )چک تضمین شده بانکی یا اسناد مطالبات قابل قبول کمیسیون نمی باشد.( 
13- این آگهی برابر آئین نامه معاملات جدید شهرداری تهران و تسری به مراکز  استانها صرفاً یک نوبت منتشر می شود.

14- سایر جزئیات و مشخصات در اسناد مناقصه قید گردیده است.
15- شماره حساب خرید اسناد مناقصه 0105942465001مبلغ  500،000 ریال بانک ملی بحساب شهرداری منطقه چهار .
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 آگهی تغییرات شرکت انرژی دریایی پارس قشم 
)سهامی خاص(

به شماره ثبت ۶۹۴2 و شناسه ملی ۱۴۰۱۰۰۶۴۸۵2
برابر صورتجلسه هیات مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۸ شرکت مزبور به 
واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۹ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ از لحاظ واریز 

هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- آقایان محسن درویشی به شماره ملی ۰۶۵۱7۹۹22۸ به سمت 
رئیس هیأت مدیره، محمدعباسی به شماره ملی ۳۹7۸۸۱۵۳۴۶ به 
ســمت عضو هیأت مدیــره و محمد عبدالعلی پور به شــماره ملی 
۰۴2۱2۸772۱ به سمت مدیرعامل )خارج از اعضاء( برای مابقی دوره 

تصدی هیأت مدیره مزبور انتخاب گردیدند.
2- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شرکت از قبیل 
چک، سفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و اداری 

با امضای رئیس هیأت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.
 

آگهی تغییرات شرکت راه سازی و ساختمان راه دشت قشم 
)سهامی خاص(

به شماره ثبت ۱۳۱۱ و شناسه ملی ۱۰۸۶۱۵۰۸۴7۱
برابر صورتجلسات مجامع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۱، 
عادی به طور فوق العاده و هیأت مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۳/22 شرکت 
مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰7 که در تاریخ مورد اشاره از لحاظ 
واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:

۱- آقایان سید محمد هاشمی به شماره ملی ۳۴۵۹۶7۱۶۰2 به سمت 
مدیرعامل و عضو هیأت مدیره، ســید عقیل هاشمی به شماره ملی 
۳۴۵۹72۰7۳۵ به ســمت رئیس هیأت مدیره و سید عبدالرحیم 
هاشمی به شماره ملی ۳۴۵۹۱۵۵۱۶7 به سمت نایب رئیس هیأت 

مدیره برای مدت دوسال انتخاب گردیدند.
2- مکاتبات، اسناد اوراق تعهدآور تجاری و بانکی از قبیل چک، سفته، 
بروات، عقود اسلامی و قراردادها با امضای مدیرعامل منفرداً همراه با 
مهر شرکت و مکاتبات عادی و اداری با امضای مدیرعامل همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد.
۳- انجام اقدامات مندرج در بند ۹ ذیل ماده ۱۴ اساسنامه به شرح ذیل 
مدیرعامل تفویض گردید. طرح و دفاع از هرگونه شکایت و دعوی، نزد 
هر مرجع قضایــی، داوری، اداری، انضباطی، مالیاتی و غیرقضایی و 
قانونی در جمهوری اسلامی ایران در دادسراها و دادگاه بدوی و تجدید 
نظر و فرجامی و واخواهی و اعاده دادرسی و ورود ثالث و اعتراض ثالث 
با حق انتخاب و اختیار وکیل یا وکلای دادگستری و عزل آنان با تصریح 
بــه اینکه وکیل یا وکلای معینه در کلیه مراجع قضایی و غیر قضایی 
جمهوری اسلامی ایران تمام اختیارات راجع به امر دادرسی و رسیدگی 

را از جمله در موارد زیر دارا خواهند بود موافقت نمود.
وکالت راجع به اعتــراض به رای، تجدید نظر، فرجام خواهی و اعاده 
دادرسی، وکالت در مصالحه و سازش، وکالت در ادعای جعل یا انکار و 
تردید نسبت به سند طرف و استرداد سند، وکالت در تعیین جاعل، 
وکالت در ارجاع دعوی به داوری و تعیین داور، وکالت در توکیل، وکالت 
در تعیین مصدق و کارشــناس وکالت در دعوی خسارت، وکالت در 
استرداد دادخواســت یا دعوا، وکالت در جلب شخص ثالث و دفاع از 
دعــوای ثالث، وکالت در دعوی متقابل و دفاع در قبال آن، وکالت در 
ادعای اعسار، وکالت در قبول یا رد سوگند، وکالت در حق درخواست 
صــدور برگ اجرایی و تعقیب عملیــات آن و اخذ محکوم به و وجوه 

ایداعی.
۴- آقایان عبدالقادر انجم روز و احمد بشخشــم به ترتیب به سمت 

بازرس اصلی و علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند.
۵- مفاد مندرج در بند ۹ ذیل ماده ۱۴ اساسنامه به شرح صورتجلسه 

مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۱تغییر و اصلاح یافت.
 

 آگهی تأسیس شرکت آرکا پخش آداک قشم
 )با مسئولیت محدود(

خلاصه شــرکتنامه و اساسنامه شــرکت آرکا پخش آداک قشم )با 
مسئولیت محدود(که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰7 تحت شماره ۶۹۵۹ و 
شناسه ملی۱۴۰۱۰۱27۱۵2 در این اداره به ثبت رسیده است برای 

اطلاع عموم در روزنامه رسمی و کثیرالانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شرکت: تهیه و توزیع مصالح ساختمانی و انجام 
کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 2۳۰ مورخ 

۱۴۰۰/۰۳/2۹ سازمان منطقه آزاد قشم.
2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.

۳- مرکز اصلی شرکت: قشم – لافت – کوچه فرقان – مجتمع ارسلان 
– طبقه همکف – پلاک ۱2۵۳ – کد پستی 7۹۵۳۱۵۵۹۹۰ – دفتر 

شرکت آرکا پخش آداک قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ دویست میلیون ریال نقدی می باشد.

۵- آقای عیســی عبدالهی به شماره ملی ۵۵۴۹7۶27۶۵ به سمت 
مدیرعامل و عضو هیأت مدیره و خانم فاطمه محمدی بستانوئی به 
شماره ملی ۳۳۹۰۴۱۳۹۶۰ به سمت رئیس هیأت مدیره برای مدت 

نامحدود انتخاب گردیدند.
۶- مکاتبات، اسناد و اوراق تعهدآور و بهادار و تجاری و بانکی از قبیل 
چک، ســفته و بروات و عقود اســلامی و قراردادها با امضای منفرد 

مدیرعامل بهمراه مهر شرکت معتبر می باشد.
7- آقای عیسی عبدالهی و خانم فاطمه محمدی بستانوئی هریک به 
تنهایی دارنده پنجاه درصد از کل سهم الشرکه معادل یکصد میلیون 

ریال می باشند.
۸- روزنامه کثیر الانتشار صبح ساحل جهت آگهی های شرکت تعیین 

گردید.
۹- اساســنامه شرکت مشــتمل بر 2۶ماده و بدون تبصره در مورخ 

۱۴۰۰/۰۴/۰۶ به تصویب رسید.
 

 آگهی تأسیس شرکت سانا تجارت درنیکا قشم
 )سهامی خاص(

خلاصه اظهارنامه و اساسنامه شرکت سانا تجارت درنیکا قشم )سهامی 
خاص( که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ تحت شماره ۶۹۵7 و شناسه ملی 
۱۴۰۱۰۱2۴۹77 در این اداره به ثبت رسیده است برای اطلاع عمومی 

در روزنامه رسمی و کثیرالانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شرکت: ارائه خدمات نصب دربهای کرکره ای برقی 
و انجام کلیه عملیــات مرتبط و ایجاد نمایندگی در داخل و خارج از 
کشــور، شرکت در مناقصات و مزایدات داخل و خارج از کشور و عقد 
قرارداد با اشــخاص حقیقی و حقوقی و دریافت تســهیلات از کلیه 
بانکهــای داخلی و انجام کلیه عملیــات مرتبط طبق مجوز فعالیت 
اقتصادی شماره 227 مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۵ سازمان منطقه آزاد قشم.

2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.
۳- مرکز اصلی شرکت: قشم – مجتمع فردوسی – پلاک ۱۰۰۸ – کد 

پستی 7۹۵۱۹۱۱۹۶۹ – دفتر شرکت سانا تجارت درنیکا قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ دویست میلیون ریال نقدی منقسم به یکصد 
ســهم با نام دو میلیون ریالی که ســی و پنج درصد آن معادل هفتاد 
میلیون ریال طی گواهی شماره 7۸۳۰/۱۰۱ مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۹بانک 
ملی ایران شعبه اسکله بهمن قشم پرداخت گردیده است و مابقی در 

تعهد صاحبان سهام می باشد.
۵- خانم ها زهرا مرتضایی به شماره ملی ۴۹۱۱۴2۱۳7۱ به سمت 
عضو هیأت مدیره، فرزانه محبی به شــماره ملی ۴۹۰۰2۵7۴۳۵ به 

سمت مدیرعامل و رئیس هیأت مدیره و آقای مجتبی واحدی به شماره 
ملی ۳2۵۸۶۶۹۰۳۱ به سمت نایب رئیس هیأت مدیره برای مدت دو 

سال انتخاب گردیدند.
۶- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شرکت از قبیل 
چک، ســفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و 
اداری با امضای منفرد مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.

7- اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه شرکت می باشد.
۸- آقایان هادی بهداد به سمت بازرس اصلی و داود کنعانی به سمت 

بازرس علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند.
۹- روزنامه کثیرالانتشارصبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 

تعیین گردید.
۱۰- اساســنامه شرکت مشــتمل بر ۶۴ ماده و ۱۱ تبصره در مورخ 

۱۴۰۰/۰۳/۳۰ به به تصویب رسید.
 

 آگهی تأسیس شرکت پخش اتحاد نوین طبل قشم 
)با مسئولیت محدود(

خلاصه شرکتنامه و اساسنامه شرکت پخش اتحاد نوین طبل قشم )با 
مسئولیت محدود( که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰7 تحت شماره ۶۹۵۸ و 
شناسه ملی ۱۴۰۱۰۱272۳۰ در این اداره به ثبت رسیده است برای 

اطلاع عموم در روزنامه رسمی وکثیر الانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شــرکت: توزیع و پخش مواد غذایی و انجام کلیه 
عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره مجوز ۱۰۶ مورخ 

۱۴۰۰/۰۱/2۴ سازمان منطقه آزاد قشم.
2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.

۳- مرکز اصلی شرکت: قشم – بخش حرا – شهر طبل – خیابان اصلی 
– کوچه رسالت – پلاک ۰ – طبقه همکف – کد پستی 7۹۵۴۱۴7۳77 

– دفتر شرکت پخش اتحاد نوین طبل قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ شصت میلیون ریال نقدی می باشد.

۵- آقایان اسماعیل ایرانی به شماره ملی ۳۴۵۰۱۰۳۸۶۵ به سمت 
مدیرعامــل و عضو هیــأت مدیره و امیــد ایرانی به شــماره ملی 
۳۴۵۰27۸7۹7 به سمت رئیس هیأت مدیره و عبداله ایرانی به شماره 
ملی ۳۴۵۹۵۵۱۴۱۰ به سمت نایب رئیس هیأت مدیره برای مدت 

نامحدود انتخاب گردیدند.
۶- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شرکت از قبیل 
چک، ســفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و 
اداری بــا امضای منفرد مدیرعامل و عضو هیأت مدیره همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد.
7- آقایان عبداله ایرانی، اسماعیل ایرانی هریک به تنهایی دارنده پنج 
درصد از کل سهم الشرکه معادل سه میلیون ریال و امید ایرانی دارنده 
نود درصد از کل سهم الشرکه معادل پنجاه و چهارمیلیون ریال می باشند.

۸- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت آگهی های شرکت تعیین 
گردید.

۹- اساســنامه شــرکت مشــتمل بر 27 ماده و ۱ تبصره در مورخ 
۱۴۰۰/۰2/۱2به تصویب رسید.

 
 آگهی تغییرات شرکت نگین پایدار قشم

 )با مسئولیت محدود(
به شماره ثبت ۴۰۰2 و شناسه ملی ۱۴۰۰۳۶7۵2۳2

برابر صورتجلسه هیات مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰2 شرکت مزبور به 
واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۵ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ از لحاظ واریز 

هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
موضوع فعالیت شــرکت مندرج در ماده دو اساسنامه به شرح ذیل 

افزایش و اصلاح یافت:
کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت اعم از چک، سفته و غیره 
با امضای رئیس هیات مدیره منفرداً همراه با مهر شرکت و مکاتبات 
عادی و اداری با امضای هریک از اعضای هیأت مدیره منفرداً همراه با 

مهر شرکت معتبر می باشد.
 

آگهی تغییرات شرکت پترو کیمیای قشم )سهامی خاص(
به شماره ثبت ۴۹۱7 و شناسه ملی ۱۴۰۰۴۸227۳۱

برابر صورتجلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده و هیأت مدیره 
مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۰ شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۸ که 
در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل 

دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- شــرکت صبا کالا قشم )با مسئولیت محدود( با نمایندگی آقای 
سیدحسن قدمگاهی به شماره ملی ۰۰۳7۱۱2۴۶۵ به سمت رئیس 
هیات مدیره، اصغر درویشی به شماره ملی ۰۶۵۰۱۶۱۳27 به سمت 
نائــب رئیس هیــأت مدیره، علی اکبر درویشــی به شــماره ملی 
۰۶۵۳۱۳۶۵7۹، مهدی درویشی به شماره ملی ۰۶۵۰۱۴۵۸۹۵ به 
ســمت اعضــای هیأت مدیــره و رضا درویشــی به شــماره ملی 
۰۶۵۱7۸۹۸۵۰به سمت مدیرعامل و عضو هیأت مدیره برای مدت 

دو سال انتخاب گردیدند.
2- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، 
بروات، قراردادها، عقود اسلامی و سایر اوراق عادی و اداری با امضای 
منفرد رئیس هیأت مدیره همراه با مهر شرکت دارای معتبر می باشد.

۳- آقایان حسین علی زاده و سعید آسوده سرشوری به ترتیب به سمت 
بازرس اصلی و علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند.

 
آگهی تغییرات شرکت پرورش آبزیان آرمینا عمران قشم 

)سهامی خاص(
به شماره ثبت ۶۸۰7 و شناسه ملی ۱۴۰۰۹۵۴۳2۹۰

برابر صورتجلســه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۱ 
شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۶ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ 
از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
موضوع فعالیت شــرکت مندرج در ماده دو اساسنامه به شرح ذیل 

افزایش و اصلاح یافت:
تولید انواع مولدین میگوی spf تولید میگوی فوق متراکم به روش بیو 
فلاک و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 

۹۹/۴۹۶ مورخ ۹۹/۱۰/۱7 سازمان منطقه آزاد قشم.
تولید لارو و تولید نرسری از انواع ماهیان دریایی و تاسیسات مرتبط و 
انجــام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شــماره 

۹۹/۵۰۱ مورخ ۹۹/۱۰/2۰ سازمان منطقه آزاد قشم.
تولید و تامین مولد میگوی spf و تاسیســات و انجام کلیه عملیات 
مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره ۹۹/۴۹7 مورخ ۹۹/۱۰/۱7 

سازمان منطقه آزاد قشم.
 

آگهی تغییرات موسسه علوم و فنون خوارزمی قشم
به شماره ثبت ۸۴ و شناسه ملی ۱۰۹۸۰2۱۴۱۱۴

برابر صورتجلسه هیات مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰2/۱۱ موسسه مزبور به 
واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۹ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰7 از لحاظ واریز 

هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- شعبه موسسه در تهران به نشانی: خیابان شهید مفتح جنوبی – 
خیابان ورزنده – پلاک 2۰ – طبقه سوم – کدپستی ۱۵7۱7۴۵۱۱۳ 
با مدیریت آقای آروین حقیقت فرد به شماره ملی ۰۴۴۰2۰۱۳۵7 

تاسیس گردید.

 آگهی تاســیس مجتمع اقامتی تفریحی دل آویز قشم )با 
مسئولیت محدود(

خلاصه شرکتنامه و اساسنامه شرکت مجتمع اقامتی تفریحی دل آویز 
قشم )با مسئولیت محدود( که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰7 تحت شماره 
۶۹۶۰ و شناســه ملی ۱۴۰۱۰۱2722۶ در این اداره به ثبت رسیده 

است برای اطلاع عموم در روزنامه کثیرالانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شــرکت: ایجاد و اداره بــوم گردی و انجام کلیه 
عملیــات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شــماره 2۴۴ مورخ 

۱۴۰۰/۰۴/۰۵ سازمان منطقه آزاد قشم.
2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.

۳- مرکز اصلی شرکت: قشم – هلر – خیابان وحدت –خیابان احمدی 
– پاساژ اتحاد – پلاک 22 – کدپستی 7۹۵۳۱۶2۰۱۸ – دفتر شرکت 

مجتمع اقامتی تفریحی دل آویز قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ دویست میلیون ریال نقدی می باشد.

۵- آقای امیر رخشنده به شماره ملی ۳۴۵۹۹۵۶۴7۱ به سمت رئیس 
هیأت مدیره، خانم رویا کنعانی زاد به شماره ملی ۳۴۸۹۹۱۰۰7۹ به 
سمت نایب رئیس هیات مدیره و آقای شمس الدین حسن پوری به 
شماره ملی ۳۳۹۰۹۸2۴77 به سمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره 

برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند.
۶- مکاتبات، اسناد و اوراق تعهدآور و بهادار و تجاری و بانکی از قبیل 
چک، سفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها با امضای رئیس هیات 
مدیره منفرداً همراه با مهر شرکت و مکاتبات عادی و اداری با امضای 

منفرد رئیس هیات مدیره بهمراه مهر شرکت معتبر می باشد.
7- آقایان امیر رخشنده دارنده هشتاد درصد از کل سهم الشرکه معادل 
یکصد و شصت میلیون ریال، شمس الدین حسن پوری و رویا کنعانی 
زاده هریک به تنهایی دارنده ده درصد از کل سهم الشرکه معادل بیست 

میلیون ریال می باشند.
۸- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 

تعیین گردید.
۹ اساســنامه شرکت مشــتمل بر 2۶ ماده و بدون تبصره در مورخ 

۱۴۰۰/۰۴/۰۶ به تصویب رسید.
 

 آگهی تاسیس راز زیبایی رخ نگار قشم
 )با مسئولیت محدود(

خلاصه شرکتنامه و اساسنامه شــرکت راز زیبایی رخ نگار قشم )با 
مسئولیت محدود( که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ تحت شماره ۶۹۶2 و 
شناسه ملی ۱۴۰۱۰۱۳۰۰۶۸ در این اداره به ثبت رسیده است برای 

اطلاع عموم در روزنامه کثیرالانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شرکت: صادرات، واردات و فروش کالا و انجام کلیه 
عملیــات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شــماره 22۸ مورخ 
۱۴۰۰/۰۳/2۶ ســازمان منطقه آزاد قشم. و انجام هرگونه دادو ستد 

مجاز بازرگانی.
2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.

۳- مرکز اصلی شرکت: قشم – مجتمع تجاری ستاره – لاین مروارید 
۱- پلاک ۰۰۹۹- کد پســتی 7۹۵۱۹۱7۳۸۹ – دفتر شــرکت راز 

زیبایی رخ نگار قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ دویست میلیون ریال نقدی می باشد.

۵- آقایان عبداله کارگر به شماره ملی 2۵۱۰2۹7۸2۱ به سمت رئیس 
هیات مدیره و مدیرعامل و سهراب کارگر به شماره ملی 2۵۱۰2۹۶۵2۳ 
به ســمت نایب رئیس هیات مدیره برای مــدت نامحدود انتخاب 

گردیدند.
۶- مکاتبات، اسناد و اوراق تعهدآور و بهادار و تجاری و بانکی از قبیل 
چک، سفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها با امضای مدیرعامل 
منفرداً همراه با مهر شرکت و مکاتبات عادی و اداری با امضای منفرد 

مدیرعامل بهمراه مهر شرکت معتبر می باشد.
7- آقایان عبداله کارگر دارنده نود و نه درصد از کل سهم الشرکه معادل 
یکصد و نود و هشت میلیون ریال و سهراب کارگر دارنده یک درصد از 

کل سهم الشرکه معادل دو میلیون ریال می باشند.
۸- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 

تعیین گردید.
۹- اساســنامه شرکت مشــتمل بر 2۶ ماده و بدون تبصره در مورخ 

۱۴۰۰/۰۴/۰۶ به تصویب رسید.
 

آگهی تغییرات شرکت کنعان تجارت مهر قشم )سهامی 
خاص(

به شماره ثبت ۳۶۴7 و شناسه ملی ۱۰۸۶2۰۰۱۶2۰
برابر صورتجلسه مجمع عمومی عادی عمومی فوق العاده، عادی به 
طور فوق العاده و هیأت مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۳/22 شرکت مزبور به 
واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۳/2۶ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ از لحاظ واریز 

هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیدند.
۱- تعداد اعضای هیأت مدیره مندرج در بند 2 ذیل ماده ۱۳ اساسنامه 

به ۳ الی ۶ نفر تغییر و اصلاح یافت.
2- خانم سیده فاطمه عمرانی به شماره ملی ۳۴22۰۵۹۳2۶ به سمت 
رئیس هیأت مدیره، آقایان فرهاد قولان به شماره ملی ۳۳۸۰۵۹۳۹۴۱ 
به سمت نایب رئیس هیأت مدیره و عبدالرحیم معلمی به شماره ملی 
۳۴2۱۸۴۹۸۵۴ به سمت مدیرعامل و عضو هیأت مدیره برای مدت 

دو سال انتخاب گردیدند.
۳- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، 
بروات، قراردادها، عقود اسلامی با امضای آقایان عبدالرحیم معلمی 
)مدیرعامل( یا فرهاد قولان )نایب رئیس هیأت مدیره( همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد.
۴- آقایان محمد صالحی و ســجاد گلانی به ترتیب به سمت بازرس 

اصلی و علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند.
۵- روزنامه کثیرالانتشار دریای اندیشه جهت درج آگهی های شرکت 

تعیین گردید.
 

آگهی تغییرات شرکت داده پردازی برق و آب پویش رایانه 
قشم )سهامی خاص(

به شماره ثبت ۴۸۸۱ و شناسه ملی ۱۴۰۰۴7۸۰۳۶۵
برابر صورتجلسه هیات مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۵ شرکت مزبور به 
واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۹ که در تاریخ مورد اشاره از لحاظ واریز هزینه 

های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
مرکز اصلی شرکت در قشم به نشانی: مجتمع معراج – جنب اسکله 
ذاکری – طبقه اول – پلاک 2۰۵۸ – کدپستی 7۹۵۱۸7۹۳۰۹ تغییر 

یافت.
 

آگهی تغییرات شرکت عمران قشم )سهامی خاص(
به شماره ثبت7۰۵ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۴۶۹۹2

برابر صورتجلسه هیات مدیره مورخ ۹۹/۱۱/2۰ شرکت مزبور به واصله 
مورخ ۱۴۰۰/۰۳/22 که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۳/۳۱ از لحاظ واریز هزینه 

های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- شرکتهای بین المللی توسعه ساختمان )سهامی عام( با نمایندگی 
آقای جمشید ربانی به شماره ملی ۵۰2۹۶2۸۸۳۵ به سمت رئیس 
هیات مدیره، سازمان منطقه آزاد قشم با نمایندگی آقای محمد شاه 
بیدکی به شــماره ملی ۰۰۴2۸۴۶۹۹۴به سمت نایب رئیس هیات 
مدیره، سرمایه گذاری و توسعه قشم )سهامی خاص( با نمایندگی آقای 

محمد راستی به شماره ملی 2۵۱۰۵7۶۳۵۶ به سمت مدیرعامل و 
عضو هیات مدیره انتخاب گردیدند.

2- کلیه اوراق تعهدآور از قبیل چک، سفته و برات، قراردادها و غیره با 
امضــای مدیرعامل به اتفاق یکی از اعضای هیات مدیره که نماینده 
شرکت بین المللی توسعه ساختمان )سهامی عام( همراه با مهر شرکت 
و در غیاب مدیرعامل با امضای متفق نماینده سازمان منطقه آزاد قشم 
و نماینده شرکت بین المللی توسعه ساختمان )سهامی عام( با مهر 

شرکت معتبر می باشد.
 

آگهی تغییرات شرکت بردیا طب قشم )با مسئولیت 
محدود(

به شماره ثبت ۶۸۶7 و شناسه ملی ۱۴۰۰۹7۰۸۵۶۸
برابر صورتجلسات مجامع عمومی فوق العاده، عادی به طور فوق العاده 
و هیــات مدیره مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۱۰ شــرکت مزبور به واصله مورخ 
۱۴۰۰/۰۳/۱7 که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ از لحاظ واریز هزینه های 

ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- در نتیجه نقل و انتقالات به عمل آمده در شرکت شرکاء و درصد 
سهم الشرکه هریک عبارتند از خانم ها زهرا سلطانی دارنده یک درصد 
از کل سهم الشرکه، آیسودا هوشمند ایمانلو دارنده چهل و هشت درصد 
از کل ســهم الشرکه و آقای میثم فتحی واوسری دارنده پنجاه و یک 

درصد از کل سهم الشرکه می باشند.
2- تعداد اعضای هیات مدیره مندرج در ماده ۱۴ اساسنامه از دو نفر 

به سه نفر تغییر و اصلاح یافت.
۳- آقای میثم فتحی واوسری به شماره ملی 2۰۹2۰۰۳۶7۴ به سمت 
مدیرعامل و عضو هیات مدیره، خانم ها زهرا سلطانی به شماره ملی 
۰۶۸۱۸۴۰722 به سمت نایب رئیس هیات مدیره و آیسودا هوشمند 
ایمانلو به شماره ملی 2۳۰۱۴۴7۹۶۰ به سمت رئیس هیات مدیره 

برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند.
۴- کلیه اوراق تعهدآور از قبیل چک و سفته و بروات و مکاتبات عادی 
و اداری با امضای منفرد مدیرعامل یا رئیس هیات مدیره همراه با مهر 

شرکت معتبر می باشد.
 

آگهی تغییرات شرکت خدمات مهندسی دریائی نوآوران 
قشم )سهامی خاص(

به شماره ثبت 7۱۶ و شناسه ملی ۱۰۸۶۱۵۰2۶2۸
برابر صورتجلسات مجمع عمومی عادی سالیانه و هیات مدیره مورخ 
۱۴۰۰/۰۳/۳۰ شــرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰2 که در 
تاریــخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۸ از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل 

دفاتر ثبت تکمیل گردیده است:
۱- آقایان محمدتقی تاجران به شماره ملی ۰۰۵۰۳۹77۹۶ به سمت 
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل، سید جلال شمسی به شماره ملی 
۰۰۴7۸۶۱7۶2 به سمت نایب رئیس هیات مدیره و بابک جعفری 
مرندی به شــماره ملی ۰۰۴۵2۵۰۹2۸ به سمت عضو هیات مدیره 

برای مدت دو سال انتخاب گردیدند.
2- مکاتبات، اسناد و اوراق تعهدآور و بهادار و تجاری و بانکی از قبیل 
چک، ســفته و بروات و عقود اســلامی و قراردادهــا با امضای ثابت 
مدیرعامل و متغیر نایب رئیس هیات مدیره و یا یکی از اعضای هیات 
مدیره همراه با مهر شرکت و مکاتبات عادی و اداری با امضای منفرد 
مدیرعامل و یا قائم مقام ایشان به همراه مهر شرکت معتبر می باشد.

۳- آقایان احمد پهلوگیری به سمت بازرس اصلی و علیرضا اکبری به 
سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند.

۴- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 
تعیین گردید.

۵- ترازنامه و حســاب ســود و زیان سال مالی شــرکت منتهی به 
۹۹/۱2/۳۰ به تصویب رسید.

 
آگهی تغییرات شرکت توسعه فراچین قشم ) سهامی 

خاص(
به شماره ثبت۳۴۵و شناسه ملی ۱۰۸۶۱۳۹۳۵۶۸

برابر صورتجلسات مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱2 
شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/2۱ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۴ 
از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- صورتهای مالی شامل ترازنامه، حساب سود و زیان سال و گردش 

وجوه نقد سال مالی منتهی به ۱۳۹۹/۱2/۳۰ به تصویب رسید.
2- موسســه حسابرسی تلفیق نگار و آقای مصطفی عرب عامری به 
ترتیب به سمت بازرس اصلی و علی البدل برای سال مالی منتهی به 

۱۴۰۰/۱2/2۹انتخاب گردیدند.
۳- روزنامه کثیرالانتشار ابرار جهت آگهی های شرکت تعیین گردید.

 
آگهی تغییرات شرکت مهندسی و ساخت سازه آبی قشم ) 

سهامی خاص(
به شماره ثبت۴2۶۶و شناسه ملی ۱۴۰۰۳۹۹۹۶2۹

برابر صورتجلسات مجمع عمومی عادی مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۳۰ شرکت 
مزبور به واصله مــورخ ۱۴۰۰/۰۴/2۶ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۴ از 
لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- ترازنامه و حساب ســود و زیان شرکت منتهی به سال ۱۳۹۹ به 

تصویب رسید.
2- آقای فرهاد خطیبی و خانم سمیه مصطفایی به ترتیب به سمت 
بازرس اصلی و علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند.

 
آگهی تغییرات شرکت پترو کیمیای قشم )سهامی خاص(

به شماره ثبت ۴۹۱7 و شناسه ملی ۱۴۰۰۴۸227۳۱
برابر صورتجلســات مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱2 
شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۶ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۴ 
از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- موضوع فعالیت اقتصادی مندرج در ماده دو اساسنامه به شرح ذیل 

می باشد:
صادرات، واردات و فروش کالا و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز 
فعالیت اقتصادی شماره ۹7/۴۸2 مورخ ۹7/۰۹/۰۶ سازمان منطقه 
آزاد قشــم از قبیل صادرات، واردات و فروش کالاهای مجاز بازرگانی 
نظیر ماشین آلات، تجهیزات، لوازم یدکی، ابزار کار، مواد اولیه مورد 
نیاز و سنگ لاشه )سنگ مالون( و انواع مواد معدنی و کلیه محصولات 
تولیدی گلخانه ای برای میوه و تره بار، اخذ نمایندگی شرکتهای داخلی 
و خارجی – افتتاح شعب، نمایندگی و دفاتر داخلی و خارجی شرکت 
در کلیه مناقصات و مزایدات داخلی و خارجی، دولتی و غیردولتی – 
افتتاح حساب، گشایش اعتبارات اسنادی و استفاده از تسهیلات مالی 
و اعتباری از کلیه بانکها و موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارجی. 
کلیه مفاد مندرج در بند فوق به تائید مدیریت جذب سرمایه و تامین 

مالی رسیده است.
 

آگهی تغییرات شرکت تعاونی زاد مهر نوید قشم
به شماره ثبت 2۸۸۰ و شناسه ملی ۱۰۹۸۰۱۱۶۵۴2

برابر صورتجلســات مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۰۳ 

شــرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۵ که طی نامه شــماره 
۱۶۸/ت/ق مــورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۴ بــه تائید اداره تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی شهرستان قشم رسیده است و در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۳ از 
لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- مرکز اصلی شرکت در قشم به نشانی: مجتمع فردوسی – طبقه 

زیرین – پلاک ۱۰۴۵ – کدپستی 7۹۵۱۹۱۱۹۶۴ تغییر یافت.
2- موضوع فعالیت شرکت مندرج در ماده ۳ اساسنامه به شرح ذیل 

تصویب و اصلاح گردید:
پیمانکاری تاسیسات گاز طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 2۳۳ 

مورخ۱۴۰۰/۰۳/۳۱ سازمان منطقه آزاد قشم.
ارائه خدمات عمومی و شــهری طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 

۸۹/۶۸7 مورخ ۸۹/۱2/۰۴ سازمان منطقه آزاد قشم.
۳- اساسنامه جدید شرکت مشتمل بر ۵2 ماده و 2۹تبصره در مورخ 

۱۴۰۰/۰۴/۰۳ به تصویب رسید.
 

آگهی تغییرات شرکت هخامنش گستر قشم )سهامی 
خاص(

به شماره ثبت۶۰7۴و شناسه ملی ۱۴۰۰72۴۹۶7۶
برابر صورتجلســات مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۴/27 
شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۳ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۵ 
از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- شرکت منحل گردید.

2- آقــای ســیدامید رضــا شــیبانی ترشــیزی به شــماره ملی 
۰۹۰۱۱۵۴۳۴2به ســمت مدیر تصفیه برای مدت دو سال انتخاب 

گردیدند.
2- محل تصفیه شرکت در قشم به نشانی: خیابان ولی عصر – مجتمع 
تجاری سیمرغ – پلاک ۵ – کدپستی 7۹۵۱۶۱۳۴۵۶ تعیین گردید.

۳- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 
تعیین گردید.

 
آگهی تغییرات شرکت تعاونی زاد مهر نوید قشم

به شماره 2۸۸۰ و شناسه ملی ۱۰۹۸۰۱۱۶۵۴2
برابر صورتجلسات مجمع عمومی عادی سالیانه و هیات مدیره مورخ 
۱۴۰۰/۰۴/۰۳ شرکت مزبور به واصله مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۵ که طی 
نامه شماره ۱۸۳/ت/ق مورخ ۱۴۰۰/۰۴/27 به تائید اداره تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی شهرستان قشم رسیده است و در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۳ 
از لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
۱- آقایان امید کمالی به شماره ملی ۰۰۶۶۰۹۵۴۵۱ به سمت رئیس 
هیات مدیره، فرید پاداش به شــماره ملی ۴۶2۳۵۸۹۸۳۸ به سمت 
نایب رئیــس هیات مدیــره، حمید رضــا مهنی به شــماره ملی 
۳۱۵۰۶۰۸۶۴۳ به سمت منشی هیات مدیره، خانم ها نرجس خاتون 
کمالی به شماره ملی 22۹۸۵۹7۰۳۰ به سمت مدیرعامل و عضو علی 
البدل و فاطمه کمالی قهه به شماره ملی ۱2۸۹۶۵۹۱2۵ به سمت 

عضو علی البدل برای مدت سه سال انتخاب گردیدند.
2- آقایان پویان رفعت و طهماسب کمالی به ترتیب به سمت بازرس 

اصلی و علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند.
۳- کلیه قراردادها و اسناد تعهدآور از قبیل چک، سفته و برات و اوراق 
بهادار، با امضای مدیرعامل و آقای امید کمالی )رئیس هیات مدیره( 
همراه با مهر شرکت و اوراق عادی با امضای خانم نرجس خاتون کمالی 

)مدیرعامل( همراه با مهر شرکت معتبر می باشد.
 

آگهی تغییرات شرکت بردیا طب قشم )با مسئولیت 
محدود(

به شماره ۶۸۶7 و شناسه ملی ۱۴۰۰۹7۰۸۵۶۸
برابر صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۶شرکت 
مزبور به واصله مــورخ ۱۴۰۰/۰۴/۱۹ که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۴ از 
لحاظ واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده 

است:
- موضوع فعالیت شــرکت مندرج در ماده دو اساسنامه به شرح ذیل 

افزایش و اصلاح یافت:
تاسیس موسســه پزشکی و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز 
فعالیت اقتصادی شماره 2۱۰ مورخ ۱۴۰۰/۰۳/۰۴ سازمان منطقه 

آزاد قشم.
 

آگهی تاسیس شرکت تجارت آبی آداک قشم )سهامی خاص(
خلاصه اظهارنامه واساسنامه شرکت تجارت آبی آداک قشم )سهامی 
خاص( که در تاریخ ۱۴۰۰/۰۵/۰۵ تحت شماره ۶۹7۴ و شناسه ملی 
۱۴۰۱۰۱۸۳2۱۵ در این اداره به ثبت رسیده است برای اطلاع عموم 

در روزنامه رسمی و کثیرالانتشار آگهی می شود:
۱- موضوع فعالیت شرکت: صادرات، واردات و فروش کلیه کالاهای 
مجــاز داخلی و خارجی و انجام کلیه عملیــات بازرگانی و ایجاد 
نمایندگی در داخل و خارج از کشور، شرکت در مناقصات و مزایدات 
داخل و خارج از کشور و عقد قرارداد با اشخاص حقیقی و حقوقی 
و ســرمایه گذاری مشترک در مورد موضوع فعالیت با شرکتهای 
داخلی و خارجی و دریافت تســهیلات از کلیه موسسات مالی و 
اعتباری و بانکهای داخلی و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز 
فعالیت اقتصادی شــماره ۹۹/۶۴۵ مورخ ۹۹/۱2/2۴ ســازمان 

منطقه آزاد قشم.
2- مدت شرکت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود.

۳- مرکز اصلی شرکت: استان هرمزگان، شهر قشم، خیابان گلایل، 
کوچه خیام، پلاک ۰، طبقه همکف، کدپستی 7۹۵۱۱۱۴۶7۳ – دفتر 

شرکت تجارت آبی آداک قشم.
۴- سرمایه شرکت: مبلغ یکصد میلیون ریال نقدی منقسم به یکصد 
سهم با نام یک میلیون ریالی که سی و پنج درصد آن معادل سی و پنج 
میلیــون ریــال طــی گواهــی شــماره ۰۰/۱۳ص/۴۰۰2 مورخ 
۱۴۰۰/۰۱/۰۸ بانک پاســارگاد شعبه قشم پرداخت گردیده است و 

مابقی در تعهد صاحبان سهام می باشد.
۵- آقای بهنام بلوکی به شماره ملی 22۹۸7۰7۳۰۸ به سمت رئیس 
هیات مدیره، خانم ها زیبا گرامی به شماره ملی ۵27۹۴7۶۰۶۴ به 
ســمت نایب رئیس هیات مدیــره و فاطمه قیدی به شــماره ملی 
۰۰۵۴۰۰7۶۸2 به سمت مدیرعامل و عضو هیات مدیره برای مدت 

دو سال انتخاب گردیدند.
۶- کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شرکت از قبیل 
چک، ســفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و 
اداری با امضای منفرد رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر 

می باشد.
7- اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه شرکت می باشد.

۸- خانم فرحناز شهنامه به سمت بازرس اصلی و آقای افشین محمدی 
به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال انتخاب گردیدند.

۹- روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت 
تعیین گردید.

۱۰- اساســنامه شرکت مشــتمل بر ۶۴ ماده و ۱۱ تبصره در مورخ 
۱۴۰۰/۰۴/۱۸ به تصویب رسید.
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شناسنامه

روستای تاریخی کنگ - خراسان 

واکنش شجاعی به دعوت دخترش به تیم ملی بسکتبال: 

او بخاطر من حتی ضرر کرده است
نایب رئیس زنان فدراسیون بسکتبال می گوید 
انتخاب بازیکنان تیم ملی برعهده سرمربی است 
که بدون دخالت نفرات خارج از کادر فنی انجام 

می شود.
به گزارش ایسنا، تیم ملی بسکتبال زنان ایران ۱۴ 
آبان رقابت های قهرمانی آســیا در دسته دوم را 
پیش رو دارد، به همین دلیل در حال ســپری 
کردن ســومین اردوی آماده سازی خود است. 
قهرمان این مسابقات به دسته اول آسیا صعود 
خواهد کرد و تیم ملی هم باید شانس خود را برای 

کسب این عنوان امتحان کند.  
فریده شجاعی در گفت وگو با ایسنا به وضعیت 
تیم ملی اشــاره و بیان کرد: اردوی ســوم با ۱7 
بازیکن در حال پیگیری است. می خواهیم یک 
اردو و بازی تدارکاتی با کشورهای اطراف در نظر 
بگیریم که در صورت نهایی شدن اوایل مهر انجام 
می شود. مربیان کار خود را می کنند و بازیکنان 
هم مصمم و با تلاش بســیار تمرینات را ادامه 

می دهند.
او در مورد شانس ایران برای صعود به دسته اول 
آسیا گفت: دور از انتظار نیست. بازیکنان زحمت 
می کشــند و مربیان هم تیم های عربی را رصد 
کرده  و فیلم مسابقاتشان را دیده اند.  بازی های 
ســختی پیش رو داریم اما تیم ایران هم خوب 
است. امیدوارم اول شویم و به جمع هشت تیم 

برتر آسیا صعود کنیم.  
شجاعی در مورد رایزنی با ترکیه برای برگزاری 
بازی دوســتانه با ایران گفــت: تقریبا به توافق 
رســیده ایم. البته شاید اصلا نتوانیم با تیم ملی 
ترکیه بازی کنیم چون یکی از تیم های خوب اروپا 
و بسیار قوی است. درخواست بازی با دو، سه تیم 
باشگاهی این کشور را داده ایم که تا چند روز دیگر 
نهایی می شــود. دنبال حامی مالی هســتیم، 
امیدوارم پیدا شــود و بتوانیم این برنامه را اجرا 

کنیم.  

نایب رئیس زنان فدراسیون بسکتبال در واکنش 
به اینکه برخی از بازیکنان پس از خط خوردن از 
تیم ملی سیستم انتخابی را ناعادلانه و بر اساس 
روابط می دانند، گفت: این حرف ها همیشه بوده 
و هست. در بحث انتخاب مربی هم برخی معترض 
شدند که چرا هدایت تیم ملی به آنها سپرده نشد 
اما باید فقط دو نفر را انتخاب می کردیم یعنی باید 
بهترین ها را به تیم ملی می آوردیم. بین بازیکنان 
هم همین اســت.  2۰ بازیکن خوب را به اردوی 
اول دعوت کردیم و هر مرحله بهترین ها انتخاب 
شدند. وقتی به مربی حق انتخاب بازیکن داده ایم 
دیگر نمی توانیم چیزی بگوییم. ما در نهایت باید 
۱2 بازیکن را انتخاب کنیم، بنابراین ۵ نفر دیگر 
هــم خط می خورند و آمادگــی اعتراض آنها را 

داریم.  
او در مورد اینکه برخی حضور عسل پورحیدری 
)دختر فریده شــجاعی( در تیم ملی را به دلیل 
سمت نایب رئیسی اش در فدراسیون می دانند، 
بیان کرد: در انتخاب عسل هیچ دخالتی نداشته ام. 
او را از آمریکا انتخاب کرده اند و به اردوی تیم ملی 
اضافه شده اســت.  خیلی ها که در مورد عسل 

صحبت می کنند اصلا شناختی از او ندارند و فکر 
می کنند اصلا بازی نمی کند.  

شجاعی در ادامه افزود: من و خواهرم مربی بودیم 
و به همین دلیل عسل از پنج سالگی از این سالن 
به آن ســالن توپ به دست بود. از هشت سالگی 
هم در تمام مسابقات دبستان، دبیرستان، مینی، 
میکرو، نوجوانان، جوانان و بزرگسالان شرکت 
کــرده، یعنی تمام دوره های لازم یک بازیکن را 
طی کرده اســت.  فکر می کنم یک کارتن فقط 
مدال و حکم دارد که نشان می دهد از کودکی در 
بسکتبال فعال بوده اما برخی می گویند کجای 
بسکتبال ایران است. عسل بعد از قهرمانی در لیگ 
به تیم ملی دعوت شد اما خط خورد چون گفتند 
در پســت او بازیکن بهتری داریم. بعد از آن به 
آمریکا رفت و ســه سال در کالج های این کشور 
بازی کرد. الهام بخش ترین بازیکن و دوم منتخب 
کالج های کالیفرنیا شد که اسنادش موجود است. 
یــک بازیکن کامل بــوده و همه مربیــان او را 

خواسته اند.  
او ادامه داد: خیلی ها فکر می کنند عسل به خاطر 
نایب رئیســی مادرش در فدراســیون امتیاز 

می گیرد اما به نظر من ضرر کرده اســت. سال 
گذشته مهرام او را خواست، در اوج درس و زندگی 
بــه ایران آمد اما این تیم مربی خارجی آورد  و او 
هم گفت بازیکــن پوینت مد نظرش را از یونان 
می آورد، در نتیجه از عسل استفاده نکرد. خیلی ها 
گفتند مربی خارجی او را به کار نگرفته اما به نظرم 

در حقش اجحاف و بی مهری شد.
شجاعی به خط خوردن یک بازیکن از تیم ملی و 
اعتراضش اشاره و بیان کرد: یاسمن محمدی را 
که هفته قبل خط خورد بایــد با افرادی که در 
پستش هستند، مقایسه کرد. پست عسل یک 
است و اگر کسی بسکتبال را بفهمد نباید اعتراض 
بکند که چرا یاسمن خط خورد اما عسل مانده 
است. پست این دو با هم فرق دارد و هر کدام باید 
با بازیکنان هم پست خود مقایسه شوند. به گفته 
مربیان عسل یکی از بازیکنان آماده است و خیلی 
کم لطفی اســت که اینگونه قضاوت شود چون 
عاشق بسکتبال است و همه زندگی خود را فدای 
بسکتبال کرده است.   او افزود: باید اجاره بدهند 
او مثل دیگر بازیکنان ملی کار خود را انجام بدهد. 
عسل  امتیازهای زیادی را نادیده گرفته تا به تیم 
ملی رسیده، من به عنوان مادرش دوست داشتم 
جای اینکه به ایران بیاید و این حرف ها در موردش 
زده شود، آن امتیازها را می گرفت. در کل به هیچ 
عنوان سفارشــی نمی کنم و مربیان خودشان 
بازیکنان را انتخاب می کنند. با عسل هم ارتباط 
مستقیم داشته و دعوتش کرده اند.شجاعی در 
پایان به مسابقات جهانی زیر ۱۵ سال اشاره کرد 
و گفت: این مسابقات ۱۴ مهر به صورت مجازی 
برگزار می شود. اردوی آمادگی این تیم هم بعد از 
مرحله سوم اردوی بزرگسالان شروع می شود. از 
طرفی مسابقات قهرمانی کشور را هم داریم تا اگر 
بازیکنی واجد شــرایط بود به تیم اضافه شود. 
امیدوارم بازیکنان بتوانند نتیجه خوبی بگیرند و 

مقام کسب کنند.

اخبار

عکس روز ...

 جعفری: امیدوارم مردم مدال نقره را 
از من بپذیرند

وزنه بردار تیم ملی پارالمپیک ایران گفت: می توانستم مدال 
طلا بگیرم ولی امیدوارم مردم این مدال نقره را از من بپذیرند.

به گزارش خبرنگار اعزامی  ایسنا به توکیو، امیر جعفری بعد 
از کسب مدال نقره در وزنه برداری پارالمپیک توکیو گفت: 
خیلی خوشحالم که با این مدال کاروان ایران وارد جدول مدال 
های پارالمپیک شد. خیلی دوست داشتم این مدال طلا باشد 
و تلاشــم را هم کردم. امیدوارم مردم کشورم این مدال را از 

من بپذیرند.
وی خصوص اینکه چرا نتوانست در مهار وزنه های دوم و سوم 
موفــق عمل کند، تاکید کرد: کار من طبق پیش بینی جلو 
نرفت. این بخشی از شرایط مسابقه است و نتوانستم وزنه ها 

را ثبت کنم.
وزنه بردار پارالمپیکی وزن منهای ۶۵ کیلوگرم ایران درباره 
اینکه با کسب مدال نقره بالاتر از پیش بینی های کمیته ملی 
پارالمپیک ظاهر شده است، گفت: در هفت، هشت ماه گذشته 
فشــار مضاعفی به خودم وارد کردم برای اینکه بتوانم این 
جایگاه را تغییر بدهم. حتی می توانست این مدال خوشرنگ تر 
باشد ولی همین که توانستم این جایگاه را ارتقا بدهم و این 

مدال را به نام ایران بگیرم، خوشحالم. 
جعفری درباره حریفانش در این دســته یادآور شد: حریف 
چینی را به خوبی می شناختم. او قهرمان سه دوره پارالمپیک 
است و این چهارمین مدال او است. می دانستم او چه وزنه ای 
را می تواند ثبت کند و شرایط مسابقه به گونه ای پیش رفت 

که الان به نقره قانع هستم.

آغاز تحقیق از قراردادهای سازمان لیگ، 
استقلال و پرسپولیس 

نهادهای نظارتــی در ورزش به موضوع قراردادهای فوتبال 
ورود کرده و در این راستا از برخی مدیران فوتبالی تحقیقاتی 

نیز انجام شده است. 
به گزارش ایسنا و براساس گزارشها، از صبح امروز جمعه ۵ 
شــهریور و با ورود نهادهای نظارتی، تماس هایی با برخی 
مدیران و کارشناســان ســابق و فعلی فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ انجام شده و تحقیقاتی در خصوص قراردادهای 
منقعد شده در طول یک دهه اخیر در فوتبال ایران آغاز شده 

است.
ایــن تحقیقات با هدف مبــارزه با فســاد در فوتبال و با 
هماهنگی دســتگاه قضایی در موضوع حیف و میل چند 
صد میلیــاردی حاصــل از قراردادهای منعقد شــده با 
اشــخاصی حقیقی و حقوقی انجام می شود که عموما به 
جهت اهمال، موجب ضرر و زیان به حقوق عمومی و بیت 

المال شده است. 
بر همین اساس گفته می شود به موازات این تحقیقات، پرونده 
دیگری نیز در رابطه با چگونگی جذب، عقد قرارداد و پایان 
کار تعدادی از مربیان و بازیکنان خارجی سنوات گذشته  دو 
باشگاه اســتقلال و پرســپولیس در حال پیگیری است، 
موضوعی که به دلیل قصور و اهمال برخی مدیران و عدم توجه 
به شرایط عقد قراداد و تامین منابع مالی مشکلات جدی برای 
این دو باشــگاه بزرگ در مجامــع بین المللی ایجاد کرده و 
موجبات تضییع مالی صدها میلیارد تومانی را فراهم کرده 
است. امید است، در دولت جدید که با شعار کارامدی و مبارزه 
با فســاد شــروع به کار کرده، برخوردی قاطــع و قانونی با 
متخلفان صورت گیرد. شعاری که از برنامه های وزیر جدید 

ورزش نیز بوده است.

اعتراض رسمی سوری ها به میزبانی ایران
دبیر کل فدراسیون فوتبال سوریه به شرایط میزبانی ایران 
اعتراض و تاکید کرد که خواستار لغو بازی در ورزشگاه آزادی 

شده اند.
به گزارش ایسنا و به نقل از سایت عربی کوره، تیم ملی فوتبال 
سوریه در نخستین بازی خود در انتخابی جام جهانی پنج 
شنبه هفته بعد باید در ورزشگاه آزادی به مصاف ایران برود.

فدراسیون فوتبال سوریه نسبت به میزبانی ایران اعتراض 
دارد.

ابراهیم ابا زید، دبیر کل فدراســیون فوتبال سوریه گفت: 
AFC مجهز شــدن به تکنولوژی VAR را شرط میزبانی 
قرار داده است اما ایران این شرط را ندارد. شمار مبتلایان به 
ویروس کرونا به شــدت در ایران در حال افزایش اســت. ما 
خواستار برگزاری بازی در زمین بی طرف شده ایم و رسما به 

میزبانی ایران اعتراض کرده ایم.

خبــر

رحیمی رکورد پارالمپیک را شکست
غلامرضا رحیمی، رمضان بیابانی و علی ســینا 
منشازاده کمانداران کشورمان در دو بخش ریکرو 
و کامپوند به کار خود در مرحله تعیین رنکینگ 

بازی های پارالمپیک 2۰2۰ توکیو پایان دادند.
 بــه گزارش خبرنــگار اعزامی ایســنا به توکیو، 
مسابقات تیراندازی با کمان بازی های پارالمپیک 
2۰2۰ توکیو از ساعت ۱۴ امروز )جمعه – به وقت 
محلی( در ســایت تیراندازی با کمان مجموعه 

یومه نوشیما پیگیری شد.
نمایندگان کشــورمان در رقابت های عصر امروز 
غلامرضا رحیمی، رمضان بیابانی و علی ســینا 
منشــازاده بودند که به ترتیب در مرحله تعیین 
رنکینگ مواد ریکــرو و کامپوند انفرادی رقابت 

کردند.
در پایان ایــن رقابت غلامرضا رحیمی در بخش 
ریکرو انفرادی با امتیاز ۶۴۴ عنوان نخســت را به 
خود اختصاص داد و رمضان بیابانی و علی ســینا 
منشازاده در بخش کامپوند انفرادی با امتیاز مشابه 

۶۹۹ به ترتیب دوم و چهارم شدند.
رحیمی با ۶۴۴ امتیاز ضمن راهیابی به مرحله بعد 
به عنوان برترین تیرانــداز، رکورد پارالمپیک در 
بخش ریکرو مــردان را که پیش از این در اختیار 
ابراهیم رنجبر از کشورمان با ۶۳7 امتیاز بود را ارتقا 

بخشید.
بدین ترتیب در مرحله بعدی مســابقات رمضان 
بیابانی به مصاف سلیمان سلیمان از عراق می رود 
و علی ســینا منشازاده با عمر اچه وریا از مکزیک 
رقابت خواهد کــرد. غلامرضا رحیمی هم بدون 
رقابت با حریفی دیگر در مرحله یک هشتم نهایی 

حاضر خواهد شد.

کری خوانی زهرا نعمتی و حریف 
چینی برای طلای پارالمپیک

زهرا نعمتی معتقد اســت که مهارتهایش ارتقاء 
یافته و می تواند با حریف چینی رقابت کند.

به گــزارش ایســنا، زهرا نعمتــی در رقابتهای 
تیروکمان  پارالمپیک توکیو در مرحله حذفی باید 
به مصاف حریفی از آمریکا برود. نعمتی اما برای 
کسب طلای پارالمپیک حریف قدرتمند چینی را 
پیش رو دارد. او پس از رقابتهای تعیین سطح در 
این باره گفت:  »من می توانم اعتراف کنم که وقتی 
بــرای اولین بار در ریو بازی کــردم ، از او مهارت 
بیشتری نداشتم ، اما در این مدت من در طول پنج 
سال آماده شده ام، بنابراین مهارت های من از آن 
زمان به بعد به طور قابل توجهی بهبود یافته است. 
من مطمئن هستم که این بار می توانم با او رقابت 

کنم.”
همچنین  تیرانداز چینی نیز پس از این رقابتها و 
شکستن رکورد بازیهای پارالمپیک زنان گفت: در 
ریو ، من در اولین بازی های پارالمپیک خود حضور 
داشــتم ، بنابراین واقعاً خاص بود. امروز اگرچه 
رکورد را شکســتم ، اما در برخــی از اهداف من 
بهترین عملکرد را نداشتم ، به همین دلیل مطمئن 
هســتم که می توانم امتیــازات بهتری در طول 
مسابقات بدست آورم.  من مطمئن هستم که می 

توانم مدال طلا را کسب کنم. »

۵۵ میلیارد دلار مزایای اقتصادی 
بازی های المپیک

پروفســور برجســته اقتصاد نظری در دانشگاه 
کانسای مزایای اقتصادی بازی های المپیک توکیو 

را برآورد کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از کیودو، برآوردهای یک 
محقق نشان می دهد که مزایای اقتصادی المپیک 
و پارالمپیــک توکیو حــدود ۶.۱۴ تریلیون ین 
)۵۵.7۵ میلیــارد دلار( خواهد بود اما ســازمان 
دهنــدگان ژاپنی بیش از 2 تریلیون ین متحمل 

ضرر خواهند شد.
به گفته کاتســوهیرو میاموتو پروفسور برجسته 
اقتصاد نظری در دانشگاه کانسای، ۳.۴ تریلیون 
ین از هزینه های مربوط به ساخت و ساز تاسیسات 
از جمله اســتادیوم ملی و دهکده ورزشکاران در 

حال حاضر به جامعه منتقل شده است. 
از کســری بودجه ، خسارت شــهر توکیو ۱.۴۱ 
تریلیون ین و دولت مرکزی ۸7۴ میلیارد ین است 
و مابقی آن توســط کمیته سازماندهی بازیهای 

المپیک متحمل شده است.
وی گفت: بر اســاس ارقامی که توسط نهادهای 
مســئول به طور عمومی اعلام شد، آنها را به طور 

عینی محاسبه کردم.

»تختی خانه ندارد«
کتاب »تختی خانه ندارد« در نودویکمین سالروز 
تولد این جهان پهلــوان نامی ایران زمین، به قلم 

آلبرت کوچویی منتشر شد.
به گزارش ایســنا، »تختی خانه نــدارد« عنوان 
مجموعه مقاله هــای آلبرت کوچویی، گوینده و 
روزنامه نگار پیشکسوت است که در سالروز تولد 
کشتی گیر پرافتخار ایران در المپیک و مسابقه های 
جهانی انتشار یافته است.این کتاب شامل ۳۵ متن 
و مقاله با طرح جلدی از بهزاد شیشه گران، در ۱۰۸ 
صفحه و با شمارگان ۵۰۰ نسخه، با بهای ۳۵ هزار 
تومان توسط انتشارات آرادمان منتشر و در سالروز 
تولد جهان پهلوان تختی به بازار نشر عرضه شده 
اســت.غلامرضا تختی متولد ۵ شهریور ۱۳۰۹ و 
درگذشــته  ۱7 دی ۱۳۴۶، با دو مدال نقره و یک 
مدال طلا در بازی های المپیک، دو مدال نقره و دو 
مدال طلا در مســابقه های قهرمانی جهان و نیز 
مدال طلای بازی های آســیایی، پرافتخارترین 
ورزشکار ایرانی در این صحنه ها محسوب می شود، 
اما بی شــک، عمده شــهرت او به واسطه  منش 

پهلوانی و کنشگری اجتماعی بوده است.

اخبار

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: امسال شرایط خاصی پیش آمد 
و برخی باشگاه ها به نوعی حرکت کردند که ارقام بازیکنان بالا 

رفت و ما در جذب بازیکن دچار مشکل شدیم.
به گزارش ایسنا، احمد مددی درباره عملکرد استقلال در فصل 
نقل وانتقالات اظهار کرد: تلاش کردیم به شکلی عمل کنیم که 
ان شاءالله هم در بازی های آسیایی و هم در لیگ برتر نتایج خوبی 

رقم بخورد.
او درباره انتقال قائدی به لیگ امارات گفت: راه های درآمدزایی 
باشگاه های ایرانی خیلی محدود است. معمولا درآمد باشگاه باید 
از اسپانسر یا فروش محصولات باشد که باتوجه به نداشتن قانون 
کپی رایت در ایران از این درآمدزایی هم محروم هستیم. در رابطه 
بــا پخش تلویزیونی هم همه می داننــد و یکی دیگر از راه های 
درآمدزایی انتقال بازیکن به باشگاه ها دیگر است که ما با هماهنگی 
هیات مدیره و کادرفنی نسبت به انتقال این بازیکن اقدام کردیم 
که خداراشکر عدد انتقال قایدی عدد خوب و قابل توجهی است.

مدیرعامل باشــگاه اســتقلال در رابطه با مذاکره استقلال با 
گزینه های جایگزینــی مهدی قایدی گفت: حدود ۱۰ روز با او 
مذاکره کردیم و اگر مشکل خاصی پیش نیاید، این بازیکن را باید 
بازیکن اســتقلال بدانیم. البته طی یکی دو روز آینده وضعیت 

نهایی انتقالش مشخص می شود.
او درباره حواشی چند روز اخیر درباره جذب امین قاسمی نژاد 
بیان کرد: او مشکل رضایتنامه داشت و در این خصوص خیلی 
هم پیگیری کردیم. عدد رضایتنامــه اش قابل توجه بود که با 
عددهای ما نمی خواند. در نهایت خود این بازیکن با باشگاهش 
توافق و نســبت بــه رضایتنامه اش اقدام کرد. بعــد از توافق با 

باشگاهش نیز ما نسبت به عقد قراردادش اقدام کردیم.
مددی در پاسخ به این سوال که می توانید بازیکن یا مربی خارجی 
جذب کنید؟ گفت: خیر، فکر نمی کنم. ما پرونده باز و قطعی شده 
نداریــم. دو پرونده در دادگاه عالی ورزش داریم که هنوز قطعی 
نشده است. در حال مذاکره با یک بازیکن دیگر که در لیگ پرتغال 
حضور دارد، هستیم و اگر مشکلی پیش نیاد انتقال این بازیکن 
هم نهایی می شود. با نظر سرمربی تیم خط حمله را داریم تقویت 
می کنیم و باتوجه به بازیکنانی که داریم می گیریم، جای خالی 

قایدی برای ما پر خواهد شد.
او درباره تمدیدی های استقلال بیان کرد: سید حسین حسینی، 
آرش رضاوند و سیاوش یزدانی بودند. بازیکنان خروجی مان شیخ 
دیاباته، میلیچ، قایدی و محمد نادری بودند. امیرحسین حسین 
زاده، علیرضا رضایی، عارف آقاســی، زبیــر نیک نفس، امین 
قاســمی نژاد و محمدرضا آزادی را جذب کردیم وهمچنین با 
شیمبا، ابوالفضل جلالی، جعفر سلمانی و صالح حردانی در حال 
مذاکره هستیم. برای جذب جعفر سلمانی ۹۰ درصد راه را رفتیم 

و اگر اتفاق خاصی نیفتد این بازیکن به ما می پیوندد.

مدیرعامل استقلال اضافه کرد: رشید مظاهری با ما قرارداد دارد 
و بستگی دارد طی روزهای آینده چه اتفاقی بیفتد. ما نشست هایی 
را با او و مدیربرنامه هایش داشــتیم و در آن جلسه علاقه مندی 
خودش را برای جدایی اعلام کرده و ما هم شــروط خودمان را 

داریم. باید ببینیم در روزهای آینده چه اتفاقی می افتد.
او درباره جذب گابریل پین گفت: قرارداد او ویرایش نهایی شد و 
سه روز پیش به میل او این قرارداد برایش ارسال شده و منتظر 
هستیم یا اصلاح و یا امضا کند که بعد از آن ما هم امضا کنیم و 

کار نهایی شود.
مددی درباره اسپانسر باشگاه استقلال بیان کرد: جا دارد از دکتر 
میری، مدیرعامل شرکت های وب تشکر کنم، چون فصل گذشته 
خیلی زحمت کشــید و ما را کمک کردند. با نشست هایی که 
داشتیم برای امسال هم قول همکاری دادند. همیشه ما و باشگاه 
پرسپولیس مشکلات مالی داریم اما باید مدیریت کنیم و در این 

فضای اقتصادی کار را پیش ببریم.
او درباره مدل های قراردادی جدید و افزایش چشم گیر قیمت 
بازیکنان گفت: امسال شرایط خاصی پیش آمد و برخی باشگاه ها 
به نوعی حرکت کردند که ارقام بازیکنان بالا رفت و ما در جذب 
بازیکن دچار مشــکل شدیم. ما به جایی متصل نیستیم و هیچ 
ردیف بودجه ای نداریم و تمام درآمد ما از اسپانسر و فروش بازیکن 
است. از آن طرف هم نه حواله خودرو، نه فولاد و نه دلار خارج از 
قرارداد داریم و در این قراردادها سعی کردیم یک رقم پایه برای 
بازیکن بگذاریم. یک رقمی را هم براساس عملکرد ببینیم که به 
این طریق عدد پایه منطقی باشــد تا بتوانیم پرداختی داشته 

باشیم.

مددی: مظاهری با ما قرارداد دارد

قاسمی نژاد فصل رویایی خود را تکرار می کند؟
بازیکن جدید تیم فوتبال استقلال که در فصل 
گذشــته رقابت های لیگ برتر عملکرد بسیار 
خوبی داشت، در تلاش است تا در کنار آبی پوشان 

بتواند عملکرد خوبش را تکرار کند.
به گزارش ایسنا، تیم فوتبال استقلال در فصل 
نقل و انتقالات روزهای شــلوغی را پشــت سر 
می گــذارد و در آخریــن اقــدام خــود، امین 
قاســمی نژاد را با قراردادی 2 ســاله به خدمت 

گرفت. این بازیکن در حالی به جمع آبی پوشان 
پایتخت پیوســت که فرهاد مجیدی سرمربی 
اســتقلال اعلام کرده بود این بازیکن در لیست 
استقلال جایی نخواهد داشت اما به یکباره و پس 
از گذشــت 2 روز از حرف هــای مجیدی، این 
بازیکن در باشگاه استقلال حاضر شد و با مدیران 
این باشگاه به توافق رسید و رسما آبی پوش شد.

قاسمی نژاد در حالی به جمع آبی پوشان پایتخت 

پیوست که زمزمه های زیادی مبنی بر حضور این 
بازیکن در تیم فوتبال پرسپولیس مطرح می شد. 
تــا جایی که فرزاد مجیدی کمک سرپرســت 
استقلال معتقد بود این تیم موفق شد داربی نقل 
وانتقالات را با جذب قاسمی نژاد با پیروزی پشت 
ســر بگذارد. همچنین اســتقلالی شدن امین 
قاسمی نژاد با اســتقبال گرم هواداران این تیم 
همراه شد و پس از عقد قرارداد، هواداران استقلال 

به شدت این بازیکن را روبروی ساختمان باشگاه 
تشویق کردند.

یکی از نکات امیدوار کننده قاســمی نژاد برای 
استقلالی ها، عملکرد بسیار موفق این بازیکن در 
فصل گذشته رقابت های لیگ برتر بود. او در فصل 
بیستم لیگ، موفق شد با به ثمر رساندن ۱۱ گل 
و ۴ پاس گل، بهترین عملکرد خود را در سن ۳۴ 

سالگی به ثبت برساند.


